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 .2023אישור תקציב רגיל לשנת   .1

 

לתקציב  חברים,   מר חיים ברוידא:  המניין  מן  שלא  העיר  מועצת  לישיבת  נכנסים  .  2023אנחנו 

של   התקציב  בבניית  כך,  לומר  רוצה  מאוזן   2023אני  תקציב  לבנות  כדי  רבים,  מאמצים    השקענו 

ואחראי. שמרנו על מעמדה של רעננה כעיר איתנה, והובלנו התנהלות כספית שקופה, מדודה, ובעיקר  

אחראית שלא נכנעת לגחמות כאלה ואחרות, אלא רואה רק את טובת האינטרס הציבורי בכללותו.  

בהתאם לאותה מדיניות שאנחנו מובילים, בניית התקציב נעשתה במקצועיות תוך חשיבה מעמיקה  

תקציב ובשי מקושרת  עבודה  בתוכנית  ביטוי  יקבל  התהליך  השנה  וגם  העירייה.  מנהלי  כל  עם  תוף 

ביצוע תוצאות  ומדדי  מוכוונת  מתקדמת,  כלכלית  להתנהלות  מודל  שמהווה  מרשים  עבודה  מסמך   .

מדדים ותקציב, זה הסטנדרט הניהולי ברעננה בשנים האחרונות, וכך אנחנו ממשיכים לפעול. שמנו 

למט ורמת לעצמנו  החיים  איכות  את  ומשדרג  במרכז,  התושב  את  ששם  מאוזן,  תקציב  להציג  רה 

השירותים שאנו מעניקים בעיר לכלל האוכלוסיות. שמנו דגש על יותר עשייה אפקטיבית, עושים יותר 

החיצוניים   המשאבים  הרחבת  לצד  הארגוני,  והחיסכון  ההתייעלות  מגמות  שימור  תוך  ופחות 

בתושב, לרבות שילוש היקף גיוס הכספים וקולות קוראים של המדינה,    המביאים להגדלת ההשקעה

נושאים עיקריים, בעיקר בהתחלה    4. הצבנו למעשה בפועל  2018מהסכום שהיה בשנת    3למעלה מפי  

בחינוך. הפעלת   לגעת  רוצה  ייפתח    2ואני  נוסף  חדש  בית ספר  חדשים,  ילדים  גני  ואשכול  ספר  בתי 

גנ אשכול  וכן  עמיחי,  ומתחמי  השנה  הלימוד  מתחמי  שדרוג  עציון.  המחתרות  ברחובות  ילדים  י 

מיומנות   הכוללת  לצוותים  הכשרה  תכנית  לרבות  ייחודיות  לימודיות  תכניות  חדשניים,  פדגוגיה 

רגשית,   את    SELחברתית  תרחיב  שלנו  תכנית  זו  רעננה  דרך  הגפן.  תכנית  והטמעת  לזה  קוראים 

יישום תכנית אב לחינוך, חיזוק והעצמת מערך השירותים    פעילותה ותיכנס גם לגני הילדים. המשך

מערכת   ועוד.  הרב  הגיל  יחידת  פעילות  הרחבת  חדשה,  קלינית  יחידה  הקמת  כולל  הפסיכולוגיים, 

גני   24השנים האחרונות ואלפי תלמידים חדשים, ופתחנו    3-החינוך גדלה באלפי תלמידים חדשים ב

ואנו   כזה.  תקדים  היה  לא  חדשים,  חתירה  ילדים  לצד  ערכיות  חברתיות  תכניות  לקדם  ממשיכים 
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לא  החינוך  בשר  רואה  אני  כבר,  ואמרתי  מענייננו  בראש  הוא  מבחינתי  החינוך  לימודיים.  להישגים 

פחות מבחינת הרמה כמו שר הביטחון, ואין פה מילה של ציניות אלא אמת. הביטחון החברתי שלנו  

ילה ותרבות וספורט, שדרגנו את הפעילות והתכנים של החינוך הוא חזק מאוד. בתחום השירות הקה

והבילוי הפנאי  מוקדי  העצמת  ציבור,  בשיתוף  הקהילתיים  החדש  במרכזים  המדרחוב  את  פתחנו   .

לספורטאים  מלגות  חילקנו  ומתגבש.  הולך  הוא  אבל  בשלמותו,  לא  עדיין  אנחנו  השוק,  בחצר 

מיכל תודה על כל מה שאת עושה בתחום  מצטיינים, מחר גם יש טקס גדול בתחום הזה. איפה מיכל?  

אירועים   מיוחדים.  צרכים  לבעלי  ספורט  חוגי  יש  הגב.  את  לאנשים  ניתן  שאנחנו  מאוד  חשוב  הזה. 

לנוער  ותיקים,  גווני האוכלוסייה, לאזרחים  פנאי ספורט וקהילה לכל  ופעילות מגוונת של  ייחודיים 

העירי  CRMולצעירים. אנחנו מטמיעים את מערכת   לתושב באגפי  לצורך המשך שיפור השירות  יה 

אנחנו העיר הראשונה בארץ שלוקחת   CRM-וקידום עיר חכמה, שיפור השקיפות. אני אומר לגבי ה

שכאשר   הזה,  מהסוג  דברים  או  סלקום  כמו  פרטיות,  בחברות  רק  אותה  רואים  שאנחנו  מערכת, 

בדיוק את שרשרת "החי לו  להגיד  יודעים  או מצלצל אזרח,  היה  מצלצל תושב  ואם  עבר,  ול" שהוא 

טכנאי היה אצלו, מי הטכנאי שהיה אצלו. לא צריך להתחיל לספר את כל הסיפור מחדש. אז אני גאה  

 להיות העיר הראשונה שעושה את זה. 

 

 לא הבנתי...  : גב' דרורה כהן

 

 אחוד.   CRM מר אריאל הילדסהיימר:

 

המערך. אם היום את צלצלת    המערכת הזאתי היא מערכת שקושרת את כל מר חיים ברוידא: 

ואת מתלוננת על משהו מסוים, אפשר לראות מתי התקשרת, מה ביקשת, מי היה אצלך, איך טופל 

   -לא טופל, הכול היום בשליטה שלנו. זו מערכת

 

 ומי העוקב? מי בבקשה? המוקד העירוני?    : גב' דרורה כהן
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 המוקד העירוני.  אגף מחשוב ומערכות מידע ביחד עם מר אריאל הילדסהיימר:

 

פנאי  מר חיים ברוידא:  מתחמי  והקמנו  שדרגנו  אנחנו  באחוזה,  בעסקים  תמיכה  של  בנושא 

ובילוי באחוזה ובאזור התעשייה. מי שלא היה עדיין יכול ללכת לאזור התעשייה, יש שמה דבר, איך  

 קוראים לזה שם?  

 

 פלייסמייקינג.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

לראות. אנחנו הרחבנו  פלי מר חיים ברוידא:  הגיעו מערים אחרות  כבר  דבר מדהים,  יסמייקינג 

את האירועים והפעילויות במרכז העיר. אנחנו ממשיכים להטמיע את כרטיס התושב בעסקים. כמה  

קובי?   כבר  לנו  ו8,000יש  וכמה?  הנחות.  שנותן  תושב  כרטיס  עשינו  לזה.   300-.  הצטרפו  עסק  בתי 

שמו. מעביר את הכרטיס ומקבל את ההנחה או את ההטבה שהוא אמור נר  8,000תושב רעננה מגיע  

בניקיון,   והשקעה  פלייסמייקינג  מתחמי  קודם  שאמרתי  כמו  הציבורי,  במרחב  השקענו  לקבל. 

בתאורה, בראות רחוב וגינון ועוד. במרחב הציבורי קידום תכניות להתייעלות אנרגטית, מסלולי סיור  

דבר זה  רעננה  שביל  בעיר,  רעננה.   ותיור  עוקף  שביל  ועשתה  לקחה  שעיר  בארץ  לראשונה  מדהים 

  -פיתוח

 

 יש שביל עוקף זיכרון. עשיתי אותו בשבת.   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי יכול להיות, אני לא יודע. אני מדבר על זה.   מר חיים ברוידא: 

 

 הייתי שם בשבת.   מר ניר קריסטל: 

 

 ם לי אותו, אולי נעשה חלק ממנו ונעתיק. אוקיי בסדר גמור, אשמח שתצל מר חיים ברוידא: 



 לוגו חברת התמלול                                                         עיריית רעננה                               
 28.12.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 7 
 

 

 אתה מוזמן... לצלם.   מר ניר קריסטל: 

 

תחנות טעינה חשמלית, הקמת מתקן אגירה באזור הפארק האורבני, הכשרת   מר חיים ברוידא: 

צוותי החינוך בתחום הקיימות וקידום פרויקטים סביבתיים בבתי הספר ובגני הילדים. פיתוח גינות  

נוספו אופניים קהילתיות  שבילי  רשת  הרחבת  הרווחה    ת,  בנושא  ועוד.  הנגישות  מערך  וקידום 

והשירותים החברתיים, ואני רוצה גם דבר ראשון להגיד לענבר עם הנושא של הגיל הרך, ולהגיד לכל  

לפעמים מתלהב מהדרך   ואני  ולילות  ימים  דרורה משקיעה  הרווחה  בנושא של  אלה שיושבים, אבל 

 בוקר עד לילה. אז פתחנו את הבית המתנדב.  שבה היא עושה את זה מ

 

 ... לא מגיע לי צל"ש, מגיע לי... מבעלי. זה מטורף.    : גב' דרורה כהן

 

דרורה  מר חיים ברוידא:  את  שומע  אני  אז  הקודמת,  זאתי  לא  בקדנציה  המועצה  בישיבת 

  -מבקשת מראש העיר הקודם, תעשה לי טובה תפתח לי

 

 . 2013-ב  : גב' דרורה כהן

 

, תפתח לי בית למתנדב, הבטחת. אז אני קיימתי את זה. יש לנו בית  2013-ב מר חיים ברוידא: 

   -למתנדב ברעננה. אנחנו מיסדנו והרחבנו

 

 למה... לראש העיר הקודם כל הזמן.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פעילות ביחידה החדשה למניעת אלימות סמים ואלכוהול.  מר חיים ברוידא: 

 

 אולי גם ראש העיר העתידי.  ינטראוב: גב' רונית וי
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לטיפול  מר חיים ברוידא:  עוצמה,  חדש  מרכז  הקמת  הרשותית,  התעסוקה  תכנית  הפעלת 

בבדידות.  לטיפול  המערך  והרחבת  לבודדים,  חברתי  מועדון  הקמת  כלכלית,  פגיעה  שחוו  במשפחות 

 ביטחון שכונתי.  המשך פרויקט פריסת דפיברילטורים לבתים משותפים, הפעלת תכנית חדשה ל 

 

 את הדפיברילטורים.   2003-אם כבר אתה מדבר על ראש העיר, הוא הביא ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -בסיוע משרד הרווחה, את מפריעה לי, את מפריעה לי  מר חיים ברוידא: 

 

 זאב ביילסקי, אף אחד לא ידע מה זה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את מפריעה לי.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, רק עזרתי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את מפריעה לי.   מר חיים ברוידא: 

 

   -למרחב הציבורי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למרחב הציבורי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לבתים  מר אריאל הילדסהיימר: המשותפים,  לבתים  זה  את  הבאנו  ואנחנו  המקומי.  השלטון  כל  כמו 

  -הפרטיים

 

 אחלה, אחלה פרויקט.    גב' מיכל ברם:
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 ופה העיר הראשונה בארץ שעושה את זה, צריכים לדייק.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -בעלי בתים  250יש פה מעל  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו ראשונים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 גם קריית אונו.   מר ניר קריסטל: 

 

עשינו את זה. הם היו פה גם פה. אז  קריית אונו התקשרו אלינו לשאול איך   מר חיים ברוידא: 

 תיתני את הקרדיט לדברים האלה. 

 

 בסדר גמור, אני רק מזכירה איך זה התחיל.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה יפה להמשיך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 במרחב הציבורי, אבל לא בבתים המשותפים.    גב' מיכל ברם:

 

 זה מקום להודות לצוות הניהולי המקצועי.   רוידא: מר חיים ב

 

 אני זוכרת שלא ידענו להגיד את המילה הזאת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

הגזבר   מר חיים ברוידא:  בהמלצת  הזאת.  במלאכה  העוסקים  ולכל  העיר  בהנהלת  חבריי  לכל 
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וא עליו.  להצביע  ניתן  ולא  מאוזן  אינו  התקציב  השמירה,  חוק  אישור  אי  מגזבר  לאור  אבקש  ני 

 העירייה להתייחס, יוסי בבקשה. 

 

 מה זאת אומרת?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כמו בשנה שעברה אותו דבר. כמו בשנה שעברה.    מר ארז ברט: 

 

כ מר יוסי מזרחי:  של  בהיקף  שמירה,  אגרת  גביית  על  התבסס  אליכם  שהוגש    3-התקציב 

   -ה לישיבה הנוכחיתמיליון ₪. מאחר וחוק העזר לא אושר בישיבה שקדמ 

 

 חלק מההכנסה לא נמצאת.   מר ארז ברט: 

 

   -בדיוק. אז אובדן ההכנסה כתוצאה מאי אישור מר יוסי מזרחי: 

 

לא אובדן, אי אישור. זה לא שהוא היה, אף אחד לא איבד כלום. אף אחד לא    מר ארז ברט: 

 איבד, אי אישור.  

 

  -3-תוקצבה הכנסה בהיקף של כ מר יוסי מזרחי: 

 

 -תקציב שנשלח אליכם... לא אושר מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

 לאור זאת התקציב כרגע אינו מאוזן, ולפיכך לא ניתן להצביע עליו.   מר יוסי מזרחי: 

 

 לא ניתן להצביע עליו. אוקיי, זאת אומרת שאתה לא מעלה את התקציב.   מר ניר קריסטל: 
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 צבעה ואני נועל את הישיבה.  אוקיי חבר'ה אין ה מר חיים ברוידא: 

 

   -לא, יש לי שאלה לפני שאתה נועל את הישיבה. אני רוצה להבין גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -זאת אומרת אתם מר ניר קריסטל: 

 

ב גב' רונית ויינטראוב:  להבין  רוצה  אני  ניר.  עיר   5/5/2022-שנייה  מועצת  ישיבת  פה  ישבה 

  -ולפרוטוקול אמרו, ולפרוטוקול

 

 הכול כתוב.  ניר קריסטל: מר 

 

בתוך   גב' רונית ויינטראוב:  יהיה  השמירה  נושא  שכל  לדאוג  צריך  אתה  הבאה  שלפעם  לכם  אמרו 

  -התקציב. אז אתה מגיש למועצת העיר הצעת תקציב, שנייה אתם מגישים למועצת העיר

 

 אולי קיבלתם קומונסנס.    גב' מיכל ברם:

 

  -שמבוססת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פתאום הבנתם שעשיתם טעות.   ' מיכל ברם:גב

 

  -שמבוססת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עשיתם טעות מה לעשות?    גב' מיכל ברם:
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 אין כזאת אופציה.   מר חיים גולדמן: 

 

 הצעת תקציב שמבוססת על משהו שלא קיים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 טעות... אותו דבר פעמיים.   גב' מיכל ברם:

 

אחרי  ויינטראוב:  גב' רונית התושבים,  של  לכיס  יד  להכניס  לקחת,  נצליח  לא  ואולי  כן  אולי  על 

 שאמרנו שהעסק הזה נגמר? 

 

 אני מבקש רק להבהיר דבר אחד.  מר ניר קריסטל: 

 

  -יוסי אני רוצה להגיד לך משהו גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -מה שאמרת אדוני ראש העיר מר ניר קריסטל: 

 

 כגזבר לא היית...   אוב: גב' רונית ויינטר

 

 לא שומעים אתכם, אתם מדברים ביחד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 המשמעות של מה שאמרת כרגע, זה שאתה לא מעלה את התקציב להצבעה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה צודק.  מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 
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 ועצת העיר. שהבאת תקציב לא מאוזן למ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 צודק.  מר חיים ברוידא: 

 

 תודה.  מר ניר קריסטל: 

 

 צודק לחלוטין.   מר חיים ברוידא: 

 

 ששלחת לחברי המועצה תקציב לא מאוזן.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 יש לי שאלה.   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 ה. הוא לא מעלה תקציב להצבע מר ניר קריסטל: 

 

 שאלה בבקשה. שאלה בבקשה.   מר ארז ברט: 

 

   -כן ארז, אבל אחרונה כי אנחנו רוצים להמשיך מר חיים ברוידא: 

 

ללא   מר ארז ברט:  מאוזן  תקציב  להגיש  כוונה  יש  האם  תשובה.  אין  אם  בסדר  זה  לא, 

 המקור הזה של ההכנסה?  

 

 אנחנו נבחן את כל הדברים.  מר חיים ברוידא: 
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 סבבה.  ל: מר ניר קריסט

 

   -אני רוצה לדעת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את צרודה, את צרודה, אני לא רוצה...  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לאזן את התקציב גולדמן, אין בעיה לאזן את התקציב, עשיתי את זה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אתה מתייחס למספרים מוחלטים, לא משווה לכמות האנשים.    גב' מיכל ברם:

 

 אני עשיתי את התרגיל הזה עם עצמי בבית, איזנתי אותו.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

   -התקציב הבלתי רגיל תב"ר יעמוד השנה מר חיים ברוידא: 

 

לא   גב' רונית ויינטראוב:  אני  משתעלת  אני  המשפטית.  היועצת  את  לשאול  רוצה  אני  אבל  רגע, 

ם את אומרת, את מאשרת שראש העיר לא יעלה את  צמודה. אני שואלת את היועצת המשפטית. בעצ

 התקציב הרגיל להצבעה?  

 

 אם הוא לא מאוזן.   מר ניר קריסטל: 

 

 הוא לא מאוזן. היא מאשרת אם הוא לא מאוזן.   מר חיים גולדמן: 

 

 תן לה להגיד, היא יודעת, היא למדה כל כך הרבה שנים.  מר חגי בורשטיין: 



 לוגו חברת התמלול                                                         עיריית רעננה                               
 28.12.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 15 
 

 

   -תפקודת העיריו עו"ד תהילה סובל: 

 

רגע, אתה סותם לי את הפה? בחייאת, אני מלא כבוד אליה, היא למדה יותר  מר חיים גולדמן: 

ממני תאמין לי, תאמין לי. אבל אני אומר תקציב... אתה לא צריך להיות סופר עורך דין ופרופסור 

ולא    למשפטים כדי להבין, שהחוק אומר שתקציב שהוא לא מאוזן אתה לא יכול לעלות אותו. לא כאן 

 בכנסת ולא... 

 

   -אני רוצה להודות מר חיים ברוידא: 

 

 אלא אם אתה בא ואתה אומר...  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

צרודה.   מר חיים ברוידא:  את  לך.  דואג  אני  צרודה.  את  רונית  צרודה,  את  רונית  רוצה,  אני 

   -חבר'ה אני רוצה להודות לגזבר העירייה

 

 ה. תודה רב מר ניר קריסטל: 

 

 על העבודה המעולה שלו, יש לנו גזבר מצוין.   מר חיים ברוידא: 

 

 מצוין. הכי טוב בארץ.    מר ארז ברט: 

 

  -חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 שיירשם לפרוטוקול.    מר ארז ברט: 
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 )מדברים יחד(  

 

 אני מוכן שיירשם הגזבר הכי טוב בארץ.   מר חיים ברוידא: 

 

 בל.  בקדנציה הקודמת א  מר אלי אלוש:

 

 אני בחרתי אותו, אל תדאג.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה בחרת את יוסי?   מר ניר קריסטל: 

 

 סליחה, אני הייתי ראש הוועדה שבחרה אותו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה את אומרת?   מר חיים גולדמן: 

 

 ודה.  אין מה לעשות הייתי גם חבר. אני רוצה שתפסיקי לצעוק רונית, את צר מר חיים ברוידא: 

 

 . 2023אישור תקציב פיתוח לשנת  .2

 

על   מר חיים ברוידא:  השנה  יעמוד  תב"ר  רגיל  הבלתי  את    170התקציב  תואם  והוא   ,₪ מיליון 

הצפויה.   ההשבחה  את היקף  להרחיב  כדי  מגוונות,  ויוזמות  תכניות  פרויקטים,  השנה  הכנסנו 

הת הפיתוח,  בתחומי  העשייה  את  ולשדרג  העיר  לתושבי  הפרויקטים  השירותים  בין  והבינוי.  שתיות 

תכנון וביצוע בתי ספר חדשים, הקמת אשכולות גני ילדים נוספים, תכנית אב לשדרוג גינות משחקים  

טיילת   קידום  התעשייה.  ובאזור  בשכונות  העיר,  במרכז  ומיסעים  מדרכות  שדרוג  שעשועים,  וגני 

ל תכניות  זמר,  בנווה  חדש  נוער  מרכז  הקמת  בורלא,  פארק  הקהילתיים רסקו,  המרכזים  שדרוגים 
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בלב   הכדורגל  במגרשי  הדשא  החלפת  לרבות  בעיר  הספורט  מתקני  לשדרוג  אב  תכנית  והוותיקים, 

 הפארק. 

 

 זה סינטטי?  מר חיים גולדמן: 

 

כבר   מר חיים ברוידא:  שנים,  כמה  בלוי  כבר  פשוט  הוא  אבל  היום,  גם  סינטטי  שנים    6הוא 

 אותו עכשיו.  מבקשים להחליף אותו, אנחנו נחליף 

 

 להחליף עם מי?    מר ארז ברט: 

 

 חזק ארז.  מר ניר קריסטל: 

 

העיר   מר חיים ברוידא:  במועצת  שיוחלפו  אלו  כנראה  אלה  כי  הזה,  הדבר  את  שעשית  טוב 

 הבאה. 

 

 אפשר... כל דבר להכול.    מר ארז ברט: 

 

  -לרבות החלפת הדשא במגרשי מר חיים ברוידא: 

 

 אתה ממנה את המועצה מחדש? עוד פעם  מר ניר קריסטל: 

 

 תכנית אב להצללות פיתוח שצ"פים חדשים, מה אמרת ניר?  מר חיים ברוידא: 

 

 עוד פעם אתה ממנה את המועצה?  מר ניר קריסטל: 
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אופניים   מר חיים ברוידא:  שבילי  קידום  ירקות,  וריאות  הנוער  תנועות  מבני  קידום  בסדר, 

ה בשכונות  התשתיות  וקידום  פיתוח  בכל והמשך  העיר  לפיתוח  תכנית  ועוד  ועוד  החדשות,  וותיקות 

 -תחומי החיים. אני מציע למי שלא יוצא לרחוב, צאו לרחוב, תוכלו לראות

 

 אנחנו ספונים בבתים.   מר ניר קריסטל: 

 

 דברו עם התושבים ואני בטוח בטוח שאתם תתרשמו לטובה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ך. אנחנו ספונים מתחת לפו מר ניר קריסטל: 

 

 אני אבקש מגזבר העירייה לתת סקירה על התב"רים, יוסי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

כ מר יוסי מזרחי:  בהיקף של  מיליון ₪   9-טוב, התב"ר הראשון שלנו זה שצ"פ בורלא. תב"ר 

דונם. מוגש אליכם לאישור. מדובר כמו שאמרנו בפיתוח שטח בעלות ממוצעת    12-שצ"פ בגודל של כ

 למ"ר. עם אישור התב"ר אנחנו נצא גם לתכנון מפורט.  ₪  640-של כ

 

אחד   מר חיים ברוידא:  שכל  חושב  אני  האלה.  הדברים  את  שמית  זה  את  נעשה  אנחנו  אוקיי 

 רשאי לדעת מה הצביעו בזה. 

 

 אתה צודק.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אז אנחנו מתחילים ככה מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אתה צודק.   מר ניר קריסטל: 
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   -מי בעד אישור תב"ר חיים ברוידא: מר 

 

 הפוסט כבר מוכן?   מר ניר קריסטל: 

 

 ... סרטון לפני. אנחנו מחכים לסרטון לפני.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 

 

 ב שמי? -אפשר לעשות את זה לפי א  מר ניר קריסטל: 

 

 דבי, האם את בעד אישור תב"ר שצ"פ בורלא?   מר חיים ברוידא: 

 

של   י: גב' דבי סלוצק התושבים  של  ציני  שימוש  שעושים  זה  על  להתלונן  רוצה  ולא 2003אני   ,

 מספרים להם את כל האמת. 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

  -שהשטח הזה הוא חום, ואי אפשר גב' דבי סלוצקי: 

 

 הנה התושבים פה.    מר אילן כהן:

 

 היועצת המשפטית אמרה לי שאפשר.  מר חיים ברוידא: 

 

 בואו נשאל אותם.    מר אילן כהן:

 

 אבל אתה מפריע.   מר חגי בורשטיין: 
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   )מדברים יחד(

 

 בואו נשאל.   מר אילן כהן:

 

רגע, בואו נשאל, בואו נשאל עוד פעם. אתם משתמשים בתהילה. תהילה האם  מר חיים ברוידא: 

 מה שאנחנו עושים הוא חוקי או לא חוקי.  

 

 לה, ואל תדבר בצורה כזאת על היועצת המשפטית. אנחנו לא משתמשים בתהי גב' רונית ויינטראוב: 

 

  אין בעיה, אז אנחנו נמשיך... מר חיים ברוידא: 

 

 עצים.   80עצים, היא בעד עצים, יש  80יש שם   מר אילן כהן:

 

 דבי תצביעי.  מר ניר קריסטל: 

 

 דבי, האם את בעד אישור תב"ר שצ"פ בורלא?   מר חיים ברוידא: 

 

 נים ואופן לא.  בשום פ גב' דבי סלוצקי: 

 

 יפה.  מר חיים ברוידא: 

 

 נמנעת, מה זה אומר?     דובר:

 

 לא, היא אמרה לא, היא נגד.  מר ניר קריסטל: 
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 עזוב הוא משחק אותה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מירב, האם את בעד אישור תב"ר שצ"פ בורלא?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

   -ורשטייןנגד. חגי ב מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 האם אתה בעד אישור תב"ר שצ"פ בורלא?   מר חיים ברוידא: 

 

 אל תחזור על השאלה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 רונית ויינטראוב, האם את בעד אישור תב"ר שצ"פ בורלא?  מר חיים ברוידא: 

 

 ועצת המשפטית. לפני שאני אענה, אני צריכה שאלת הבהרה מהי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חוקי.   מר אילן כהן:

 

אם הפארק הזה יקום יקום, הוא יהיה במעמד בגלל הייעוד של השטח שלא  גב' רונית ויינטראוב: 

 משתנה מחום לירוק, הוא יהיה במעמד זמני?  

 

  -למה חום לירוק? הוא נשאר עו"ד תהילה סובל: 
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  -לא משתנה, הייעוד שלו נשאר מר חיים ברוידא: 

 

זה  רונית ויינטראוב: גב'  משפטית?  זמני  במעמד  יהיה  הפארק  אז  חום,  נשאר  השטח  בעצם  אז 

 בדיוק הבאה.  

 

 רונית, שאלת את זה בוועדת כספים... מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה חוות הדעת זה זמני.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 דיון. אי אפשר בגלל מנכ"ל העירייה. נגד.  נגד. אי אפשר פה ללבן שום דבר ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

זה   מר חיים ברוידא:  אמרה  היא  המשפטית,  היועצת  את  שאלה  שרונית  עכשיו,  שאהבתי  מה 

 בסדר, אז רונית אמרה אני נגד. יפה מאוד.  

 

 לא, היא לא אמרה זה בסדר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני אמרתי עו"ד תהילה סובל: 

 

 אמרת שהשטח נשאר חום, זה מה שרציתי לדעת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קודם את שאלת אם יש בעיה, ואמרתי שאין מניעה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

על  גב' רונית ויינטראוב:  אמרתי  אני  הזמני.  המעמד  על  שאלתי  בעיה,  יש  אם  שאלתי  אני  לא  לא, 

 המעמד הזמני.  
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 כם, כשאתם לא רוצים... כשאתם רוצים את חוות הדעת שלה נוח ל מר חיים ברוידא: 

 

 נכון, נכון.  מר חגי בורשטיין: 

 

 מיכאל רייזמן אתה בעד אישור תב"ר שצ"פ בורלא?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בגלל זה הוא משתמש בעורכי דין חיצוניים.   גב' דבי סלוצקי: 

 

חיצוני מר חיים ברוידא:  דין  עורכי  של  הנושא  לגבי  קריסטל,  אתם ניר  אם  יודע  לא  אני  ים, 

 מכירים, אבל יש עורך דין מסוים שאתם השתמשתם בו, אז תפסיקו להיות ציניים. 

 

 מה זה השתמשנו?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 השתמשתם בעורך דין חיצוני.  מר חיים ברוידא: 

 

 -לנו אין את הייעוץ המשפטי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שפטית.  לנו אין יועצת מ מר ניר קריסטל: 

 

 סליחה, היא יועצת משפטית של כל העירייה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה אתה אומר.   מר ניר קריסטל: 
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 ניר קריסטל, האם אתה בעד אישור תב"ר שצ"פ בורלא?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 ? נגד. איילת ארז סגן, האם את בעד אישור תב"ר שצ"פ בורלא מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

   -אנה פוזמנטיר, האם את בעד אישור תב"ר מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, ומה... זהו?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ארז דילגו עליך.   מר חגי בורשטיין: 

 

 ארז ברט, האם אתה בעד אישור תב"ר שצ"פ בורלא?  מר חיים ברוידא: 

 

שאמר  מר ארז ברט:  מה  את  שוב  אומר  לא אני  שימוש  זה  לדעתי  הקודמת,  בישיבה  גם  תי 

נכון ולא מיטבי בשטח. אני חושב שהשימוש הנכון לטובת כלל התושבים וגם לתושבי השכונה, הוא  

לבין  בין השטח הציבורי  ירוק  חיץ  יצירת  תוך  הזה,  ציבורי במגרש  לבנות שטח  היכולת  למצות את 

 הרחוב. 

 

 הללויה.  מר ניר קריסטל: 

 

אבל אני אומר שוב, תוך מיצוי הזכויות, ותוך מיצוי היכולת לבנייה ציבורית   מר ארז ברט: 
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שנדרשת לעיר, לטובת תנועות נוער, ארגוני נוער, מרכזי נוער, זוגות צעירים במידת האפשר, מרכזים  

 קהילתיים. אמרתי במידת האפשר. 

 )מדברים יחד(  

 

 הבנת הנקרא.   מר חגי בורשטיין: 

 

אנ  מר ארז ברט:  שבתוכנית  ולכן  היופי  כל  עם  הזאתי,  שבתוכנית  היופי  כל  שעם  חושב  י 

מומש.   לא  הזה  השטח  ארוכה,  מאוד  מאוד  מאוד  תקופה  שבמשך  זה  על  הצער  כל  ועם  הזאתי, 

נזק, או אי הנאה מהאזור, העובדה   ונגרם לשכנים  העובדה שעבר המון זמן והשטח הזה לא מומש, 

 ו בשימוש שהוא לא נכון לדעתי. ולכן אני מתנגד.  שזה לא מומש לא תגרום לי לצודד בהחלטה א

 

   -אוקיי. אגב גם מר חיים ברוידא: 

 

 אמרתי הרבה זמן, גם הקודמים.   מר ארז ברט: 

 

  -גם גן גורדון... לאנשים מסוימים מר חיים ברוידא: 

 

 אז זה לא אומר שזה בסדר.   מר ארז ברט: 

 

 ת שם. והפך לגן, למרות שהם רצו לבנו מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא אומר שזה בסדר.    מר ארז ברט: 

 

 הוא לא אמר שזה בסדר.   מר ניר קריסטל: 
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 אני לא אמרתי שזה בסדר.   מר ארז ברט: 

 

יש מספיק שטחים ברעננה, לא צריך לדחוף... רחמים שלום, אתה בעד אישור   מר חיים ברוידא: 

 תב"ר שצ"פ בורלא?  

 

 נגד, נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 אנה פוזמנטיר, את בעד אישור תב"ר שצ"פ בורלא?   ברוידא:  מר חיים

 

 אני מצטרפת למה שאמר ברט, לכן אני מצביעה נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 . 100% מר חיים ברוידא: 

 

  -אלי אלוש מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, מה רחמים לא הצביע?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הצביע, הצביע.   מר ניר קריסטל: 

 

 אלי אלוש אתה בעד תב"ר שצ"פ בורלא?  ם ברוידא: מר חיי

 

זכאיים    מר אלי אלוש: אני חושב שהתוכנית  אני חושב שהתוכנית שמוצגת, תכנית מצוינת, 

   -בדין ובצדק שבמתחם הזה שמוצע כרגע במצב של הזנחה מוחלטת

 

 אז חזות העיר לא עושה את תפקידה.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 רייה לא מטפחת אותו, ולא מנקה אותו, ולא עושה כלום. העי גב' דבי סלוצקי: 

 

  -כל פעם שלא ינקו את הזה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יטופל, יטופל.  מר חיים ברוידא: 

 

 מנקים.   מר אילן כהן:

 

 הזנחה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לכי תראי.   מר אילן כהן:

 

  -גם גינה, בכפוף לכך שהמצב התכנוני  מר אלי אלוש:

 

 נשלח לכם תמונות מחר.    מר אילן כהן:

 

  -והייעוד של הקרקע לא תשתנה  מר אלי אלוש:

 

 מיליון ₪?  9זאת אומרת סתם לזרוק  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, זה לא סתם לזרוק. זה לטובת הציבור.    מר אלי אלוש:

 

 אלי בעד.  מר חיים ברוידא: 
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 אני בעד התוכנית.    מר אלי אלוש:

 

  -אילן, אתה בעד אישור תב"ר חיים ברוידא: מר 

 

 בעד, בעד.   מר אילן כהן:

 

   -בעד. דרורה מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

  -דרורה בעד אישור תב"ר שצ"פ מר חיים ברוידא: 

 

 בעד ירוק בעיניים.     : גב' דרורה כהן

 

   -חיים גולדמן מר חיים ברוידא: 

 

 ירוק בעיניים.  עצים,  80  מר אילן כהן:

 

 אני בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 הוא לא מקריא את כל השאלה.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 לורן עייש, אתה בעד אישור תב"ר שצ"פ בורלא?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר לורן משה עייאש: 
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 דרורה כהן האם את בעד אישור תב"ר שצ"פ בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 תי בעד. אמר  : גב' דרורה כהן

 

 מיכל ברם, האם את בעד אישור תב"ר בורלא?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 רגע, רגע, אם משנים את זה לגולדמן אתם בעד?   מר חיים גולדמן: 

 

 תלוי מר או גברת.    מר ארז ברט: 

 

אן עכשיו,  ענבר הוכברג, האם את בעד? חיים ברוידא בעד. אני רוצה להצהיר כ מר חיים ברוידא: 

  -חודשים 10אף אחד לא יעצור את פרויקט בורלא. בעוד 

 

 ואתה משתמש בתושבים.   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -חודשים יש בחירות, ואני אומר לכם 10בעוד  מר חיים ברוידא: 

 

 זה תעמולת בחירות.   מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד( 

 

 זאת תעמולת בחירות אסורה.  מר ניר קריסטל: 
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  -אף אחד לא יעצור את בורלא. אתם יכולים להיות רגועים, תגישו ם ברוידא: מר חיי

 

אסורה   מר ניר קריסטל:  בחירות  תעמולה  זאת  מועצה.  בישיבת  אסורה  בחירות  תעמולת 

 בישיבת מועצה.  

 

 די, די, די כבר עם המשחקים.  מר חגי בורשטיין: 

 

 יעצור את בורלא.  אף אחד לא יעצור את בורלא. אף אחד לא מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  8–בעד 

 10 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

   תב"ר שצ"פ בורלא. לאשר את לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 אנחנו עוברים לאישור תב"ר שדרוג רחובות והיסעים. יוסי תסביר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -התב"ר הזה נועד למעשה לשיווק מר יוסי מזרחי: 

 

 צריך למצוא פה מישהו שיתכנן את זה כמו שצריך. כמו שצריך.   ברט:  מר ארז

 

ומיסעות, ריבוד מחדש של אספלט   מר יוסי מזרחי:  ארז, התב"ר הזה מיועד לשדרוג רחובות 

וכן מצ'ינג למעשה להקצבות שקיבלנו ממשרד התחבורה לשיפורים בצמתים, יש רשימה של צמתים  

 -מממן את השיקום שלהם, אם זה לדוגמא שמשרד התחבורה העביר אלינו, שהוא
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 למה זה לא מגיע עם התב"ר...?  גב' מירב מאיר: 

 

 הוא בתוך התב"ר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש דף שמפרט את כל התב"רים, קיבלתם את זה.   מר חיים ברוידא: 

 

 איפה הוא?  מר חגי בורשטיין: 

 

 איפה הוא?  מר ניר קריסטל: 

 

 מדברים למעשה על צומת, לדוגמא צומת אחוזה.  אנחנו מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 הדברים שיוסי מפרט עכשיו.  גב' מירב מאיר: 

 

  -הפירוטים הם פירוטים שלי מר יוסי מזרחי: 

 

כ מר חיים ברוידא:  נמשכה  הקודמת  בקדנציה  תקציב  שישיבת  יודע  ואני  יודע  אתה   12-ניר, 

 דקות. 

 

 דקות מעולם.   12לא נמשכה   ישיבת תקציב מר ניר קריסטל: 

 

 דקות.  13 מר חיים ברוידא: 
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 לא, ישיבת תקציב מעולם לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 באמת.  מר חיים ברוידא: 

 

אתם  מר ניר קריסטל:  פשוט,  נורא  דבר  לך  אומר  אבל  אני  אחד.  אף  מייצג  לא  אני  פעם  ועוד 

 הכסף.  מיליון ₪, תביאו פירוט של  11מביאים ומבקשים מאיתנו שנאשר 

 

   -אז בוא תקשיב מר יוסי מזרחי: 

 

 סכומים.   2לא, שמת  מר חגי בורשטיין: 

 

 יש לי פה רשימת מכולת, אני לא יודע מה עולה, כמה ולאן.  מר ניר קריסטל: 

 

  -ישנם מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.   11 מר ניר קריסטל: 

 

  -תכנית עבודה אנחנו רוצים את זה מפורט על פי עבודה, גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה כסף ציבורי חברים.   מר ניר קריסטל: 

 

 תכניות, זה כסף ציבורי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... להצביע גם נגד.   מר חיים ברוידא: 
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 לא, תביא פירוט.   מר ניר קריסטל: 

 

   -מיליון ₪ 11מיליון ₪,  9 גב' רונית ויינטראוב: 

 

נו  מר יוסי מזרחי:  תן לך פירוט וזה לפרוטוקול. לפרוטוקול מתומלל,  כל מה שאני אומר, אני 

  -אז בואו

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

אחוזה   מר יוסי מזרחי:  דיין,  משה  מגדל  אחוזה  שהם:  צמתים  רשימת  על  מדברים  אנחנו 

תדהר,   ויצמן  עקיבא  כצנלסון,  ויצמן  החרושת  בורוכוב,  אחוזה  עתידים,  היסוד  קרן  ויצמן  ברנדס, 

דר ירושלים  לשיפורים  אחוזה  שלהם,  במימון  מסייע  התחבורה  שמשרד  צמתים  אלה  הפארק.  ך 

 בטיחותיים ושדרוגים של הצמתים הללו. לזה נועד בין היתר התב"ר.  

 

תארים. ואם אתה מצפה שעכשיו אני אלמד את הרשימה שלך    2הספקתי רק   מר ניר קריסטל: 

ליחה יוסי תן לי רגע להשלים, ודרך  בעל פה בלי סכומים, ואני אבין מה הולך לאן, אז אתה טועה. ס

 11אגב הטענה שלי היא חלילה לא אליך. אני חושב שהיה ראוי להגיש למועצת העיר. אתם מבקשים  

   -מיליון ₪, תגישו רשימה

 

 שנים הצבעת בעד התב"ר.  4ניר,  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -תן לי, אני שואל שאלה מר ניר קריסטל: 

 

 ה כנראה לא יודע על מה אתה... את מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  
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אם   מר ניר קריסטל:  להצבעה  תעברו  בואו  רבה.  תודה  תפקידי?  מה  אותי  מלמד  עכשיו  אתה 

 ככה. 

 

 ניר, יש פה דרג מקצועי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני סומך.  מר ניר קריסטל: 

 

 מי שמנהל אותו זה מהנדס העיר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נכון.  ניר קריסטל:  מר

 

   -תפקיד הדירקטוריון מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בוא, אל תלמד אותי מה תפקיד הדירקטוריון.   מר ניר קריסטל: 

 

  -לא להיכנס, ניר לא להיכנס מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תלמד אותי מה תפקיד הדירקטוריון.   מר ניר קריסטל: 

 

 ד הדירקטוריון.  אתה לא מבין את תפקי מר חיים ברוידא: 

 

   -אני אגלה לך סוד מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה פשוט פועל נגד תושבי רעננה.  מר חיים ברוידא: 
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 לא, ביקשנו רשימה, תביא רשימה.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר קריסטל אתה פועל נגד תושבי רעננה.   מר חיים ברוידא: 

 

  שנים הצבעת בעד התב"ר הזה. 4 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תביא רשימה.   מר ניר קריסטל: 

 

 נתן לך רשימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 שנים הצבעת בעד...  4שנים?  4חיפפת  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ניר קריסטל אתה פוגע בתושבי רעננה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אני מבקש שתביא מר ניר קריסטל: 

 

   -שנים הצבעת 4 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא מבין, לא נוח לך להביא רשימה?   מר ניר קריסטל: 

 

 הוא מקריא לך את הרשימה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז תביא רשימה.   מר ניר קריסטל: 
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 הוא מקריא לך אותה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אל תקריא לי רשימה בעל פה, תן לי רשימה.   מר ניר קריסטל: 

 

  4להכניס אותו? הוא בנה את סדרי העדיפויות.  יש מהנדס העיר, אתה רוצה   מר אריאל הילדסהיימר:

 שנים לא ביקשת רשימה, עכשיו אתה רוצה רשימה, זה נראה לך ענייני?   4שנים היית חובבן, 

 

 נה באופן כזה שזה בושה וחרפה. אתה פוגע בתושבי רענ מר חיים ברוידא: 

 

 שנים לא ביקשת, לא קיבלת...  4 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בושה וחרפה מה שאתה עושה, בושה וחרפה.   א: מר חיים ברויד

 

 זאת תרבות הדיבור שעליה דיברת בפתח הישיבה?   מר ניר קריסטל: 

 

 שנים הצבעת בעד התב"ר הזה?  4 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בושה וחרפה מה שאתה שעושה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אתה מיצר הנקם שלך מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מבקש שום יצר נקם, ביקשתי רשימה. קשה לך להביא רשימה?   מר ניר קריסטל: 
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 איבדת כיוון מיצר הזה.   מר חיים ברוידא: 

 

 קשה לך להביא רשימה. תביא רשימה.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 שכל אחד יצביע איך שהוא רוצה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -י אגלה לך סודניר אנ מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אל תגלה לי סודות, אני מבקש מר ניר קריסטל: 

 

  -מי שבונה את הרשימה הזאת זה צוות מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא ביקשתי, אל תספר לי את הסודות שלך.   מר ניר קריסטל: 

 

 ... מוביל את כל החבורה הזאתי להרס.  מר חיים ברוידא: 

 

הצב  4 מר אריאל הילדסהיימר: את שנים  נבין  לא  אבל  רשימה.  שום  בלי  הזה  התב"ר  בעד  עת 

שנים הצבעה בעד אותו תב"ר לא ביקשת רשימה אפילו, לא ביקשת רשימה. אתה לא   4ההתנהגות.  

 סומך על צוות מקצועי של מהנדס העיר. ישב בנה סדרי עדיפויות, באמת איזה מן שיטת עבודה.  

 

 זה לא אנחנו.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה גם לא תפקיד דירקטור. סליחה זה לא תפקיד דירקטור לעשות את זה.   לדסהיימר:מר אריאל הי
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 המנכ"ל הכי טוב בארץ.   מר חגי בורשטיין: 

 

  -אני מודה לך, אני לא חורג מסמכותי מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא מדבר יפה לנבחר ציבור.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 מספיק עם הקשקושים האלה.   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

 אני מציע לך לא לומר לי שאני חורג מסמכותי. כי את סמכותי... אני מכיר.   מר ניר קריסטל: 

 

 דיברת על ישיבה מכובדת, אתה לא מצליח לעמוד...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

מוזמנים  מר ניר קריסטל:  אתם  שלך.  המלומדת  הדעת  חוות  על  לך  מודה  אני  רבה,  תודה 

 תביאו רשימה. להביא פירוט. 

 )מדברים יחד(  

 

   -ניר אני רוצה לומר. לא סתם, לא סתם החוק מגדיר מר יוסי מזרחי: 

 

 אתה מפנה למהנדס העיר ואומר לו לא להשתמש בזה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אומר תביאו לי רשימה מסודרת כחבר מועצה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ראש העיר,   מר אילן כהן:
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אתה מאבד כיוון, אתה גם שאלת את גזבר העירייה, ובוא תתבע אותי על זה,   מר חיים ברוידא: 

זה בנושא של הפחתת השעות הנוספות, לא ל , אבל שאלת את השאלה  40-מכיוון שאני שמעתי את 

   -הזאתי באופן

 

   -אני שאלתי על הפחתת מר ניר קריסטל: 

 

 כן שאלת.  מר חיים ברוידא: 

 

 תי אותך על הפחתה? יוסי, אני שאל מר יוסי מזרחי: 

 

 שאלת מה המשמעות של הפחתה.  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא. מה שאלתי אותך?   מר ניר קריסטל: 

 

 יוסי, תקשיב שמענו את זה.  מר חיים ברוידא: 

 

 יוסי, אתה ביציאה שמה אמרת לי...  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 האם מועצת העיר יש לה...  מר יוסי מזרחי: 

 

 למה? כי בלשכת ראש העיר מעלים את השעות הנוספות. סטל: מר ניר קרי

 

   -האם מועצת העיר מר יוסי מזרחי: 
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 אמרת, אמרת את הדברים האלה.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

   -אני עומד מאחורי מה ששאלתי, ומאחר וזה נמצא בחקירת משטרה, אני לא מר ניר קריסטל: 

 

למ גב' רונית ויינטראוב:  ערך  אל אין  די,  די,  מכובדת.  ישיבה  על  הזאת  בישיבה  דיברת  שלך,  ילים 

 תרד נמוך, התחלת יפה די. 

 

 אני אמרתי להגביל.   מר יוסי מזרחי: 

 

אני שאלתי אותך על הפחתה? אני שואל אותך  אתה אמרת הפחתה לפני רגע.   מר ניר קריסטל: 

 שאלה תענה לי. אני שאלתי אותך על הפחתה.  

 

  -ה זההגבל מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, ההגבלה של להגביל תקרה שאתם הולכים להעלות.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה שאלת את השאלה הזאתי. רצית מתוך האובססיה שלך.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רק רוצה לומר משהו.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד( 

 

 ודרך אגב, תודה לך על השקר שלך שמוקלט.   מר ניר קריסטל: 

 

 אין שום בעיה, אין שום בעיה, בסדר גמור.   וידא: מר חיים בר
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 אני העברתי את מה שהעברתי,... זה בדיוק אותו דבר.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אז למה הם מציגים את זה ככה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -תודה לכם, תודה לך שחזרת על השקר שלך שמוקלט  מר ניר קריסטל: 

 

 השקר שלי. אני לא חזרתי על  מר חיים ברוידא: 

 

 מאוד.  אתה חזרת  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא בסקוריטטה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קחו אחריות על מה שאומרים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

קדימה, מהנדס העיר שהוא האיש שקבע את הדברים האלה, לא אנחנו, לא  מר חיים ברוידא: 

התק את  עשינו  ואנחנו  קבע,  הוא  פה,  שיושבים  מהאנשים אלה  אחד  אף  שלו.  הקביעה  פי  על  ציב 

האלה, מהנדס העיר. אז אני מבקש ממהנדס העיר לקום, ושתושבי רעננה יראו שמהנדס העיר הוא  

 זה שקבע את הצרכים האלה, ולא אני ולא אף אחד אחר. 

 

 חיים, הבן אדם לא הלך הביתה מהבוקר, כדי לתת לכם את...   : גב' דרורה כהן

 

 ביקשו שתתארי את הלו"ז.  ראוב: גב' רונית ויינט

 

 את מזלזלת בעובד ציבור. רונית, את מזלזלת בעובד ציבור במהנדס.    מר אילן כהן:
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 הוא עובד עירייה.    : גב' דרורה כהן

 

חברים ברשותכם, אני רוצה לפרוט בעצם את התב"ר הזה. התב"ר הזה נבנה  מר חיים מלמן:

לשדרוג רחובות ומיסעות ברחבי העיר. אני רוצה רק  2023-ללאורך הרבה זמן, והפך להיות תכנית אב 

להגיד מילה אחת לגבי סדרי עדיפויות. סדרי עדיפויות נקבעו על ידי סקר כבישים שערכה חברת אייל  

ניצן, בישיבות עם הצוות המקצועי, וגם על ידי פניות תושבים. הפרמטרים לקביעות סדרי עדיפויות  

  -יחותיים כמובן, רציפות והמשכיות של פרויקטיםהיו בראש וראשונה היבטים בט

 

 בטיחותיים.  מר חיים ברוידא: 

 

ושוב גם פניות של תושבים כאמור. אפשר לעבור פה ולפרוט את כל הדברים,  מר חיים מלמן:

   -אנחנו מדברים על שדרוג

 

 סליחה, מה היו הפניות של התושבים?   מר אלי אלוש:

 

 ש, סדקים, אני גם התלוננתי.  על בורות בכבי  מר אילן כהן:

 

 היו הרבה מאוד פניות, הצוותים הגיעו גם לשטח, ראו בדקו את הדברים.   מר חיים מלמן:

 

 מה היו התלונות.    מר אלי אלוש:

 

 סליחה?  מר חיים מלמן:

 

 מה היו התלונות בגדול?    מר אלי אלוש:
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ש מר חיים מלמן: ביובים  של  מכסים  רואים  אנחנו  פעמים  אנחנו  הרבה  לכביש,  מעל  עולים 

רואים מדרכות שיש בהם בעיות, שממש קשה ללכת. אתם מכירים את זה, אתם מסתובבים ברעננה  

גם כן. אלה הדברים הבטיחותיים שהיו בראש ובראשונה, שעמדו בראש סדר העדיפויות. לגבי שדרוג 

ה לאורך כל הרחוב.  המיסעות. תכנית העבודה כוללת שדרוג מסעות באזור התעשייה, ברחוב המלאכ

במסגרת תכנית העבודה ותכנית האב שבנינו, במידה והתב"ר יאושר כמובן, הכוונה שלנו להיכנס לזה  

ו ב'  כ-ברבעון  של  בהיקף  התעשייה  ₪.    650,000-ג',  אזור  על  עובר  כרגע  אני  החורש,  קליל  רחוב 

  -והתעסוקה שלנו. מכיכר קליל החורש

 

 לא הרשימה הזאתי.  הנה העלינו, זו מר חיים ברוידא: 

 

ג'  -עד צומת אפידר של קליל החורש, גם כן במידה והתב"ר יאושר רבעון ב' ו  מר חיים מלמן:

של   ו  123,000בהיקף  ב'  ברבעון  המסגר,  ועד  התעשייה  מצומת  החורשת  רחוב  של  -₪.  בהיקף  ג' 

עד  150,000 אחוזה  מצומת  הראשי,  העסקים  במרכז  באזורים  ברחובות  מסעות  שדרוג  רחוב   ₪. 

 ₪.  420,000גולומב, באזור בר אילן ברבעון א' בהיקף של 

 

 סליחה רגע, אפשר להגדיל את זה טיפה?  מר ניר קריסטל: 

 

כמו   מר חיים ברוידא:  בטיחות  על  מדובר  כאלה,  דברים  או  פוליטיות  הטבות  שום  פה  אין 

 שהזכרת עם הרמזורים, נטו בטיחות. שום דבר אחר לא... 

 

 תקשיב, הייתם חוסכים את הבלגן הזה, אם הייתם שולחים את זה מראש.   מר ניר קריסטל: 

 

  -א' בשמחה, ב' זה לא משהו שנשלח מר אריאל הילדסהיימר:
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אם היית שולח את זה מראש והיינו יכולים לעבור על זה, היינו חוסכים את   מר ניר קריסטל: 

 דקות המיותרות הקודמות.  10-כל ה

 

, זה לא 15שנה בעסק, אני    20שנה, יוסי    15ר, א' זה לא נשלח בחיים, אני  ני מר אריאל הילדסהיימר:

 נשלח בשום רשות, בשום דירקטוריון. זה לא תפקידנו. 

 

 יכולת לחסוך. לא, תפקידנו הוא לא אותו דבר. יכולת לחסוך את זה.   מר ניר קריסטל: 

 

   אני אומר זה לא תפקידנו כמועצת עיר באמת. מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מישהו אמר שיש לך מה להסתיר? אריאל באמת.   מר ניר קריסטל: 

 

 יש מצב פה שמועצת העיר שאין לה רוב, ואין לכם...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

תודה   מר ניר קריסטל:  תשלח,  אמרנו  אמר?  מישהו  אבל  להסתיר?  מה  לך  שיש  אמר  מישהו 

 רבה. אבל יכולת לחסוך את זה, אתה מבין?  

 )מדברים יחד(  

 

 ימים בראש, הם נועדו לזה שתעלו את השאלות.   10החומר לישיבה נשלח  מר יוסי מזרחי: 

 

 יש לך שאלה היינו מעבירים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה זה קשור לאמון באדם, אמון.   : גב' דרורה כהן

 

 לא היה לך רוב.   : אנה פוזמנטירגב' 
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  -מצלמים אותנו, מקליטים אותנו  : גב' דרורה כהן

 

 אין לך רוב.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

יש אמון,... אין לי רוב, אין לי רוב, אין לי רוב. כמה? כמה תשוויצו בכוח הזה?   : גב' דרורה כהן

 שהוא כהבל ורעות רוח.  

 

 אגב תראה מה אתה עומד לא לאשר ניר, תראה איזה יופי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ד לא לאשר. למה אתה אומר שאני עומ  מר ניר קריסטל: 

 

 ירוק משותף, ירוק משותף.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה אתה אומר שאני עומד לא לאשר?  מר ניר קריסטל: 

 

 אמרת מקודם שאתה מתנגד בצורה הזו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אני אמרתי שאני מבקש לראות פירוט. אני אמרתי מר ניר קריסטל: 

 

 ב"ר לא יהיה ירוק משותף. לא יהיה ת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל למה אתה אומר שאני מתנגד?  מר ניר קריסטל: 

 

   -אמרת מקודם אני מתנגד מר אריאל הילדסהיימר:



 לוגו חברת התמלול                                                         עיריית רעננה                               
 28.12.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 46 
 

 

 אני אמרתי שאני מבקש לראות פירוט.  מר ניר קריסטל: 

 

 אז הנה יש לך פירוט.   מר חיים ברוידא: 

 

 תודה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -עמוד פה ולקרוא את הפירוטאנחנו יכולים ל מר חיים מלמן:

 

יודעים   מר ניר קריסטל:  לנו, אנחנו  זה. אתה לא צריך להקריא  ונקרא את  לנו שנייה  נכון, תן 

 לעשות את זה. 

 

 אנחנו יודעים לקרוא לבד.   מר חגי בורשטיין: 

 

 זה בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 מה פה מתייחס לבטיחות? יש חלוקה?   מר ארז ברט: 

 

 ירוק משותף לדוגמא.   סהיימר:מר אריאל הילד 

 

אני    מר ארז ברט:  קוסמטי  עניין  זה  תושבים,  לבקשת  רחובות  שדרוג  רואה  אני  למשל  לא, 

 מניח. אני שואל.  

 

בנטו   מר חיים מלמן: שהם  שבוצע,  בסקר  שממש  כאלה  יש  האלה  מהמרכיבים  אחד  בכל 

ית האב הזאתי, יש היבטים  בהיבטים בטיחותיים. אפשר להגיד שבחלק ניכר מהעבודות בכלל בתוכנ
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עובדת   שכבר  מדרכה  משפץ  ואתה  ניגש  שאתה  פעם  כל  אתה    20בטיחותיים.  דבר  של  בסופו  שנה, 

  -מעלה גם את רמת הבטיחות של הולכי הרגל. זה חלק מה

 

 מונע תביעות.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתה הולך לעשות בוויצמן קרן היסוד עתידים?   מר ניר קריסטל: 

 

 בואו נראה, אני לא זוכר בעל פה.  למן:מר חיים מ

 

 לגרד את הכביש ולעשות חדש. יש שמה מלא שברים בכביש.   מר אילן כהן:

 

 ויצמן קרן היסוד עתידים,  מר חיים מלמן:

 

  -קודם כל זה מימון משרד התחבורה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, לא משנה, אני שואל מה התוכנית.  מר ניר קריסטל: 

 

משרד   מזרחי: מר יוסי  של  קביעות  זה  הצומת,  של  להסדרות  לתכנון  יוצאים  עוד  כרגע 

 התחבורה. 

 

 ומה זה, לא שמעתי יוסי.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

כל הקבוצה התחתונה זה הכול מימון של משרד התחבורה, ואנחנו נצא עכשיו   מר יוסי מזרחי: 

 לתכנון לביצוע.  
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 ציב? זה עומד במסגרת של התק  מר חגי בורשטיין: 

 

 כן, כן, בתוך התקציב.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אין שום סיבה לא לאשר את זה.   מר אלי אלוש:

 

 אם אלי אמר.   מר ארז ברט: 

 

 אנחנו לא נשבור את המילה שלך אלי.  מר חגי בורשטיין: 

 

 בתור ניטרלי, אני פה הנציג הניטרלי.   מר אלי אלוש:

 

 ך הפארק? אחוזה ירושלים דר מה זה  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 תצביעו בעד, תהיו ענייניים.   מר אלי אלוש:

 

 כל הקביעות הם קביעות של משרד התחבורה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 עזוב אני שואל מה קורה עם ההפרדה המפלסית אחוזה ירושלים.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה כמובן לא חלק מהדבר הזה.  מר חיים מלמן:

 

 ניר, התנגדנו לזה בהסכם כפר בתיה כמו שאתה זוכר.  ר:מר אריאל הילדסהיימ 
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 אתם התנגדתם לזה, אבל אני שואל שאלה.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי זה אנחנו?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תן לי שנייה, אבל תן לי לשאול שאלה בלי שתפריע לי אריאל.  מר ניר קריסטל: 

 

 פר בתיה. ניר, זה בתוך הסכם גג כ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל תן לי לשאול שאלה.   מר ניר קריסטל: 

 

אני עונה לך זה בתוך הסכם שהצבעת נגדו. הבאנו את זה לאישור בדיוק את   מר אריאל הילדסהיימר:

 ההפרדה המפלסית באחוזה ירושלים. 

 

 אמרו לנו שלא צריך אותה... בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 ₪ אגב.  מיליון  40בהיקף  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תודה.  מר ניר קריסטל: 

 

רחובות  מר חיים ברוידא:  שדרוג  תב"ר  אישור  בעד  מי  דבי,  זה,  את  נעשה  לשאול,  רוצה  אני 

 ומיסעים? 

 

 מה זה מי?   מר ארז ברט: 

 

 בעד. מירב, מי בעד אישור תב"ר שדרוג רחובות ומיסעים?  מר חיים ברוידא: 
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 מי בעד? אני.  גב' מירב מאיר: 

 

   -בעד. חגי בורנשטיין, אישור תב"ר שדרוג רוידא: מר חיים ב

 

 בעד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 רונית ויינטראוב, אישור תב"ר שדרוג רחובות מיסעים.  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מיכאל רייזמן מר חיים ברוידא: 

 

 כל הכבוד רונית.    מר אלי אלוש:

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אישור תב"ר שדרוג רחובות חיים ברוידא:  מר

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אוקיי. ניר קריסטל, אישור תב"ר שדרוג רחובות ומיסעים.  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר ניר קריסטל: 
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 כל הכבוד ניר.    מר אלי אלוש:

 

 איילת סגן, אישור תב"ר שדרוג רחובות ומיסעים.   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  לת  ארז סגן: גב' איי

 

 כל הכבוד איילת.    מר אלי אלוש:

 

 איפה השטיח האדום אלי?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ארז ברט, אישור תב"ר שדרוג רחובות ומיסעים?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר ארז ברט: 

 

  -רחמים שלום, אישור תב"ר מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 לא שמעת, רחובות ומיסעים.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא השתנה.    מר ארז ברט: 

 

 אוקיי. אנה פוזמנטיר, תב"ר שדרוג רחובות ומיסעים?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני בעד.  : אנה פוזמנטירגב' 
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 אלי אלוש, אישור תב"ר שדרוג רחובות ומיסעים.   מר חיים ברוידא: 

 

 האופוזיציה האחראית, כל הכבוד לכם.  אני בעד ההצבעה של חלק גדול של   מר אלי אלוש:

 

 אישור תב"ר רחובות ומיסעים.  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 אז אתה היום איתנו?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אילן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 חיים גולדמן אישור תב"ר שדרוג רחובות ומיסעים?  מר חיים ברוידא: 

 

 ואם יהיה תלונות?   ונית ויינטראוב: גב' ר

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 לורן עייש, אישור תב"ר שדרוג רחובות ומיסעים.   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר לורן משה עייאש: 
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 דרורה כהן, דרורה פה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... מדלג עליה.   מר אילן כהן:

 

הפוך מר חיים ברוידא:  אותה  לי  שמו  לא,  רחובות  לא,  שדרוג  תב"ר  אישור  כהן,  דרורה   ,

 ומיסעים? 

 

 ...   : גב' דרורה כהן

 

 לורן עייש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר לורן משה עייאש: 

 

 מיכל אישור תב"ר?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 .   2-16בעד. ענבר בעד, אני בעד. מה התוצאה?  מר חיים ברוידא: 

 

ל : יראנה פוזמנטגב'  אלה שמשרד התחבורה ?  2-למה אי אפשר היה להפריד את הסעיף הקודם 

  -מממן שהם בטיחותיים, זה הצמתים, רמזורים והכול וכל השאר? למה אי אפשר להפריד

 

ל מר אריאל הילדסהיימר: גם  זה  את  לפצל  אפשר  ומיסעים.  רחובות  שדרוג  כותרת  תחת    80-זה 

 סעיפים. 
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  -ל אפשר לפרק את זה לחלק מה שמשרד התחבורהלא, אב : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה טכני.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, אני שואלת את משה, אתה חייב לענות על כל דבר?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 את מי? את מי את שואלת?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל לא פניתי אליך.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 משה? מי זה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל את מסתכלת עליו, מי זה משה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני פונה למישהו אחר.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מי זה משה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני פונה אליו.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 חיים, חיים מלמן.    מר אילן כהן:

 

 לא, מי שמחליט זה אני, לא הוא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ... הוא מבלבל אותי.   : ראנה פוזמנטיגב' 
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 תפני לגזבר.   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

 זה אפשרי, אפשרי טכנית.   מר יוסי מזרחי: 

 

  -אז למה, סליחה אני חוזרת בי : אנה פוזמנטירגב' 

 

 בגלל שהנושא הוא אותו נושא...  מר יוסי מזרחי: 

 

   -ת שכדי שנוכל להצביעאני חוזרת בי מההצבעה הקודמת, אני מבקש : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אם מפצלים את זה על המחיר של משרד התחבורה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 , זה בהחלט שינוי גדול על הדמוקרטיה הרעננית, אין לי מה להגיד.  3-15 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 :הצבעה

 15–בעד 

 3 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

   "ר שדרוג רחובות ומיסעים. תבמועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

יוסי תסביר טוב אוקיי, אנחנו ממשיכים. אישור תב"ר פיתוח רחוב הפנינה מר חיים ברוידא:   .

 בבקשה. 
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אנחנו   מר יוסי מזרחי:  סבא,  כפר  במשולש  שנמצא  אינפיניטי  מבנה  אכלוס  לקראת  טוב 

 צריכים לעשות את חלקנו ברחוב הפנינה, שזה הרחוב שגובל במבנה.  

 

 -רגע התחייבנו ב  ר אלי אלוש:מ

 

 בחוזה, בחוזה.   מר חיים ברוידא: 

 

זה למעשה הסדרה, שיקום של הרחוב, הסדרה של האספלט, המדרכות,   מר יוסי מזרחי:  אז 

 שביל האופניים, וזה העלות המשוערת שנעמדת על ידי מינהל הנדסה לצורך שיקום הרחוב הזה.  

 

 משהו? חיים אתה רוצה עוד  מר חיים ברוידא: 

 

 אתם רוצים שאני אסביר את זה?  מר חיים מלמן:

 

 כן, תסביר, תרחיב על העניין.  מר חיים ברוידא: 

 

 הפנינה הבדולח נכון?   מר חיים מלמן:

 

 כן.   מר אילן כהן:

 

מגיע בעצם מתוך העובדה שהולך להתאכלס   מר חיים מלמן: הזה  חלק מהפיתוח של הרחוב 

אינפ בבניין  הקרובה  בשנה  שינויים שמה  פלוס  לבניין,  בכניסה  בכיכר,  שינויים  שמה  יש  יניטי. 

וזו  במקום,  שנעשו  תחבורתיות  בדיקות  לאור  מתבקש  הזה  הדבר  מדרכות.  בהרחבת  גיאומטריים 

 הסיבה שאנחנו מתבקשים לעשות את זה. 
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 מדברים על אינפיניטי שם בצומת.  מר חיים גולדמן: 

 

 .  אינפיניטי המגדל מר ניר קריסטל: 

 

   -אנחנו גם מחוייבים ר חיים ברוידא: מ

 

 יש לי שאלה, למה כל הפיתוח הזה לא חל על היזם.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 היזם משלם היטלים... אנחנו אמורים לעשות את זה.  מר יוסי מזרחי: 

 

 באופן עקרוני המימון מגיע בעצם בעיקרו...  מר חיים מלמן:

 

 מהשבחה.   מר אילן כהן:

 

  -מהשבחה ופיתוח. אנחנו לא יכולים ן:מר חיים מלמ

 

 כספים שהוא משלם.   מר חיים ברוידא: 

 

 -אנחנו לא יכולים להטיל את העבודה, ... את היזם מחוץ למגרש שלו מר חיים מלמן:

 

 זה מגרש ציבורי.    מר אילן כהן:

 

יה הדבר הזה נבחן משפטית ויש לא מעט פסיקות בנושא. דרך אגב פעם זה ה מר חיים מלמן:

מבחינה   האחרונות  בשנים  אבל  היזם,  על  האלה  הדברים  את  ומשיתות  מטילות  שעיריות  נהוג 
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 משפטית הדבר הזה נפסל.  

 

 אתה מקבל את הכסף מההשבחה הרי ממילא.   מר ניר קריסטל: 

 

 בצורה אבסולוטית ואנחנו פועלים על פי... מר חיים מלמן:

 

 פיתוח רחוב הפנינה?  אוקיי, דבי את בעד אישור תב"ר מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 בעד. מירב, את בעד אישור תב"ר פיתוח רחוב הפנינה? מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' מירב מאיר: 

 

 חגי, בעד אישור תב"ר פיתוח רחוב הפנינה?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 רונית, בעד תב"ר?   מר חיים ברוידא: 

 

 כן.  ת ויינטראוב: גב' רוני

 

 מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 
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  -ניר קריסטל, בעד אישור תב"ר פיתוח מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר ניר קריסטל: 

 

 איילת ארז סגן, בעד אישור תב"ר פיתוח רחוב הפנינה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

  -ארז, בעד אישור פיתוח רחוב א: מר חיים ברויד

 

 בעד, בעד.   מר ארז ברט: 

 

  -רחמים, בעד מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

   -נגד. אנה פוזמנטיר מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אלי אלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אלי אלוש:
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 אילן כהן בעד.    מר אילן כהן:

 

 אילן, אישור תב"ר פיתוח?  ם ברוידא: מר חיי

 

 דרורה אל תשכח אותה.    מר אילן כהן:

 

 דרורה?  מר חיים ברוידא: 

 

 איך... אותה איך?   מר חיים גולדמן: 

 

  -תסתכלי מה קרה, שמו אותך מר חיים ברוידא: 

 

 , הכול בסדר.  אני יודעת  : גב' דרורה כהן

 

 את התיישבת במקום שלך.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מוחלת לך הכול בסדר.   : ב' דרורה כהןג

 

 חיים גולדמן, בעד אישור תב"ר פיתוח רחוב הפנינה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 לורן עייאש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד, בעד.  מר לורן משה עייאש: 
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   -מיכל ברם בעד אישור מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 בעד. ... וגם אני בעד.   ברוידא:  מר חיים

 

 :הצבעה

 16 –בעד 

 2 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

   תב"ר פיתוח רחוב הפנינה. מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 אנחנו עוברים לאישור תב"רים תכנוניים, יוסי תסביר.  מר חיים ברוידא: 

 

ו מר יוסי מזרחי:  פיתוח  לתוכניות  מבקשים...  אנחנו  תכנית פה  עדכון  העיר,  של  תב"עות 

אותנו   ישמש  הזה  התקציב  כלומר  העיר.  בתוך  עירונית  להתחדשות  התוכנית  העיר,  של  המתאר 

לאדריכלים ולמתכננים שיקדמו את התב"עות העתידיות, שהם אשר יניבו לנו בעתיד את ההשבחות 

 ואת פיתוח העיר.  

 

 ? מירב? דבי סליחה. דבי? אוקיי, מי בעד אישור תב"ר תכנונים מר חיים ברוידא: 

 

 אני נגד.  גב' דבי סלוצקי: 
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 תן לחיים להסביר.    : גב' דרורה כהן

 

 רוצים את הפירוט.   גב' מירב מאיר: 

 

מבחינתי   מר חיים מלמן: ביותר  החשובים  אולי  מהתב"רים  אחד  בעצם  הוא  תכנונים  תב"ר 

ר הזה הוא בעצם מאפשר לנו  בהנדסה, בהקשר שזה תב"ר שגם יודע להכניס הרבה מאוד כסף. התב"

לייצר הרבה מאוד תכניות בניין עיר עתידיות, שמכוחם גם אנחנו נגבה השבחה. ללא אישור התב"ר 

הזה בעצם... אנחנו עוצרים פה פיתוח עתידי ארוך טווח. מבחינת אגף הנדסה זה באמת תב"ר שהוא  

 קריטי. 

 

 יש לך טבלה כמו שהראית קודם? גב' דבי סלוצקי: 

 ם יחד(  )מדברי

 

 , אלה התב"עות שיניבו לנו בעוד... 2021-2020פה אנחנו מקדמים תב"עות כמו  מר יוסי מזרחי: 

 

אחוזה.   2009 מר אריאל הילדסהיימר: מתחת  המזרחי,  בחלק  אחוזה,  שמתחת  השכונה  בעצם  זה 

 .  4מתחת אחוזה בחלק המזרחי המקביל לכביש 

 

 דרום מזרח.   מר ארז ברט: 

 

 .  4, בסדר? מוביל לכביש 4דרום מזרח בדיוק, דרום מזרח מתחת לכביש  יימר:מר אריאל הילדסה

 

 אחרי המייסדים.    מר ארז ברט: 

 

חבר'ה אלה התכנונים, זה הכסף העתידי של עיריית רעננה. אני לא חושב שיש   מר חיים ברוידא: 
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 למישהו בכלל את החשיבה לעצור את הדברים האלה. 

 

 שרחוב ניל"י וכל הרחובות האלה?  זה איפה  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 כן, כן, בדיוק.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בגב שלהם.   מר אילן כהן:

 

 מי בעד אישור תב"רים תכנוניים, דבי? דבי?   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו מבטיחים לאשר בחודש הבא, אחרי שתביאו פירוט.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אין, לא צריך פירוט.   מר יוסי מזרחי: 

 

 פירוט של מה? אין פה פירוט.  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

 אנחנו נצלול עד החודש הבא לתוך כל מה שהסעיף הזה מכיל.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה השבתה של העיר חברים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -חבל שאתם לא מביאים ל מר לורן משה עייאש: 

 

ל גב' רונית ויינטראוב:  מאוזן  זה  תקציב  להביא  צריך  אתה  ממילא  הבאה  הישיבה  עד  השבתה.  א 

 עוד פעם להצבעה.  
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 זה לא קשור.  מר חיים גולדמן: 

 

 רונית בבקשה, זה גזר דין מוות על הפיתוח של העיר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

בעוד שבוע   לא, זה לא גזר דין מוות שבועיים או חודש. אין בעיה בעוד שבוע. גב' רונית ויינטראוב: 

 זה בעיה, בעוד שבועיים זה בעיה? 

 

 עוד שבועיים עוד ישיבה?    : גב' דרורה כהן

 

 יעשו לך בזום, יעשו לך.   מר חגי בורשטיין: 

 

 -חבר'ה אני אומר לכם, מי שמדבר מר חיים ברוידא: 

 

 עוד שעות נוספות של עובדים, חבל.   גב' מיכל ברם:

 

   -לים להתחיל שום דבראנחנו בלי זה לא יכו מר חיים מלמן:

 

 . 40%עוד  מר חיים גולדמן: 

 

 בדיוק.   גב' מיכל ברם:

 

מי  מר יוסי מזרחי:  בסוף  לעתיד.  זה  ההשלכות  בבוקר,  למחר  לא  זה  של  ההשלכות  תבינו, 

 שיקצור את הפירות מזה,  
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 זה יהיה עוד הרבה שנים.   מר חיים מלמן:

 

 זה עוד הרבה שנים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ראש העיר הבא.   סלוצקי: גב' דבי 

 

 כמו שאנחנו קוצרים היום.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -בשנה הבאה יהיה גב' דבי סלוצקי: 

 

 כמו שהיום נווה זמר...   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה יכול להיות רונית, אנחנו לא יודעים.    מר אילן כהן:

 

 שנים אלה ישרתו אותנו לעתיד.  6-ו 5 מר יוסי מזרחי: 

 

שיהיה   א: מר חיים ברויד תהליך  על  מדברים  אנחנו  לפה,  שבאים  אנשים  פה  וישנם  יזמים   ...

 שנה, לא מדובר על עכשיו.  15-ו 10בעוד 

 

  -אוקיי, אנחנו מבקשים את זה בכפוף לזה שנקבל פירוט ונקבל גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איזה פירוט? אין פירוט.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אין לך פירוט על תכנון? אתה לא יודע איפה אתה עושה תכניות בניין עיר?   וב: גב' רונית ויינטרא
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   -אני יודע, אבל אני מר חיים מלמן:

 

 נו, אז מה הוא אומר לי שאין פירוט? לא הסברת לו? הוא יו"ר הוועדה, בושה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רק המהנדס והגזבר.    : גב' דרורה כהן

 

בה מאוד דברים שאי אפשר לצפות אותם מראש. לדוגמא המינוי שלנו יש הר מר חיים מלמן:

. הדבר הזה יוצא מתוך תב"ר תכנונים. זה דבר שאני לא ידעתי לצפות  2021-ו  2020של... לתוכנית של  

אותו לפני שנה, זה דבר שקרה לאורך הדרך, ואנחנו נדרשנו לתת מענה עכשיו לצורך קידום התוכנית  

  -תן מתוך התב"ר הזה. התב"ר הזההזאת, והמענה הזה ני

 

 חיים, זה חלק מתוכנית העבודה שלך?   מר אלי אלוש:

 

 בוודאי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אז תגיד.   מר אלי אלוש:

 

שמחר   מר יוסי מזרחי:  מהבניין  השבחה  לגבות  כדי  כרגע  שמאי  להפעיל  רוצה  אני  לדוגמא, 

 ייבנה. 

 

 יפה.   מר אלי אלוש:

 

 ו מזה שרוצה לתת היתר, זה התב"ר שהוא משתמש. א מר יוסי מזרחי: 
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 אבל הגעת לאיזה מספר.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אז למה כתוב תכנונים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -הגעת לאיזה מספר על סמך משהו מר חגי בורשטיין: 

 

ני  זה חלק מכל התשלום, אז בגלל זה אני אומר זה הקצב. בניגוד לאחרים שא מר יוסי מזרחי: 

 יודע להעריך, פה אנחנו מבקשים הקצב. 

 

 הדו"חות שמאות נכנסים בזה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

אגב   מר חיים מלמן: דרך  שנים.  של  ניסיון  זה  אמפירי  גם  זה  הזה.  התב"ר  מתוך  נלקח  זה 

, והוא נבנה אמפירית לפי  התב"ר הזה בכל עיר קיים, בכל עיר קיים, בהיקפי עבודה שיש באותה עיר

מיליון ₪, אנחנו צופים שגם השנה זה יהיה פחות או יותר  5-6-הניסיון. בשנה שעברה היה בסביבות ה

 הסכום שאנחנו נאלץ להשתמש בו לטובת התנעות, מדידות, שמאים, תכנון וכיוצא בזה. 

 

מקומות את הבניינים, את אוקיי, ובכל אופן אני אבקש את כל הפירוט, את ה גב' רונית ויינטראוב: 

 הדו"חות הצפויים לטווח קצר. 

 

 בבקשה תאשרו בכפוף, נשלח את כל מה שאפשר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חבר'ה אתם משביתים את העיר.  מר חיים ברוידא: 
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   -2011, 2019דרך אגב בפרטים כן ציינו. לדוגמא כל  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא אוהבת את הפירוט כמו שהוא בא, אני רוצה יותר מזה.   לא, לא, אני גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו לא יודעים להגיד כרגע סכומים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 תאשרו ונשלח כל מה שאפשר, רק חבל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה זה כל מה שאפשר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

שיש  מר אריאל הילדסהיימר: ההסברה  של  בתחום  שאפשר  מה  פיקוח    כל  תכנונית,  שמאות  כאן, 

 יועצים בשכונות העיר.  

 

  -מהנדס העיר, מה כן אתה יכול לתת לנו יותר קונקרטי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תכנית עבודה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 שתוכל להעביר לנו?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

הול מר חיים מלמן: בעצם  הזה  שהתב"ר  הגדולה  מהאבן  אולי  נתחיל  ולשאוב  בואי  לקחת  ך 

-ממנו לא מעט כסף, זה עדכון תכנית המתאר שלנו. תכנית המתאר שלנו תכנית שאושרה כמדומני ב

2015 . 

 

 . 2015-כן ב  מר אילן כהן:
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גם 2015-ב מר חיים מלמן: לענות  צריך  לחיות,  וצריך  גמיש,  מאוד  שהוא  משהו  זה  תכנון   ,

אוכלוסייה במדינת ישראל. אנחנו חייבים לעדכן לצרכים שקורים ואנחנו רואים גם את הגידול של ה 

 את תכנית המתאר. עדכון תכנית המתאר לדוגמא יגיע מתוך התב"ר הזה.  

 

אוקיי, ואפרופו בסעיף הראשון שעלה פה בורלא, רק שלא יקרה לנו שבעקבות   גב' רונית ויינטראוב: 

חומים עוד ייקחו לנו את תכנית המתאר הפכנו לוועדה עצמאית, ובגלל חרבוש של מאזן השטחים ה

 המעמד של ועדה עצמאית. 

 

 מה זה קשור?    דובר:

 

 הוא יסביר לך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

את   גב' דבי סלוצקי:  לנו  אישרו  זה  לפי  הבסיס,  היה  זה  בבורלא  קשור.  פשוט  זה  קשור,  זה 

 . בלי בורלא לא היו מאשרים את זה...  3000

 

 עיר יודע שאנחנו צודקים. ומהנדס ה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בורלא לזה?  של בורלא זה שטח חום, מה הקשר   : גב' דרורה כהן

 

 לא, היה עדכון אחרי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 הקש ששבר את גב הגמל זה בגללו...  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מאז נולדו עוד שטחים חומים.  עו"ד תהילה סובל: 
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   -, אבל בורלא עזרבסדר גב' דבי סלוצקי: 

 

 ומתו אחרים.   מר חגי בורשטיין: 

 

 באותו גודל אגב.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אז בסדר, תעשו מאזן תראו לנו ואנחנו בעד.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אתם בעד בסדר?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי מי בעד אישור תב"ר תכנוניים?  מר חיים ברוידא: 

 

 ? כולם בעד מר חיים גולדמן: 

 

 דבי?  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, מה זה.  מר רחמים שלום: 

 

 תשאל מי בעד מי נגד זה יהיה יותר מהיר לדעתי.    מר ארז ברט: 

 

 אוקיי, מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:
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   -מי בעד אישור תב"רים מר חיים ברוידא: 

 

 ר לתב"ר? למה עושים איפה בין תב"  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה... של תב"רים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, עושים איפה בין תב"ר לתב"ר למה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אין אפליה של תב"רים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אם עושים שמי, כל פעם שמי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה יכול לבקש שמי, יעשו שמי.  מר חיים גולדמן: 

 

 מיכאל צודק.  מר חיים ברוידא: 

 

 מיכאל אני מבקש שזה לא יהיה שמי.  מר חיים גולדמן: 

 

 שמי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 שמי, יאללה שמי.   מר חיים גולדמן: 

 

 דבי, מי בעד אישור תב"רים תכנוניים?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מצביעה.   גב' דבי סלוצקי: 
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 לא מצביעה, הלאה.    מר אילן כהן:

 

 נמנעת.  : מר חיים ברוידא

 

 נמנעת.  מר יוסי מזרחי: 

 

 דברים שונים?   2נמנעת או לא מצביעה? זה   מר ניר קריסטל: 

 

 נמנעת.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מירב?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 נגד. חגי בורשטיין?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 ב?  רונית ויינטראו מר חיים ברוידא: 

 

 נמנעת?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 
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 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ניר קריסטל?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 איילת ארז סגן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ארז ברט?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר ארז ברט: 

 

 רחמים שלום?  ם ברוידא: מר חיי

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 אנה?  מר חיים ברוידא: 

 

   -אני נגד, כי אני : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תמנעי.   מר אילן כהן:

 

 אלי אלוש?  מר חיים ברוידא: 
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 אני בעד.   מר אלי אלוש:

 

 אילן כהן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 דרורה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 חיים גולדמן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 לורן עייאש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר לורן משה עייאש: 

 

 מיכל ברם?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 ענבר הוכברג?   מר חיים ברוידא: 
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 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 ים ברוידא בעד.  חי מר חיים ברוידא: 

 

 יש רוב?   : גב' דרורה כהן

 

 עבר, עבר.   מר אילן כהן:

 

 כמה?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 עבר, עבר.   מר אילן כהן:

 

 בעד, עבר.  9 מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אישור תב"ר מר חיים ברוידא: 

 

 שלא תקבל התקף לב בסוף.   גב' מיכל ברם:

 

יין באמת של להציל או לא להציל, חבר'ה אנחנו מדברים פה  חבר'ה אין פה ענ מר חיים ברוידא: 

 על שירות לתושבי העיר. תתנתקו מהדברים האלה באמת, אני מדבר מתוך הזה. 

 

 מי שצריך להתנתק זה אתה, תפסיק לדבר אלינו בצורה כזאת, אנחנו...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני דיברתי לכל מי שיושב פה.  מר חיים ברוידא: 
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 :ההצבע

 9 –בעד 

 7 -נגד 

 2 –נמנע 

 החלטה: 

  . תכנוניםתב"ר  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 תאורת רחוב ומרכזיות. יוסי תסביר בבקשה.   אישור תב"ר שדרוגי מר חיים ברוידא: 

 

 טוב, יש לנו תכנית אב לשדרוגים ולתגבורי תאורה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ותה בבקשה? אפשר לראות א גב' דבי סלוצקי: 

 

של   מר יוסי מזרחי:  רשימה  יש  שעברה.  בשנה  שראיתם  כמו  לכם,  שהוצג  כמו  בהחלט.  כן 

 מקומות שאנחנו מתוכננים להיכנס ולתגבר תאורה. אפשר להעלות את הרשימה. 

 

פיתוח   מר אריאל הילדסהיימר: תאורה,  מחלקת  הנדסה  אגף  ידי  על  במלואו  נבנה  הזה  התב"ר  גם 

 ₪ סך הכל. מלמן... מיליון  2תשתיות. 

 

כן. כפי שאריאל ציין, גם התב"ר הזה הוא תב"ר שנבנה בהתאם הרבה, אנחנו   מר חיים גולדמן: 

לגבי בקשות   לגבי חוסר בתאורה, לגבי תקלות של תאורה,  מקבלים הרבה מאוד קריאות לתושבים 

וחן את הדברים לתוספות. כל דבר כזה מגיע נציג ממחלקת חשמל אולי אפילו מנהל מחלקת חשמל, ב

למה  בהתאם  נבנתה  הזאתי  העבודה  תכנית  עבודה.  תכנית  בונה  דבר  של  ובסופו  לעומק,  האלה 

להוספה  הנדרשים  העמודים  מספר  את  בדיוק,  הנקודות  את  פה  לראות  אפשר  קודם,  שאמרתי 

רבעון  באיזה  לביצוע,  הצפי  וגם  החלפה,  אותה  בגין  הנדרשת  העלות  את  וגם  בזה,  וכיוצא  להחלפה 
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בר הזה הולך להתבצע. ככה בעצם בנויה התוכנית. אפשר לעבור פה שורה שורה יש פה לא מעט  הד

מיליון    2-שורות כפי שאתם רואים, וכפי שאמרנו קודם עלות התב"ר הזה בסופו של דבר מסתכמת ב

 ₪. והתוכנית פה פרוסה לפניכם. אני חושב שהיא מאוד מאוד ברורה, אין לי מה להוסיף יותר מזה.  

 

 זרועות מלמעלה?   6חיים מה זה הסעיף, מה זה הוספת עמוד תאורה  : אנה פוזמנטירב' ג

 

 בבקשה. איפה שעצרתם.   67-תעצור, תעצור רגע ב מר ניר קריסטל: 

 

 זרועות.   6מה זה היה משהו עמוד אחד... היה סעיף אחד הוספת עמוד  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זרועות?  6 מר חיים מלמן:

 

 שמה.   6כן, היה כתוב  : טיראנה פוזמנגב' 

 

 זה סוג העמוד.   מר חיים מלמן:

 

 כאלה ככה?   6מה עם  : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -אני לא יודע להגיד לך בדיוק איזה סוג מר חיים מלמן:

 

 כן, כן, בגלל שזה במרכז מסחרי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עם כזה או כאלה, אבל כן.  מר חיים מלמן:

 

 זה במרכז המסחרי בקריית שרת.  יימר:מר אריאל הילדסה
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עם   מר חיים מלמן: אחרים,  מעמודים  גבוהים  יותר  הרבה  יחסית  כלל  בדרך  הם  עמודים 

כמו  נקודתית  תאורה  לא  שוטפת,  תאורה  שנקרא  מה  שנותנים  גדולה,  יותר  הרבה  תאורה  עוצמת 

יחסית מ גדולים, שלהולכי רגל או משהו כזה. בדרך כלל עושים את זה להאיר משטחים  אוד מאוד 

 רחבות. 

 

  -בסדר, זה אלה ששמים אותם ב : אנה פוזמנטירגב' 

 

 באצטדיונים רואים הרבה עמודים כאלה.   מר חיים מלמן:

 

 ₪. איפה עוד מיליון ₪?  1,077,000-עד כאן אנחנו באוקיי,  מר ניר קריסטל: 

 

 אל תדאג זה מסתכם.   מר יוסי מזרחי: 

 

יה נחמד אם הייתם נותנים לנו דף עם הסכומים, זה היה יותר האמת היא שה מר ניר קריסטל: 

 ₪?   200,000קל. מה זה החלפת עמודים חלודים 

 

  -כן, יש לנו מר חיים מלמן:

 

 ₪ הוספת עמוד בהתאם לבקשות. אוקיי תודה.  200,000 מר ניר קריסטל: 

 

ברים שקשורים  הנושא של העמודים החלודים הם נקודה קריטית, זה גם כן ד מר חיים מלמן:

 לבטיחות כמובן.  

 

לנו   מר חיים ברוידא:  אותם,    3יש  זיהינו  ואנחנו  כתוצאה...  האחרונה  בשנה  שנפלו  עמודים 
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 במקרה אחד זה נפל גם על רכב. 

 

  -מה היה השיקול בחלק מהתאורה שהוספתם בשנה שעברה : אנה פוזמנטירגב' 

 

הסאגה הזאתי, לו הייתם שולחים את    תאמינו לי שהייתם חוסכים לכולנו את מר ניר קריסטל: 

 החומר. 

 

  -היו עמודים ישנים ליד בתים : אנה פוזמנטירגב' 

 

 בחיים לא הגעתי לדיון כזה...  מר ניר קריסטל: 

 

   -הם היו גבוהים : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מעולם לא היה כזה פירוט.  מר חיים ברוידא: 

 

   -והוספתם מתחת לגבוה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הכול בסדר.  ר קריסטל: מר ני

 

 מעולם לא היה פירוט כזה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -הוספתם עוד שתי : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לפרויקטים.   1.39רציתם רק  4.6-אנחנו פשוט מנוסים מהפעם הקודמת שמ מר ניר קריסטל: 
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  -ניר : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ניר אתה יודע אתה נלחם בטחנות רוח.   מר חיים ברוידא: 

 

מוסדות.   מר ניר קריסטל:  יש  רוח,  בטחנות  נלחם  לא  אני  רוח,  בטחנות  נלחם  לא  הכול  אני 

 בסדר, מה קרה.  

 

 לא בסדר, אם הוא לא שומע, אני אמשיך לדבר...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 סליחה.  מר ניר קריסטל: 

 

יה היא נמוכה. אני שואלת, יש עמוד גבוה זה באזור של בתים פרטיים, שהבני : אנה פוזמנטירגב' 

עוד   והוסיפו  גבוהים,  עמודים  כאילו    2היו  נהיה  זה  מתחת,  אור    2תאורות  מידי  יותר  זה  קומות. 

 מפוזר באותו אזור.  

 

יש תקינה לכל מה שקשור בתאורה. ואני מאמין שאת מדברת עליו העמודים  מר חיים מלמן:

לראות את הדרך. וגופי התאונה  הגבוהים, זה עמודים שאמורים להאיר את הכבישים, לעזור לנהגים  

 הנמוכים יותר להאיר את המדרכות. 

 

 אבל למה על אותו עמוד כאילו? זה על אותו עמוד.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

תראי, בסוף אנחנו לא רוצים שיהיה פה יער של עמודים.  זה על אותו עמוד.   מר חיים מלמן:

  -אם מצליחים להכניס מספר גופי תאורה על אותו עמוד

 

  -לא, אני אין לי בעיה, לי זה לא... : אנה פוזמנטירגב' 
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 זה יותר טוב.   מר חיים מלמן:

 

אבל אני חשבתי, כל הזמן שאני עוברת אני חושבת שיש שמה בתים פרטיים,   : אנה פוזמנטירגב' 

 ובעצם העמוד הגבוה הוא מעל הבית, ומאיר לו את כל הגינה בתוכו.  

 

 ההפניה היא לכיוון הכביש, לא לכיוון הבית. לא, בדרך כלל  מר חיים מלמן:

 

היה   : אנה פוזמנטירגב'  זה  אני  משתגע,  לא  הוא  איך  יודעת  לא  אני  הכול.  את  מאירים  אם  גם 

  -מפריע לי, כי זה ממש בתוך הבתים, זה מאיר את כל ה

 

ה  יש דרישה של תושבים של מבוגרים. נגיד בכצנלסון, יש רחובות פנימיים שז  מר אילן כהן:

 הפריע, אז עשו להם שניים ככה בכמה...  

 

את   : אנה פוזמנטירגב'  גם  מאיר  אתה  אז  נמוך.  ואחד  גבוה  אחד  יש  אבל  להם...  יש  אצלנו  גם 

הרחוב למעלה את כל השכונה וגם את למטה, זה נראה לי יותר מידי. אתה מגיע לפינה זה יותר מידי  

 אור. 

 

 יש דרישה של תושבים.    : גב' דרורה כהן

 

 לי זה מפריע.  : אנה פוזמנטירב' ג

 

לפזר   מר חיים ברוידא:  לא  לעשות אותו,  ולא  לרכז את האור  גם אפשרות בשכונה החדשה  יש 

   -אותו. היום את הטכניקה הזאת וגם משתמשים
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 זה בסדר, אני מסכימה הוא יותר נחמד לעיניים...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 עד אישור תב"ר שדרוגי תאורה ומרכזיות?  טוב נעבור להצבעה. מי ב מר חיים ברוידא: 

 

רגע אפשר לשנות פה את התקצוב? יש לכם פה רזרבות מיותרות שאותם צריך  מר ניר קריסטל: 

 להוריד. 

 

 איזו רזרבה?  מר חיים ברוידא: 

 

   -זה לא רזרבה ניר. זה לא רזרבות. זה בעיות מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ן לי לדבר. אתה עוד פעם לא תית מר ניר קריסטל: 

 

 אבל תן לו.  מר חגי בורשטיין: 

 

 ₪ שכרגע פתוחים ואין להם תכנון.   200,000יש פה  מר ניר קריסטל: 

 

 כן.  מר חיים מלמן:

 

 ₪ שאתם כותבים...  250,000ויש פה עוד  מר ניר קריסטל: 

 

  -עוד פעם מר חיים מלמן:

 

 רגע, רגע, סליחה תרשו לי רק לשאול.  מר ניר קריסטל: 
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 בבקשה, בבקשה.   חיים מלמן: מר

 

 אתה יודע כמה חלודים אתה הולך להחליף וכמה הם עולים?  מר ניר קריסטל: 

 

  -צפי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא צפי.  מר ניר קריסטל: 

 

₪ נדמה   250,000את המספרים האלה. הצפי בעלות זה    אני יכול להעביר לך מר חיים מלמן:

 לי החלפת עמודים חלודים. 

 

 על סמך שנה שעברה ניר, זה הסטנדרט.   אריאל הילדסהיימר:  מר

 

 אני לא זוכר מה העלות החלפה של עמוד אחד.   מר חיים מלמן:

 

 ₪ בתב"ר אני אאשר אותו.  250,000תודה רבה, תורידו  מר ניר קריסטל: 

 

   -אבל ניר, הנושא של העמודים החלודים מר חיים מלמן:

 

 .  החלודים חלודים מר ניר קריסטל: 

 

 זה בטיחות.  מר חיים מלמן:

 

 אפשר בבקשה רגע?    מר ארז ברט: 
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 ₪.   200,000תוריד  מר ניר קריסטל: 

 

 ₪ זה לבעיות מזג האוויר...   200,000-ניר ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

₪ זה לעתיד. אז את העתיד   ₪200,000 זה חלודים ועוד    250,000לא, לא, לא,   מר ניר קריסטל: 

 יגיע תביא אותם למועצה. תוריד וכשהוא 

 

 תביא עוד פעם למועצת העיר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מקובל, בואו נאשר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ₪.  1,800,000לא, אני מוכן לאשר  מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, יש לי בקשה.    מר ארז ברט: 

 

   ₪ נפרט. 200,000-מיליון ₪. וה  2בואו נאשר  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -₪ אני מוכן לאשר ₪1,800,000. לא, לא, לא, לא המנכ"ל,  1,800,000לא,  מר ניר קריסטל: 

 

 יש לי בקשה.   מר ארז ברט: 

 

 וכשיהיו לך בקשות נוספות תביא למועצה.   מר ניר קריסטל: 

 

 יש לי בקשה. יש לי בקשה.   מר ארז ברט: 
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 ניר...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  ככה. מר ניר קריסטל: 

 

   -יש לי שאלה, האם אפשר  מר ארז ברט: 

 

   -אני מודה לך על המחמאות שאני הזוי מר ניר קריסטל: 

 

 -לא דיברת עליך, דיברתי על מישהו אחר במקרה. אבל אם אתה לוקח את זה מר חיים ברוידא: 

 

 שלא קיים בחדר?   מר ניר קריסטל: 

 

  -אבל אם אתה לוקח את זה, אני מר חיים ברוידא: 

 

  -אני מודה, חיים בוא תחסוך מאיתנו ר קריסטל: מר ני

 

   -פתחת את הישיבה ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתה פתחת בתרבות דיבור, תרבות דיון.   מר ניר קריסטל: 

 

 דיברתי עכשיו איתה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני שמח.  מר ניר קריסטל: 

 

   -דיברתי איתה, ואם לקחת את זה אז אני מר חיים ברוידא: 
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 התחלת בדיבור על תרבות דיבור.  ב' רונית ויינטראוב: ג

 

 התחלת עם השטויות שלך.  מר ניר קריסטל: 

 

 התחלת את הישיבה, לפחות היו לך כוונות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא ראוי, לא ראוי.   מר ניר קריסטל: 

 

 רונית, לא דיברתי עליו.   מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 דיברתי על משהו אחר, וחוץ מזה...  ר חיים ברוידא: מ

 

 ארז רוצה לשאול שאלה, בואו נתקדם נו.    מר אילן כהן:

 

   -כשאתם יושבים פה היום ועושים מכירת מכולת מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו לא עושים מכירת מכולת.  מר ניר קריסטל: 

 

  ₪ עוד זה, על מה? על מה? 200,000עוד  מר חיים ברוידא: 

 

 זה רצינות בכספי ציבור.   גב' רונית ויינטראוב: 
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  -את היית בישיבות מועצה, ואני הייתי בישיבות מועצה מר חיים ברוידא: 

 

 ₪, איפה הבעיה?  1,800,000מה מפריע לך? מאשרים לך  מר ניר קריסטל: 

 

 -... וברור לך מר חיים ברוידא: 

 

   -אני עבדתי בהנהלת העיר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ₪.  1,800,000מאשרים לך  ,חיים מר ניר קריסטל: 

 

 ... בישיבות צוות...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יושב פה בן אדם ומחפש רק דבר אחד, איך לעשות נזק.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, להכניס אותך ברשות העיר, זה לא לעשות נזק.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ירא מר חיים ברוידא:  הזה  מה  והציבור  זה?  את  מוריד  הוא  מה  בשביל  האלה,  הדברים  את  ה 

   -מישהו פה הולך

 

 להחליף אותך בראשות העיר זה לטובת העיר זה לא נזק.  גב' דבי סלוצקי: 

 

   -זה הכול. מה שהצעתם מר ניר קריסטל: 

 

 מה הבעיה שרוצים...   גב' רונית ויינטראוב: 
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 זה לא פוליטי.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

-מיליון ₪. הבטחת בחירות ב  9-אתה מבטיח לתושבים את הבטחת בחירות ב גב' רונית ויינטראוב: 

 מיליון ₪ נתת פה עכשיו.  9

 

 וההבטחה שלכם לא לאשר היא פוליטית. אז קיבלתם את זה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪.   9לא, פוליטי זה להבטיח אחרי הבחירות  גב' רונית ויינטראוב: 

 

מ מלמן: מר חיים גבוה  יותר  הרבה  הוא  ביקשתי  שאני  התב"ר  לזה.  להתייחס  רוצה    2-אני 

מיליון ₪. הקיצוץ   2-מיליון ₪. לצערי הרב נחתכתי על ידי המנכ"ל ועל ידי הגזבר, הצורך הוא יותר מ

   -₪ 200,000-הזה גם של ה

 

 למה יותר פשוט לשים נצנצים על העצים?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כבר עברנו את זה. זה היה בשנה שעברה.    רם:גב' מיכל ב

 

 זה זיהום אור.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די נו רונית.    גב' מיכל ברם:

 

 שיוריד את זה כבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די.   גב' מיכל ברם:



 לוגו חברת התמלול                                                         עיריית רעננה                               
 28.12.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 89 
 

 

 מה יוריד? יוריד אור? יוריד אור לאנשים?    : גב' דרורה כהן

 

 אפשר להציע?   מר ארז ברט: 

 

 ... ילכו בחושך? אני לא מבינה אתכם.   : גב' דרורה כהן

 

ויכוח על הבטיחות. השארת שם  מר ניר קריסטל:  אבל את הבטיחות אני מוכן... אבל אין לנו 

  -רזרבה

 

 ₪ האלה? תסביר לי.   200,000-מה הסיפור של ה מר חיים גולדמן: 

 

 בטיחות...  מר חיים מלמן:

 

, תסביר  ₪? ניר, אולי אני אצביע איתך  200,000-ההיגיון של התסביר לי מה   מר חיים גולדמן: 

 ₪ תשכנע אותי, אולי אני אצביע איתך. תסביר לי.  200,000-לי מה ההיגיון של ה

 

 זה בטיחות וביטחון אומר לך מהנדס העיר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

יר לי למה להוריד,  למה? אבל תסביר. אתה זורק בוא נוריד, למה? בוא, תסב מר חיים גולדמן: 

 אולי אני אצביע איתך.  

 

מיליון ₪ לתב"ר    4.6בשנה שעברה ביקשנו מאיתנו תקציב של  אני אסביר לך.   מר ניר קריסטל: 

להוריד  הציע  שלב  שהוא  באיזה  חיים  פרויקטים.  לטובת  כולו  הזה  שהתב"ר  לנו  סיפרו  תאורה. 

 השאר לפרויקטים.  ₪ לפרויקט שהוא קרא לו להאיר את העיר, ואמר זה 300,000
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 ניר זה לתחזוקה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

פה.  מר ניר קריסטל:  ואין  דיבור,  תרבות  בהקראת  התחלתם  אתם  בבקשה.  להשלים  לי  תן 

בסופו של דבר את הרשימה המפורטת, עלה שמתוך   חודשים אחרי שקיבלנו  4ובסופו של דבר אחרי  

₪ הגענו   4,284,000-₪ הוא היה מוכן לוותר, וזה ירד ל  300,000-מיליון ₪ ש  4.6-הפרויקטים, מתוך ה

 ₪ שהיה פרויקטים.  1,301,394-ל

 

 מה הסיבה הייתה? מה הסיבה? רגע, תסביר לי מה הייתה הסיבה?   מר חיים גולדמן: 

 

 רגע, אבל תן לי להשלים, רק תן לי להשלים.   מר ניר קריסטל: 

 

   -לא, אתה אומר שזה ירד מר חיים גולדמן: 

 

 תן לי להשלים.  ניר קריסטל: מר 

 

 השתמשו בפחות כסף.   מר חיים גולדמן: 

 

היה תקציב שוטף. אם תרצה  מר ניר קריסטל:  יתר התקציב שהתבקש באותו תב"ר  לא,  לא, 

 אני אשיג לך את זה, זה מסמך שהעירייה סיפקה לכולנו. 

 

 בסדר אוקיי נו?   מר חיים גולדמן: 

 

  -שבאותו תב"ריופי, זאת אומרת  מר ניר קריסטל: 
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 מה זה שוטף?  מר חיים גולדמן: 

 

לשבת   מר ניר קריסטל:  אמורים  שלא  מיני,  כל  ועוד  שבר,  אחזקת  שוטפים,  תקציבים 

 בתב"רים, הם אמורים לשבת בשוטף. 

 

 ניר, הכול תב"רי פה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, תן לי להשלים.   מר ניר קריסטל: 

 

 ב שוטף? למה השתמשו בשוטף?  למה יש תקצי מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא יודע. לא הבנת, לא אני צריך לייצג את זה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אבל אני לא מבין, כשבאים ואומרים לך מר חיים גולדמן: 

 

  -אבל זה לא אמור להיות בתב"ר מר ניר קריסטל: 

 

   -רגע ניר, ניר שנייה, יושב פה אדון גזבר  גב' שחר גלי:

 

 רגע, רגע, רגע, תן לי אבל, אבל תן לי לסיים, תגיד אחרי זה, תדבר שעתיים.   סטל: מר ניר קרי

 

 דבר, דבר, דבר.   מר חיים גולדמן: 

 

ולכן אני כשמשאירים את כל מה שמתומחר פה כולל העמודים החלודים, אני   מר ניר קריסטל: 

 ₪ שאין עליהם כסף.   200,000בעד. יש פה 
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 רזרבה?  מר חיים גולדמן: 

 

 כן.  ניר קריסטל:  מר

 

 רזרבה.  מר חיים גולדמן: 

 

 נכון. ולכן אני אומר תורידו אותם כרגע.  מר ניר קריסטל: 

 

 הוצאות בלתי צפויות, לא צריך להכניס?   מר חיים גולדמן: 

 

   -תקשיב המועצה לא מר ניר קריסטל: 

 

 אתה ניהלת עסק?   מר חיים גולדמן: 

 

 הערב הזה.   המועצה לא מתפזרת בסוף מר ניר קריסטל: 

 

   -בכל עסק, תשאל את מיכאל רייזמן שיושב לידך מר חיים גולדמן: 

 

 המועצה לא מתפזרת בסוף הערב.  מר ניר קריסטל: 

 

 שאתה עושה תקציב לעסק,  מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו רק הולכים הביתה.   מר ניר קריסטל: 
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 אתה לוקח הוצאות בלתי צפויות.  מר חיים גולדמן: 

 

בפעם הבאה,   טל: מר ניר קריס יביאו למועצה  אז  יגיע,  ברגע שזה  ולכן  פה.  זה לא מה שכתוב 

מיליון ₪ עוד כמה שיצטרכו, אני לא נגד. אני אומר ברגע    ₪2 עוד    200,000ויגידו בואו תאשרו עוד  

 שתהיה תכנית תביאו אותה. 

 

   -רגע, שאלה, שאלה  מר ארז ברט: 

 

 מה אומר המהנדס?    : גב' דרורה כהן

 

  -האם אפשר  רז ברט: מר א

 

 מה אומר המהנדס?    : גב' דרורה כהן

 

 שזה בטיחות וביטחון.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל על הטיעון של ניר. מה אתה אומר על הטיעון של ניר?   : גב' דרורה כהן

 

 כן, אבל תספר גם מה כתבתם?  מר ניר קריסטל: 

 

את תב"ר התאורה באופן שיחולק   האם אפשר לקבל לישיבת המועצה הבאה  מר ארז ברט: 

 תב"רים נפרדים.   2-ל

 

   -בואו נעשה ככה מר חיים ברוידא: 
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רגע שנייה רגע, אני רוצה להגיד מה ההיגיון של הבקשה שלי, אולי זה היגיון    מר ארז ברט: 

שהוא מקובל עליכם אולי לא. תב"ר אחד שיגיד מהנדס העיר, ואני סומך על המילה שלו, שמתייחס 

מיליון ₪, שבפירוש מתייחסים לבטיחות,    2-ני בטיחות. יגיד מהנדס העיר שזה הסכום מתוך הלעניי

שמתייחס לתוספות, אני אומר שבשלב זה אני אצביע נגד, ולכן  אני אומר אני אצביע בעד. תב"ר אחר  

  -אני אבקש

 

 . 2-ארז יש לי פתרון, ארז יש לי פתרון. אנחנו נחלק את זה ל מר חיים ברוידא: 

 

 אבל שיגיד המהנדס איזה סכום.   מר ארז ברט: 

 

  -כל התאורה מר חיים מלמן:

 

 בטיחות.   מר אילן כהן:

 

   -בתפיסה שלה היא באה להגביר את רמת מר חיים מלמן:

 

 היא באה להגביר בטיחות, הוא צודק.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

  -רגע שנייה  מר ארז ברט: 

 

 ₪ ונאשר את זה.   200,000-ורידו את החבר'ה ת מר ניר קריסטל: 

 

   -סליחה, כי לפי זה אם הכול הולך לביטחון  מר ארז ברט: 
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 ובטיחות.  מר חיים מלמן:

 

אותך,    מר ארז ברט:  שקיצצו  לפני  שביקשת  התקציב  מה  לדעת  מבקש  אני  אז  ובטיחות, 

 ובוא נאשר את זה, כי הכול הולך לביטחון. למה קיצצתם אותו. 

 

 כי זה בא מול תקציב.   למן:מר חיים מ

 

לקצץ   מר ארז ברט:  מוכן  לא  סליחה,  בביטחון  לקצץ  מוכן  לא  אני  קיצצתם?  למה  לא, 

 בביטחון. אם כל התאורה בביטחון, אז תכניסו את הכול. 

 

 -אבל יש לך כמו בזה  גב' מיכל ברם:

   )מדברים יחד(

 

 ך עניינים בטיחותיים?  אבל אני לא מבין, מישהו בהנהלת העיר קיצץ ל  מר ארז ברט: 

 

   -עוד פעם יש פה מר חיים מלמן:

 

 אני לא מבין.    מר ארז ברט: 

 

 יש הכנסות.  מר חיים מלמן:

 

 יש מדרג אבל ארז.    גב' מיכל ברם:

 

 יש הכנסות מול ההוצאות.  מר חיים מלמן:
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 בסדר, אז בוא נקצץ בתב"ר אחר, שהוא לא בטיחותי.   מר ארז ברט: 

 

 ₪ אני בעד.   1,800,000 : מר ניר קריסטל

 

ראש העיר עם כל הכבוד זה לא אתה, זה המהנדס, כי הוא איש המקצוע ועליו    מר ארז ברט: 

 אנחנו סומכים.  

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

   -ולהוסיף עוד גופי תאורה זה לא בטיחותי  מר ארז ברט: 

 

על   מר חיים ברוידא:  עושה  אני  הפרדה,  עושה  אני  ו  00,0001,8חבר'ה  תקלו    200,000-₪   ₪

 בטיחות. אני עושה הפרדה בין זה לבין זה.  

 

 בין מה למה?   מר ארז ברט: 

 

 מי שרוצה שיצביע נגד, ומי שרוצה שיצביע בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

הרשימה   מר אריאל הילדסהיימר: וה  1,800,000כל  אד  200,000-₪,  בטיחות  תקלות  הצבעה -₪  הוק 

 נפרדת, בסדר?  

 

 הצבעות.  2  אילן כהן:מר 

 

 בסדר גמור.  מר ניר קריסטל: 
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 ההצבעות.  2-כל אחד שיתייחס ל מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אוקיי, אז אני מצביע עכשיו על מר חיים ברוידא: 

 

עוד    מר ארז ברט:  להוסיף  להוסיף לתב"ר    500,000אני חושב שצריך  צריך  ₪ לתב"ר הזה. 

  -הזה. אם המהנדס חושב שהתאורה

 

   -תקשיב מה הוא אומר, אם זה בטיחות גב' איילת  ארז סגן: 

 

₪   500,000הכול אצלה זה בטיחות, אז תמצאו פה איזה תב"ר אחר להוציא    מר ארז ברט: 

 ותוסיפו. 

 

 בדיוק, בדיוק.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

בטיחות,   מר ארז ברט:  מה  שאלתי  אני  אמרתי,  לא  אני  בטיחות.  שזה  חושבים  אתם  אם 

 אמה המהנדס הכול בטיחות. 

 

 בדיוק.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

אני שאלתי מה בטיחות, אני חושב שלא הכול בטיחות. אבל סליחה אריאל,    מר ארז ברט: 

 בתקציב שעבר קיצצתם בביטחון, אני לא מוכן שזה יהיה אותו דבר.  

 

   -אוקיי חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 אם הכול בטיחות.    מר ארז ברט: 



 לוגו חברת התמלול                                                         עיריית רעננה                               
 28.12.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 98 
 

 

על   ר חיים ברוידא: מ הראשונה  ההצבעה  מורידים   1,800,000ארז  אנחנו  בעד,  מי  בעד?  מי   ,₪

 ₪. מי בעד? דבי?   200,000

 

 בעד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 בעד. מירב?  מר חיים ברוידא: 

 

 נמנעת.  גב' מירב מאיר: 

 

 חגי?  מר חיים ברוידא: 

 

 נמנע.  מר חגי בורשטיין: 

 

 טראוב?  רונית ויינ מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ניר קריסטל?  מר חיים ברוידא: 

 

ה מר ניר קריסטל:  בעד  אני  ארז,    1,800,000-ראשית  של  לבקשה  מצטרף  אני  מבקש,  ואני   ₪
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 -להראות לנו את כל מה שאתה ביקשת

 

 יה. אין בע מר חיים ברוידא: 

 

 ₪, כרגע אני מאשר.  1,800,000לישיבה הבאה. אני מצביע על  מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו נשמח. איילת?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

 רחמים?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 אנה?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  : אנה פוזמנטיר' גב

 

 אילן כהן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:
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 אלי אלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אלי אלוש:

 

 חיים גולדמן? מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 דרורה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 לורן עייאש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  ורן משה עייאש: מר ל

 

 מיכל ברם?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 ענבר הוכברג?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 
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 חיים ברוידא בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 עבר מצוין.  מר אריאל הילדסהיימר:

 
 :הצבעה

 12 –בעד 

 4 -נגד 

 2 –נמנע 

 החלטה: 

החלפת עמודי    -שדרוג תאורת רחוב ומרכזיות  תב"ר  רוב קולות לאשר את  מועצת העיר החליטה ב

   .בלבד ₪ 1,800,000תאורה ותוספת תאורה בעיר על סך 

 

  -חבר'ה עכשיו אנחנו מורידים מר חיים ברוידא: 

 

 ₪.  200,000  מר אילן כהן:

 

 דבי? ₪.  200,000-מצביעים על ה מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מירב?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 חגי בורשטיין?   מר חיים ברוידא: 
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 נגד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 רונית ויינטראוב?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רייזמן?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ניר קריסטל?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  טל: מר ניר קריס

 

 איילת?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

 רחמים?  מר חיים ברוידא: 
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 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 אנה?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אלי אלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אלי אלוש:

 

 אילן כהן?  ם ברוידא: מר חיי

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 דרורה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 חיים גולדמן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 לורן עייאש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר לורן משה עייאש: 
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 מיכל ברם?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 ענבר הוכברג?   ים ברוידא: מר חי

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 חיים בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 8 –בעד 

 10 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

קולות   ברוב  החליטה  העיר  את  לא  מועצת  ומרכזיות  לאשר  רחוב  תאורת  שדרוג  תקלות    -תב"ר 

  ₪.   200,000בטיחות על סך 

 

 שצ"פ רסקו. יוסי תסביר בבקשה.   ברים לאישור תב"ראוקיי אנחנו עו מר חיים ברוידא: 

 

   -בשטח שגובל בין מר יוסי מזרחי: 

 

 קריית בן צבי.    : גב' דרורה כהן
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   -בקריית בן צבי לבין מר יוסי מזרחי: 

 

 רסקו זה חברת הבנייה, ובן צבי היה נשיא המדינה, והכבוד מגיע לו.    : גב' דרורה כהן

 

 רסקו.   קריית בן צבי  מר אילן כהן:

 

  -בשטח הגובל בין פינת בן צבי רסקו לבין הכביש העוקף הצפוני מר יוסי מזרחי: 

 

 שמעון פרס.   מר אילן כהן:

 

דונם בעלות ממוצעת    10רוצים לעשות שם שצ"פ מאוד אינטנסיבי בשטח של   מר יוסי מזרחי: 

  -של... למ"ר. יש פה תרשים ראשוני

 
 הנה זה השצ"פ.    מר אילן כהן:

 

 של השצ"פ המתוכנן.   יוסי מזרחי: מר 

 

 וואו איזה יופי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 
 משהו, משהו.   מר ארז ברט: 

 

 כל כך הרבה עצים, תראה כמה עצים.  מר חיים גולדמן: 

 

 לא רואים את היער.    מר ארז ברט: 

 

 שיהיה כאן.   100-היוזמה של ראש העיר, זה יער ה מר אריאל הילדסהיימר:
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 . 100-זה יער ה ברוידא: מר חיים 

 

 אפשר לקרוא לפארק הזה פארק עוזי כהן?    מר אילן כהן:

 

 כמה פארקים אתה רוצה על עוזי כהן?  מר חיים ברוידא: 

 

קרקע  מר חיים מלמן: חטיבת  להשלים  בא  בעצם  הזה  התכנון  חברים,  פה.  לא  זה  אילן   ...

בין שמעון בתווך  צבי  בן  היום בשכונת  כבר  הזה    ירוקה, שנמצאת  צבי. התכנון  בן  לבין שכונה  פרס 

על   לענות  גם  ובנוסף  הזאתי,  לשכונה  שנדרשים  ירוקים  לשטחים  מענה  ולתת  לבוא  אמור  בעצם 

  -מצוקת חנייה מאוד מאוד גדולה

 
 יופי, יופי.   : גב' דרורה כהן

 

   -שנמצאת באזור מר חיים מלמן:

 

 של המועדון?   מר אילן כהן:

 
  ון. של המועד מר חיים מלמן:

 

 הכניסה תהיה במקום דרך דב הוז נכון?   מר חיים ברוידא: 

 

 כן.   : גב' דרורה כהן

 

 תהיה מסביב, ואז זה גם לא יכביד על השכונה הזאת.  מר חיים ברוידא: 
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 מסכנים התושבים, הם סובלים מאוד.   : גב' דרורה כהן

 

 זה גם אזור של פעילות.  מתוכננות שמה נטיעות מאוד מאוד רחבות, ובנוסף ל מר חיים מלמן:

 

 עצים.  80  מר אילן כהן:

 

 וחנייה גם.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 100-יותר מ מר חיים מלמן:

 

 יפה מצוין, עוד עצים.    מר אילן כהן:

 

 .  100-זה פארק ה  מר ארז ברט: 

 

 חמצן.   מר אילן כהן:

 
 בי?  אני עובר להצבעה. אישור תב"ר שצ"פ רסקו, ד מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מירב.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה?   מר אילן כהן:

 

 דבי? דבי?   : גב' דרורה כהן
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 את לא מאמינה.   מר חיים גולדמן: 

 

 ... מלמן לא...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דבי את נגד ירוק מסביב השכונה?   : גב' דרורה כהן

 

 את המניפולציות. די, די, אל תנסו  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איזה מניפולציות?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -חודשים 10איך הוא אמר עוד  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין לנו חניות, דבי אין לנו חניות. דבי אין לנו חניות.    : גב' דרורה כהן

 
 דבי זו פתיחת מלחמה, פתיחת מלחמה איתנו.    מר אילן כהן:

 

 התימנים.   את נגד מר חיים גולדמן: 

 

 אין בעיה, ניפגש.    מר אילן כהן:

 

 יאללה תמשיכו בהצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני חייבת להבין, אם את בטוחה בעצמך  גב' מיכל ברם:
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 זה לא מכובד איך שאתה מתנגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

א  גב' מיכל ברם: בעצמך,  בטוחה  את  אם  זה?  את  לאשר  שלך  הבעיה  מה  את אז  תאשרי  ז 

  -הדברים. מה את מפחדת שבגלל שאת מאשרת משהו אז אולי

 
 על מה את מדברת? מה את מקשקשת? מה את מקשקשת?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם פוגעים בתושבי השכונה. אתם פוגעים בתושבי שכונת רסקו.    מר אילן כהן:

 

 רונית לא יפה.    : גב' דרורה כהן

 

 תם פוגעים בתושבי השכונה. רונית, א  מר אילן כהן:

 

 באמת אין לנו חניות, אין חניות.   : גב' דרורה כהן

 

 השכונה מוזנחת.    מר אילן כהן:

 

 באמת לא יפה.    : גב' דרורה כהן

 

 בושה. תתביישו לכם.    מר אילן כהן:

 

   -אוקיי רונית ויינטראוב מר חיים ברוידא: 

 

 אמרתי בושה וחרפה.    מר אילן כהן:
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 רגע דילגת על מירב. מירב לא הצביעה.  ריסטל: מר ניר ק

 

 עצים.   100מירב   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד( 

 
 ... גב' מירב מאיר: 

 

 עצים.   100מירב יש שם   מר אילן כהן:

 

 רונית ויינטראוב?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אה איפה שכדאי לכם. אין בעיה.   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 
  -חבר'ה שנייה, ניר קריסטל  מר חיים ברוידא: 

 

 עניתי כבר בפעם השלישית. מר ניר קריסטל: 

 

 בעד אישור תב"ר שצ"פ רסקו?  מר חיים ברוידא: 
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 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 ? ניר  מר אילן כהן:

 

 איילת ארז סגן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

 אל תיכנסו לרסקו, אל תעזו.   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 
  -לא יפה, לא יפה. זה באמת לא אנושי. לא אנושי לעשות  : גב' דרורה כהן

 

 תתביישו לכם.  בושה וחרפה,  מר אילן כהן:

 

 אנשים סובלים אין להם חניות.   : גב' דרורה כהן

 

 רסקו שכונה ותיקה.    מר אילן כהן:
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 אין חנייה לאנשים. מה האכזריות הזאת? זה אכזריות לשמה.   : גב' דרורה כהן

 

 תמשיך את ההצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... אתם לא מתביישים.    : גב' דרורה כהן

 

 אתם משיקולים אישיים.    ן:מר אילן כה

 

 גועל נפש.   : גב' דרורה כהן

 

 אתם פועלים משנאת חינם.   מר אילן כהן:

 

 אין לכם מצפון, אין לכם מצפון בכלל.   : גב' דרורה כהן

 

 אתם לא נבחרי ציבור... אתם לא יכולים לשבת פה אתם.  מר אילן כהן:

 

 חצופים.   : גב' דרורה כהן

 

 נשים רעים, רעים. גם בכנסת יעיפו אתכם, וגם מפה אתם תעופו.  אתם א  מר אילן כהן:

 

 תתביישו לכם.    : גב' דרורה כהן

 

  -אין לכם  מר אילן כהן:

 

 תתביישו לכם.    : גב' דרורה כהן
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 חברי כנסת אחד אין לכם אתם.   מר אילן כהן:

 

  -למה אתם מביאים אותם מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ה.  בושה וחרפ  מר אילן כהן:

 

 לבכי באמת, זה פשוט נורא, פשוט נורא.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

בכל   מר אילן כהן: אסתובב  אני  אסתובב.  אני  השכונות  בכל  לך,  מבטיח  אני  תצחקי, 

השכונות, ואני אספר אחד אחד, גם ניר וגם את, תזכרו, אתם לא תיכנסו לשכונות. תזכרו אני אומר 

 לכם. תתביישו!  

 

 הם סובלים באמת, אין להם חניות.   : גב' דרורה כהן

 

 בושה וחרפה רונית, תתביישי לך.   מר אילן כהן:

 

 ... בגלל זה ביקשנו. ... ביקשנו... והגישו תכנית.    : גב' דרורה כהן

 

 ... מחכים לפארק הזה.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 
 ית? דרורה, היית חברת מועצה גם פעם קודמת איפה הי  מר ארז ברט: 

 

באמת הייתי. התושבים סבלו, חיכינו שהמנהלת תעזוב, עזבה באה לנו מנהלת   : גב' דרורה כהן
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אחרת... לא יפה, לא יפה, באמת איילת לא מתאים לך לצחוק. איילת לא מתאים לצחוק. איילת לא  

 מתאים לצחוק, את צריכה להתבייש. 

 

 גזענות, זה גזענות.    מר אילן כהן:

 

 גועל נפש.   : גב' דרורה כהן

 

 לא להאשים בגזענות.    מר ארז ברט: 

 

אצבעות... אנחנו נתחשבן תזכרו מה אני אומר לכם. אני לא אעזוב אתכם   10  מר אילן כהן:

 בשכונות, אני אלך בית בית, אתם לא תעלו. אנחנו נתחשבן... 

 

 -אין לכם מצפון. כלים חד פעמיים... זה חשוב  : גב' דרורה כהן

   )מדברים יחד(

 
כנסת   מר אילן כהן: חבר  לכם  אין  אחד,  מנדט  לכם  אין  מהכנסת.  אתכם  העיפו  זה  בגלל 

 אחד, אין לכם. כי ככה אתם מתנהגים. מה שלמעלה זה אתם... 

 

  -עובדים זרים... אריתראים, יהודי למצוא חנייה, אריתראים  : גב' דרורה כהן

 

 אל תאיים עליי.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 פוליטיקה.   מר אילן כהן:

 

 מחייכת צוחקת, לא מתאים איילת, לא מתאים, לא מתאים, לא מתאים.    : גב' דרורה כהן
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 את לא תהיי במועצה, אני מבטיח לך. אני מבטיח לך כן. הם חצי עם...    מר אילן כהן:

 

   -אוקיי חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 לאיפה הגענו?   מר ארז ברט: 

 

 פון.  אין לכם מצ  : גב' דרורה כהן

 

 לאן הגענו, ההתנהגות שלהם.   מר אילן כהן:

 

 לא, בהצבעה.   מר ארז ברט: 

 

 הם הגיעו אליך.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אני אמרתי נגד.    מר ארז ברט: 

 

חבר'ה, לאור הדברים שנאמרו פה אני עושה עכשיו הצבעה חוזרת, אם מישהו   מר חיים ברוידא: 

 שזה השפיע עליו.  

 
 לא, לא השפיע.   : גב' דרורה כהן

 

 בואי נראה.  מר חיים ברוידא: 

 

 יש מישהו שרוצה לשנות את ההצבעה שלו?    מר ארז ברט: 
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 לא. ... בחירות.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 יש מישהו שרוצה לשנות את ההצבעה שלו?    מר ארז ברט: 

 

  -אוקיי חבר'ה, דבי את בעד תב"ר מר חיים ברוידא: 

 

  נגד, נגד. גב' דבי סלוצקי: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

  -הם ילכו הביתה בקדנציה הבאה  מר אילן כהן:

 

 מירב? חגי בורשטיין?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 רונית ויינטראוב?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 
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 ניר קריסטל?  ים ברוידא: מר חי

 )מדברים יחד(  

 
 הוא הצביע נגד.   מר לורן משה עייאש: 

 

 אתה לא יכול לעשות הצבעה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 
מה    מר ארז ברט:  לכל  חוזרת  הצבעה  לעשות  רוצה  אני  חוזרת?  הצבעה  לעשות  למה  למה? 

 ? שהיה היום בערב? מה הקטע? מה זה הצבעה חוזרת 

 

 ניר, תסתכל לי בעיניים ניר, אתה לא תיכנס לשכונה. תזכור מה אני אומר לך.    מר אילן כהן:

 

 ניר אתה נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

תסתכל לי בעיניים, אתה רוצה להיות ראש עיר, הם ייעלמו, אבל אתה רוצה    מר אילן כהן:

 להתמודד, אתה עכשיו... בכל השכונות. 

 

 ה זה בחירות. בחירות.  א מר חגי בורשטיין: 

 

 אתם נורמליים? נגד חנייה לתושבים? אתם נורמליים?   : גב' דרורה כהן

 

 חבל על הלב שלך.   מר חגי בורשטיין: 

 

פוליטיקה   : גב' דרורה כהן הכול  דעת,  שיקול  איבדתם  לכם  אומרת  אני  תלונות,  רק  קיבלתי 

וק ולחייך, אתם מבסוטים מעצמכם, מטומטמת, אין שיקול דעת לטובת התושבים, אין. תמשיכו לצח
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 מה את מבסוטית? מה את מחייכת? תתביישי. מחייכת. 

 

 ניר נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

  -לא, אני רוצה לדבר, אם אתם רוצים מר ניר קריסטל: 

 

 אתה נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע שנייה, איפה היינו בהצבעה מר ניר קריסטל: 

 

 צבענו, עכשיו מצביעים מחדש.  אנחנו כבר ה גב' מירב מאיר: 

 

מר"צ נעלמו מהמפה, גם פה הם ייעלמו, אל תסמוך עליהם, תזכור. תזכור מה    מר אילן כהן:

אני אומר לך היום, הם ייעלמו מהמפה הארצית ומהמפה המקומית, הם לא יישארו. התנהגות כזאת  

 זה לא נבחרי ציבור, זה לא נבחרי ציבור.  

 

 אם אתה בעד תב"ר שצ"פ רסקו? ניר, ה מר חיים ברוידא: 

 

 אם תיתנו לי לדבר אני אדבר.  מר ניר קריסטל: 

 

 בבקשה.   מר אילן כהן:

 

אם לא תיתנו לי לדבר אני אוטומטית נגד, ואני אגיד לכם גם למה. תראו יש   מר ניר קריסטל: 

לא קשור    פה בתב"ר הזה, מבקשים מאיתנו לאשר גם תכנון וגם ביצוע. אני חרד רק לדבר אחד, וזה

  -2005-, ב2004-אם זה ברסקו, אם זה בקריית גנים, אם זה ב
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 או בבית ספר חורב.   מר חיים גולדמן: 

 

נכון. מסיבה נורא פשוטה, אני כבר הייתי בסרט הזה בפארק בורלא. שקמתי  מר ניר קריסטל: 

  -היה שם שלטבוקר אחד ונסעתי ברחוב ויצמן ועמד שם שלט של "כאן יקום". כאשר 

 

 לא יהיה שלט, לא יהיה שלט.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, אתה תרשה לי לדבר.  מר ניר קריסטל: 

 

 ... אישר לך תכנון, זה אחוז מפרויקט. לפני שיש לך אישור מועצה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ודרך אגב אותו דבר  מר ניר קריסטל:  לי לדבר. כאשר אני קמתי בבוקר,  סליחה, אתה תרשה 

עם כחבר    קרה  ראיתי  שלא  תכניות  על  יקום.  כאן  של  שלטים  וגיליתי  בבוקר  בוויצמן. קמתי  הגשר 

 מועצה, על תכניות שהתושבים ראו לפניי, ועל תכניות שהביצוע שלהם לא אושר במועצת העיר.  

 

 הראו לך אותה פה עכשיו על הזה את התוכנית.   מר חיים ברוידא: 

 

רג מר ניר קריסטל:  לי  תרשה  רגע,  התחלת  רגע,  אתה  בחייך.  באמת,  דבריי  את  לסיים  ע 

 בפתיחת הישיבה אתה דיברת על תרבות דיון, אז בבקשה. 

 

אני דיברתי על תרבות גם של הצבעה למען התושב, ולא ללכת ולחשוב רק על   מר חיים ברוידא: 

  -דבר אחד

 

ז צר  אם המילה תרבות אצלך כוללת גם שתשתול לי את המחשבות בראש, א מר ניר קריסטל: 
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 לי. 

 

אבל למה חברי אופוזיציה פעם קודמת שהצביעו נגד חשבו על טובת התושב.    מר ארז ברט: 

   -וחברי אופוזיציה השנה לא חושבים. בואו אפשר להגיד שכל דבר

 

   -ארז, שאני אחזור עוד פעם על הדעה שלי מר חיים ברוידא: 

 

אי אפשר על כל דבר להגיד את  אי אפשר להגיד שכל דבר. לא, אבל אני אומר    מר ארז ברט: 

 זה. 

 
 קדימה ניר, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני אסביר, כאשר מר ניר קריסטל: 

 

 הוא מלאך, שגם כשהוא אופוזיציה וגם שיצא...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

יודעים עליהם כאשר אני קם בבוקר ומגלה תכניות מר ניר קריסטל:  , שאני מגלה שהתושבים 

יודע  לא  פה תכנון    ואני  אני מבין שבתב"ר הזה שמבקשים  עליהם את הביצוע.  ולא אישרנו  עליהם, 

וביצוע ביחד, אני אחרי המילה שלי כרגע לא הולך לראות יותר את הפרויקט הזה. אני אגיד לך בדיוק  

  -מתי

 
 -חיים מלמן, אתה יכול לשאול אותו. הוא אמון על ה  מר אילן כהן:

 

 מבין מה הוא אומר. אתה לא  מר חגי בורשטיין: 

 

   -גם חיים מלמן מר ניר קריסטל: 
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 יש לך גזבר.   מר אילן כהן:

 

 תרשה לי, גם חיים מלמן עושה את מה שאומרים לו המנהלים שלו.  מר ניר קריסטל: 

 

 הוא לא בובה ניר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

יש מנהלים.    הוא לא בובה חלילה, חלילה לא אמרתי לרגע. רק לחיים מר ניר קריסטל:  מלמן 

 הראשון בהם זה אתה, וגם אתה כפוף לראש העיר.  

 

מופיע    28.12.21, ניר בוא נדבר עובדות  2021רק לתקן אותך צר לי, מדצמבר   מר אריאל הילדסהיימר:

תכנון   לקידום  ויצמן,  רחוב  מעל  עילי  גשר  תב"ר  אישור  בעד  מי  העיר  ראש  שואל  העירייה,  באתר 

   -ופיתוח במתחם בורלא

 

 זה תכנון.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר קריסטל בעד, בעד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נכון. תכנון.   מר ניר קריסטל: 

 

יודע   מר אריאל הילדסהיימר: לא  ואתה  משהו  מאשר  שאתה  זה  אז  בבוקר,  אחד  יום  קמתי  אז 

  -שאישרת

 
  -לא, לא, לא מר ניר קריסטל: 
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  -למה שהיה פה או שאתה לא מקשיב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה לא מקשיב למה שאתה בכלל אומר.   מר חגי בורשטיין: 

 

 רק שכנעת אותי להצביע עכשיו נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

  -הצבעת בעד מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הצבעתי בעד תכנון. תודה רבה. אני נגד.   מר ניר קריסטל: 

 

 ניר תסביר לי משהו.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני נגד. אני נגד.   מר ניר קריסטל: 

 

 אחרי כל מה שאמרת שאתה קם בבוקר...   מר חיים גולדמן: 

 

 -הצבענו בעד תכנון מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 
 אני נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני מדבר עכשיו על רסקו.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא קשור אם זה רסקו או לא רסקו.  מר ניר קריסטל: 
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 זה קשור למינהל תקין.   גן: גב' איילת  ארז ס

 

   -אל תדבר לי עכשיו מר חיים גולדמן: 

 

 זה קשור למינהל תקין.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 
  -היחידה שיכולה להגיד משהו זו אנה מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -הצבענו בעד תכנון מר ניר קריסטל: 

 

   -היא שלא הייתה באותה ישיבה מסיבותיה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני נגד. שאלת אני נגד.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה היית בעד, את היית בעד.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תכנון, תכנון.   מר ניר קריסטל: 

 

 תכנון.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

חיים זה לא תכנון, חיים זה לא תכנון, תראה מה כתבתם. סליחה אתה מדבר  מר ניר קריסטל: 

 על ביצוע. 

 

סליחה אתה מדבר על ביצוע תב"ר גשר היה לביצוע אדון ניר קריסטל, האם  ריאל הילדסהיימר:מר א
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 אני צודק יוסי?  

 

 התשובה היא נגד. אני נגד, אני נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה לא מקשיב למה שהצבעת בעד מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני נגד.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 
 הנה הפרוטוקול, הצבעת בעד הביצוע של הפרויקט הזה.  היימר:מר אריאל הילדס 

 

 מיליון ₪.   5.5-ב מר ניר קריסטל: 

 

  -זה מופיע באתר... הציבור מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מיליון ₪.   5.5-ב מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו לא מדברים על הגשר, אנחנו מדברים על רסקו עכשיו.   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 
 מדברים על רסקו.    אילן כהן: מר

 

 תקרא לילד בשמו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני קודם לא סיימתי את ההצבעה הראשונה, אני רוצה להמשיך עוד פעם.   מר חיים ברוידא: 
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 אני אומרת לך שאני... נגדך. הייתי ניטרלית, לא דיברתי נגדך...   : גב' דרורה כהן

 

 בסדר.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אני עכשיו אהיה נגדך... אל תזלזל בנו. אל תזלזל בנו.   : דרורה כהן גב'

 

 לא לעשות ככה, זה לא יפה.  מר חגי בורשטיין: 

 

 כן, אני אעשה ככה. כן, אני אעשה ככה.    : גב' דרורה כהן

 

 אין לכם מה לאבד, איבדתם את הבית שלכם.    מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 
 גש. אנשים רעים. אתם חסרי ר  מר אילן כהן:

 

   -ניר, תסביר לי משהו מר חיים גולדמן: 

 

אתם אנשים רעים, אתם לא ראויים להיות נציגי ציבור, צריכים להעיף אתכם   מר אילן כהן:

 שנה השכונה הזאת לא קיבלה כלום, עד שיש לנו היום משהו אתם נגד?  80מפה. חסרי רגישות. 

 )מדברים יחד(  

 

יו מר חיים גולדמן:  שילדים  אתה  זוכר  עוד  אני  כמה...  יודע  אתה  השכונה,  זאת  מה  בדיוק  דע 

מרסקו שהיו צריכים ללכת בחורף לבית ספר ליבנה, היו מגיעים עד כאן עם בוץ. השכונה הזאת... כל  

 כך הרבה. 
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 איזה בוץ? מתי בוץ?   מר רחמים שלום: 

 

לשדרג   מר חיים גולדמן:  רוצים  האם  תשמע,  עכשיו  טובה...  לי  אחרי  תעשה  סוף  שנה    70סוף 

 את השכונה. 

 

 ... אתם נגדנו?    : גב' דרורה כהן

 

 נגד התושבים?    מר אילן כהן:

 

 על מה?   : גב' דרורה כהן

 

  -מה, זה תושבים סוג ב'. עכשיו תעזוב אותי אתה צודק, בורלא מר חיים גולדמן: 

 

 פעמים שאני נגד.  10אמרתי  מר ניר קריסטל: 

 

סיפורים  ניר   מר חיים גולדמן:  עניינים,  שלטים  בורלא  צודק  אתה  איתך,  מדברת  אני  סליחה 

הכול בסדר. הכול זה לא מעניין ולא מן העניין. כרגע תתייחס עניינית לתב"ר הזה שמתייחס אך ורק  

לא   אילן,  בר  לרחוב  לא  לרסקו.  מתייחס  הוא  גולומב.  וקריית  לרסקו  מתייחס  לא  הוא  לרסקו, 

  לפרויקט כזה או פרויקט אחר.

 

 אפשר להמשיך בהצבעה?   מר חגי בורשטיין: 

 

  -הוא מתייחס להטיב עם תושבים מר חיים גולדמן: 

 

 הצבעה אחרונה שלכם, לא תהיו פה במועצה הבאה, בהבטחה אני אומר לכם.    מר אילן כהן:
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   -תגיד לי לא הגיע הזמן מר חיים גולדמן: 

 

 בהבטחה.   מר אילן כהן:

 

   -הזמןלא הגיע  מר חיים גולדמן: 

 

 תמשיך בהצבעה בבקשה.   מר חגי בורשטיין: 

 

  -אני רוצה להגיד לך עוד משהו  : גב' דרורה כהן

 

 אני לא גר שם. אני לא גר שמה, תסביר לי.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני רוצה להגיד לך עוד משהו, מי שבנה את המועדון הזה...  : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד( 

 
 בנו למה? למה?   פוגעים  : גב' דרורה כהן

 

 אני לא מזלזל בך.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני סוג ב'? סוג ג'? מה אני פחות משכילה ממך, מה?    : גב' דרורה כהן

 

 תירגעי רגע. תירגעי כבר.   מר ניר קריסטל: 

 

תדאגי    : גב' דרורה כהן בגאווה,  להשוויץ  ממש.  לבחילה.  גורם  איכס,  התנשאות,  איזה   ...
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   -אריתראים, לעובדים הזריםלאריתראים, תדאגי ל

 

 אין להם הרבה זמן.    מר אילן כהן:

 

 למסיבות, תדאגי לשכונה.    : גב' דרורה כהן

 

 הם אנשים.  מר חגי בורשטיין: 

 

 איזו בעיה יש לך עם אריתראים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין לי שום בעיה.    : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד( 

 
 הרגליים בשביל אריתראים, קפצת מהמקום. היא קמה על   מר אילן כהן:

 

 למה לא, למה לא, תצביעו בעד...  מר חיים גולדמן: 

 

   -אגב אני רוצה לומר לכם שאנחנו פה ברעננה מר חיים ברוידא: 

 

 איבדתם שפיות.    : גב' דרורה כהן

 

 משפחות אריתראיות.   35אנחנו ברעננה מאמצים  מר חיים ברוידא: 

 

 ן. נכו מר חגי בורשטיין: 
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 ואנחנו לא מקבלים שום מימון.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה קשור?  מר לורן משה עייאש: 

 

דבר  מר חיים ברוידא:  שזה  חושב  ואני  בהגנה  זה  את  רואים  אנחנו  ילדים,  בגני  נמצאים  והם 

   -מאוד מאוד חשוב

 

 אז כדאי שתחזרי בדברים שלך.  מר חגי בורשטיין: 

 

 חזור מהדברים שלה. היא לא צריכה ל מר חיים ברוידא: 

 

 למה היא לא צריכה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה היא לא צריכה?   מר חגי בורשטיין: 

 

 היא צודקת.  מר חיים גולדמן: 

 

 תלכו הביתה.    מר אילן כהן:

 

 היא צודקת.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 

 
 אלי, איך צילמת אותו פעם ככה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, כן, הוא צילם. גם את יכולה לצלם.  גולדמן:  מר חיים



 לוגו חברת התמלול                                                         עיריית רעננה                               
 28.12.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 130 
 

 

 לא רוצה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ואת יכולה גם לפרסם.   מר חיים גולדמן: 

 

 מרץ תיעלם.   מר אילן כהן:

 

  -חבר'ה לא סיימתי את הסיבוב מר חיים ברוידא: 

 

 בושה וחרפה.   מר חיים גולדמן: 

 

 דואגים לעצמכם.  אתם לא אנשי ציבור, אתם   מר אילן כהן:

 

 פועלים נגד התושבים. עושים אפליות, אתם גזענים, מפלגה של גזענים.   מר חיים גולדמן: 

 

 שנאה, גזענות.   מר אילן כהן:

 

  -מי שמדבר מר חגי בורשטיין: 

 

אתם   מר אילן כהן: לכם.  תתביישו  תתביישו,  תחייכו.  כן,  כן,  גזענות,  זה  גזענים,  אתם 

 את הדרך, איבדתם את הדרך שלכם. מר"צ איבדתם גזענים. 

 
 ממשיכים.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, מתי שנוח לך אתה מנהל, ומתי שלא, לא.   מר חגי בורשטיין: 
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 הוא יכול כי הוא ראש העיר.  מר לורן משה עייאש: 

 

 זאת הקואליציה שלך, זאת הקואליציה שלך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 וד מזלזלת אה? את מזלזלת. עוד תצטרכו אותנו.את מזלזלת, ע  מר אילן כהן:

 

  -זה הבבואה שלך. שהתושבים של רעננה גב' רונית ויינטראוב: 

 

לורן עוד לא המלכנו אותו, הוא עוד לא מלך. והוא לא יכול, הוא צריך לנהל   גב' איילת  ארז סגן: 

 פה את הישיבה עם תרבות דיבור. 

 

 ארז, ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 מה השאלה?   ברט: מר ארז 

 

 לא שיניתי את העמדה שלי. רשמת אותה מקודם, לא שיניתי אותה.    מר ארז ברט: 

 

 לא רשמתי שום דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא שיניתי.    מר ארז ברט: 

 

 הגעתי לארז קודם?   מר חיים ברוידא: 

 

 הגעת עד לפה.   מר ארז ברט: 
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 אבל לא שמעתי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני נגד.   ז ברט: מר אר

 

 נגד. רחמים?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 רחמים נגד. אנה פוזמנטיר? בעד או נגד? נגד. אלי?   מר חיים ברוידא: 

 

אני חושב שזה תעודת עניות באמת למי שמצביע נגד תכנית, אני לא מבין למה    מר אלי אלוש:

 להתנגד לכזאת תכנית.  

 
 אנשי שכונות מצביעים נגד פה.  גם  מר אילן כהן:

 

 וכל כך כואב לו על דרורה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די.  מר חגי בורשטיין: 

 

 צוחק מי שצוחק אחרון. צוחק מי שצוחק אחרון.    מר אילן כהן:

 

 זה לא ראוי, זה לא ראוי.   מר ניר קריסטל: 

 

 רונית אני... מתייחסת אליך.  גב' מירב מאיר: 
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עפתם מהכנסת כלום, אין לכם כלום, אפס. גם... אפס. העיפו אתכם. אתם לא    :מר אילן כהן

 רלוונטיים בכלל.  

 
 אילן, אילן? בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 דרורה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד, בעד, פעמיים בעד.   מר חיים גולדמן: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 בעד.   גם בשבילך מר חיים גולדמן: 

 

גם אני. אני רוצה להגיד עוד פעם שיצעקו פוליטיקה על אפם וחמתם יהיה את   מר חיים ברוידא: 

 פארק רסקו, מגיע לכם. אין שום סיבה שאתם...  

 

 ראש העיר הבא יעשה...   גב' דבי סלוצקי: 

 

 ראש העיר הבא אני אהיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר.  מר חגי בורשטיין: 
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 . 100%אוקיי  מר חיים ברוידא: 

 

 -... מאז שחרב בית המקדש  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 
 היא חזרה בתשובה היא מתחזקת. משוטטת במקורות.  מר חיים גולדמן: 

 

 משנאת חינם חרב בית המקדש.   מר אילן כהן:

 

 המקורות זה רכוש שלך? המקורות זה רכוש שלך?   מר חגי בורשטיין: 

 

 א, זה רכוש של עם ישראל, אבל לא של אלה שכופרים בהם. ל מר חיים גולדמן: 

 

 אז אנחנו עם ישראל בדיוק כמוך.  מר חגי בורשטיין: 

 

 ואתם כופרים. אני לא חוזר בי, אתם כופרים.   מר חיים גולדמן: 

 

 אין בעיה.  מר חגי בורשטיין: 

 

 :הצבעה

 8 –בעד 

 10 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

   תב"ר שצ"פ רסקו.  לאשר את לא לות מועצת העיר החליטה ברוב קו
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 אישור תב"ר שדרוג  ופיתוח מתקנים במרחב הציבורי, יוסי תסביר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

כ מר יוסי מזרחי:  של  בסך  תב"ר  היתר    12-טוב,  בין  נועד  למעשה  הזה  התב"ר   .₪ מיליון 

 ₪.  1,200,000יטום מיליון ₪, איטום, מוסדות א 3מיליון ₪. הצללות  3לשבילי אופניים 

 

 איטום של מה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 500,000איטום מוסדות ציבור בכלל. תנועות נוער, שיפוצי מבני תנועות נוער   מר יוסי מזרחי: 

₪, אינסטלציה עבודות שיקום קרוב למיליון ₪. יש לנו גם שיקום של    ₪500,000, מבנים מסוכנים  

 הווטרינריה, שכל תושבי... 

 
 שדרוג ופיתוח מתקנים במרחב הציבורי.   ' ענבר הוכברג: גב

 

 שדרוג ופיתוח מתקנים במרחב הציבורי על זה מדובר?  מר חיים גולדמן: 

 

 . 1850 מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -₪. אלה העלויות של ה 500,000 מר יוסי מזרחי: 

 

 כלבייה?   מר ארז ברט: 

 

 כן כלבייה.  מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד( 

 
 כלבים וחתולים בעד.    מר אילן כהן:
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טוב,   : גב' דרורה כהן מרגישה  ואיילת  טוב,  מרגיש  ורחמים  טוב,  מרגיש  וארז  ברור,  ברור, 

 שאנחנו פחות מכלבייה ופחות מתאורה, ברור.  

 

 יש שרה חדשה לאיכות סביבה, עידית סילמן.    מר ארז ברט: 

 

אישו מר חיים ברוידא:  בעד  מי  להצבעה.  עובר  במרחב  אני  מתקנים  ופיתוח  שדרוג  תב"ר  ר 

 הציבורי? דבי? נגד.  

 

 מירב?  מר חיים ברוידא: 

 

 למה נגד?  גב' ענבר הוכברג: 

 

  -חבר'ה זה הלב התפעולי של פיתוח העיר, זה התב"ר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז תפצל אותו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אופניים.  לשבילי אופניים חבר'ה, שבילי  מר חיים גולדמן: 

 

 אולי לפי סעיפים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שבילי אופניים זה קל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אנחנו יכולים לפי סעיפים, על פי הפירוט של הגזבר.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 למה לפצל? מה לפצל?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -למה? כי אנחנו אתה יודע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה את נגד? למה את נגד? למה את רוצה להצביע נגד.  ר לורן משה עייאש: מ

 

 לא הבנתי מה נגד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכלבייה את נגד?   מר חיים גולדמן: 

 

   -לא, אני רוצה שכל סעיף גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד שיפוץ הכלבייה? נגד איטום של מוסדות חינוך?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שיפוץ קיץ ובטיחות במוסדות, על מה את נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 שדרוגי מעליות לנכים.   מר חיים גולדמן: 

 

 טוב, אי אפשר לדבר, ככה לא מנהלים דיון על מיליונים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא הבנתי, כשבבתי ספר לא ישפצו אותם לבוא אליך?   גב' מיכל ברם:

 

 לא קשור פה.  זה  מר חגי בורשטיין: 

 

   -אז על מה... אתם יודעים על מה אנחנו מר לורן משה עייאש: 
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 ... בתב"רים אחרים.   מר חגי בורשטיין: 

 

 האיטום שירד גשם אז לבוא אליך? לא הבנתי.    גב' מיכל ברם:

 

  -זה יותר מידי כוללני, אתם צריכים מר חגי בורשטיין: 

 

 מה זה כוללני?   מר חיים ברוידא: 

 

 מפורט לך פה.   כל ברם:גב' מי

 )מדברים יחד( 

 
 שנה עשו בסדר?  20-מי אמר ש מר חגי בורשטיין: 

 

 אף אחד, אבל זה הלב התפעולי של העיר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כל תב"ר אתה אומר את זה.  מר חגי בורשטיין: 

 

של שנה שעברה   ... סמכתי עליו ופה ראיתי, למדתי את מחיר תב"ר התאורה גב' רונית ויינטראוב: 

 גם. יש כל מיני דברים, מצטערת. יש פה שאלה של אמון, רוצים את הכול מה שנקרא... 

 
  -אמון בגזבר, אמון במהנדס מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא אמרנו גזבר,   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא, הגזבר הוא מוציא לפועל.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 תכניות.  הוא מוציא לפועל מר חגי בורשטיין: 

 

 בכנסת לא מעלימים לאף אחד.   מר אילן כהן:

 

 יש פה משבר אמון במועצה, אנחנו צריכים...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -מי... את התקציב מכין אותו זה יוסי מר אריאל הילדסהיימר:

 

פוליטיקא גב' רונית ויינטראוב:  אתה  לי  אתה  י תגיד  העיר?  ראש  אתה  מה  יעשה.  העיר  שראש   ?

 תנהג כאילו אתה ראש העיר כל הזמן. מ

 

   -רונית אנחנו מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה פקיד. בכיר אבל פקיד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... הוא פקיד, ומה את?    : גב' דרורה כהן

 

  -הוא פקיד  מר אילן כהן:

 

אני    : גב' דרורה כהן מעלה,  רום  ואני  פקיד,  רק  הוא  פקיד.  רק  הוא  בו  נגד  תזלזלי  מצביעה 

 חניות, אני מצביעה נגד חניות. אתה רק פקיד, פקיד.  

 

 גזענים.   מר אילן כהן:
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להחזיק    : גב' דרורה כהן תפסיקו  תפסיקו.  הזאת,  ההתנשאות  את  תפסיקו  התנשאות. 

  -מעצמכם. אומנם את בלונדינית אבל זה עדיין לא אומר

 

 לא, היא צבעה. היא לא בלונדינית, זה צבע.    מר אילן כהן:

 )מדברים יחד( 

 

 יש לי פה הצעה.    מר ארז ברט: 

 

   -הצללה לגמלאים לבית הנוער, את חלמת על זה מר אריאל הילדסהיימר:

 

יקבל   מר ארז ברט:  אותה  שיקבל  מי  דעתי,  את  אומר  אני  פה,  היה  אם  הצעה.  פה  לי  יש 

יקבל   לא  אותה  יקבל  שלא  מי  הייתי אותה,  תיקון,  שצריכים  לסעיפים  פירוט  פה  היה  אם  אותה. 

 מאשר. 

 
 תגידו לו כמה בלטות, עמודים, מלט.   מר אילן כהן:

 

   -צריך כך וכך כסף Xאם יגידו לי עכשיו שבשביל לתקן את מתקן   מר ארז ברט: 

 

 מה אתה רציני?   מר חיים גולדמן: 

 

 חדש? מה זה לתקן? ואם רוצים לעשות  מר חיים ברוידא: 

 

 אני תמיד רציני.    מר ארז ברט: 

 

 אתה רציני?  מר חיים גולדמן: 
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 לגמרי.   מר ארז ברט: 

 

 יש לי שאלה ארז, מה אתה בעצם בא ואומר?    גב' מיכל ברם:

 

   -אני רוצה לסיים  מר ארז ברט: 

 

  -לא, לא, שנייה, אני חייבת   גב' מיכל ברם:

 

   -אם אומרים ליאני רוצה לסיים את הרציו.   מר ארז ברט: 

 

 יש פה שדרוגי מיזוג, אתה רוצה פה...  מר חיים גולדמן: 

 

 -סליחה, אם אומרים לי  מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד( 

 
 חברים הכול בסדר.    מר ארז ברט: 

 

   -יש לי שאלה ארז  גב' מיכל ברם:

 

  -הכול בסדר. אני רוצה להבין  מר ארז ברט: 

 

   -ל מיזוג, על גנרטורים, על שיפוץסך ההוצאה ע מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אני רוצה  מר ארז ברט: 
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 תן לו לדבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא יודעת מה אנחנו מאשרים.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 רשום לך מה את מאשרת, רשום לך.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תן לו לדבר ותקשיב.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

עכשיו    גב' מיכל ברם: החלטנו  אנחנו  יקרים,  תושבים  ככה:  ותגידו  לתושבים  תצאו...  אולי 

   -בישיבת התקציב הזאת

 
 אני הייתי שמח להסביר, אבל לא חייב.    מר ארז ברט: 

 

   -שאנחנו לא מאשרים שום פיתוח של העיר  גב' מיכל ברם:

 

 אני מבין למה אני מתכוון.   מר ארז ברט: 

 

 ונים. בואו תגידו את זה תכלס.  אך ורק תיק  גב' מיכל ברם:

 

  -אני אגיד בצורה פשוטה, הסכום הזה  מר ארז ברט: 

 

   -וכל תושב ותושב שאתם מפחדים לאשר דברים שיפתחו את העיר  גב' מיכל ברם:

 

 יקדמו את העיר.    : גב' דרורה כהן
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   -אלא אתם מוכנים רק  גב' מיכל ברם:

 

 פוסט של העירייה. כן בסדר. זה את יכולה להוסיף ב מר חגי בורשטיין: 

 

 לא, זה פוסט שלך. ... של רונית של מיכאל של ניר של איילת של ארז.    גב' מיכל ברם:

 

 אבל אתם לא מנסים להקשיב. אתם לא מנסים להקשיב.  מר חגי בורשטיין: 

 

זה מה שאתה בא ואומר. בן אדם שבטוח בעשייה שלו, לא מפחד לאשר פיתוח   גב' מיכל ברם:

 העיר. של 

 

 אז בשביל מה מביאים את התב"רים לאישור של כל חברי המועצה?   מר חגי בורשטיין: 

 

 אתה ביקשת שיביאו לאישור.  מר חיים ברוידא: 

 

  -לא. אם אתה מר חגי בורשטיין: 

 

 החוק מחייב.    מר ארז ברט: 

 

 ומשהו מיליון ₪ ככה...  30תגיד אתה רוצה  מר חגי בורשטיין: 

 

זה   : גב' ענבר הוכברג לתקן.  שצריך  הספציפי  המתקן  של  היום  היום  את  חיים  אנחנו  לא  אבל 

  -מתקנים ונגיד 1,000נראה לכם נורמלי שאנחנו נעבור עכשיו 

 



 לוגו חברת התמלול                                                         עיריית רעננה                               
 28.12.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 144 
 

  -אבל אתם לא מקשיבים למה מר חגי בורשטיין: 

 

 זה לא נורמלי חבר'ה.   גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 
 י? קבעת פגישה אצל יוסי? חג  גב' מיכל ברם:

 

   -הם צריכים גנרטור, הם צריכים איטום. חבר'ה מה אנחנו לא מאשרים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה דו שיח חרשים עכשיו אנחנו עושים.  מר חגי בורשטיין: 

 

יוסי?    גב' מיכל ברם: אצל  פגישה  קבעת  הרשימה.  את  קיבלת  שאלה.  לי  יש  יקר,  שלי  הזמן 

 צל יוסי?  אבל אתם מבזבזים אותו. קבעת פגישה א

 

   -לא, אני מצפה מר חגי בורשטיין: 

 

 קבעת פגישה אצל יוסי?    גב' מיכל ברם:

 

  -אני לא מר חגי בורשטיין: 

 

 -על סעיףישבת איתו   גב' מיכל ברם:

 

   -אני אענה לך מר חגי בורשטיין: 

 

 שאלת את השאלות.    גב' מיכל ברם:
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 את לא רוצה לשמוע.   מר חגי בורשטיין: 

 

   -אני שואלת, אני שואלת תענה לי. ישבת אצל יוסי  רם:גב' מיכל ב

 

 את נותנת לי לענות?   מר חגי בורשטיין: 

 

 שאלת סעיף סעיף? למה אני צריכה את זה פה?    גב' מיכל ברם:

 

 את לא נותנת לי לענות?   מר חגי בורשטיין: 

 

 נו תענה. תגיד לי מתי ישבת אצל יוסי.   גב' מיכל ברם:

 

 אני ארגיש גבר מוכה עוד מעט. את צועקת עליי, את צועקת עליי.  : מר חגי בורשטיין

 

 כשצעקת על דרורה זה היה סבבה, אז קדימה.    גב' מיכל ברם:

 

 אני צעקתי על דרורה?   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא, מה פתאום. בכלל לא, בכלל לא.   : גב' דרורה כהן

 

 אני סיימתי אין לי מה להגיד.   מר ארז ברט: 

 

 מתי ישבת אצל יוסי הגזבר?   כל ברם:גב' מי
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 אתם בכלל לא... ואתה רק ככה ואתה רק ככה, אני מורם העם.   : גב' דרורה כהן

 

מתי ישבת אצל יוסי במשרד? קיבלת את הרשימה, אפשר לדעת מתי ישבתם   גב' מיכל ברם:

 אצל יוסי במשרד ושאלתם את השאלות? 

 

   -אני לא מוכן מר חגי בורשטיין: 

 

 קיבלתם את... אמרת לו לא מתאים לי אני רוצה לראות סעיף סעיף?    מיכל ברם:גב' 

 

 קיבלתי את זה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 רק נגד, רק נגד.    : גב' דרורה כהן

 

 לא מספיק. מר חגי בורשטיין: 

 

 אז למה לא פנית אליו? למה לא פנית?   גב' מיכל ברם:

 

  -עיר, אני לא מדבר כרגע, או מנכ"לכי מחובתו, חובת ראש ה מר חגי בורשטיין: 

 

, לא היית חבר מועצה. אף פעם לא היה דבר  אתה לא היית פעם חבר מועצה  : גב' דרורה כהן

 כזה. 

 

 אף פעם לא עשית נכון, אז צריך לחזור על זה? זה הכול.  מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד( 
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 אתה יודע מה זה נכון בכלל...  מר חיים גולדמן: 

 

מתי   יכל ברם:גב' מ יוסי?  אצל  ישבת  מתי  איילת  שנים.  איילת  הגמלאים...  מועדון  שנים 

אני  במשרד?  אצלו  ישבת  פה.'  קורה  מה  לי  שתגיד  רוצה  אני  'תקשיב  לו  ואמרת  יוסי  אצל  ישבת 

 שואלת. 

 

  -הם לא רצו מר חיים גולדמן: 

 

 . את יודעת את התשובה, הם לא ישבו, אף אחד לא ישב גב' ענבר הוכברג: 

 

 ... אני לא חייבת לך לענות בכלל.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

  -את מושיבה אותי פה, ומתחילה להגיד לי ולהתלונן על דברים  גב' מיכל ברם:

 

 היא לא צריכה לענות לך, שתיקה כהודאה.   מר חיים גולדמן: 

 

  -שאת לא קיבלת. אז אני שואלת  גב' מיכל ברם:

 

 נאת חינם ובגזענות. הם כבולים בש  מר אילן כהן:

 

של   גב' מיכל ברם: קופי  ארד  לקבל  זה  שביקשתם  היחידי  הדבר  זה,  את  כשקיבלת  כי 

התקציב. זה הדבר היחידי שביקשתם לקבל ארד קופי של התקציב. אז אני שואלת, במקום להגיד 

 את הדברים פה, אם היית אצל יוסי במשרד.  

 

 ולא... שעות.   : גב' דרורה כהן
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 במקום לבזבז לי את הזמן.   ברם:גב' מיכל 

 

 התשובה היא לא, נו.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 חבר'ה אני עושה עכשיו הפסקה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תמשיך.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אל תגידו לי לא.   מר חיים ברוידא: 

 

 משחקים פה בתחשיבים של הליצן מוקיון.   מר חיים גולדמן: 

 

 . 22:35חיים בסדר?  522:3 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יוסי גם אתה.   22:35 מר חיים ברוידא: 

 

 לא, רבע שעה נו באמת.   מר ניר קריסטל: 

 

 בינתיים מי שרוצה לשאול שאלות וחושב שפה משהו זה, יוסי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 
  *** הפסקה ***

 
ברתי עכשיו עם יוסי. ונצביע על פי הסדר שדי  3-את התב"ר הזה ל  אנחנו נפצל מר חיים ברוידא: 

 .  יוסי בוא תגיד את הסדר שאנחנו עושים
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ל מר יוסי מזרחי:  מחולק  הזה  התב"ר  שאמרנו  כמו  למעשה  זה   3-אז  עיקריים.  נושאים 

אופניים, הצללות ושדרוגי בטיחות ועבודות בטיחות ושמירה על הקיים. כאשר יש לנו את האופניים  

 מיליון ₪.  3.2מיליון ₪,  3שזה 

 

 על מה אתה מדבר?   : נה פוזמנטיראגב' 

 

 מה זה אופניים?   מר חגי בורשטיין: 

 

 שבילי אופניים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 איזה מספר תב"ר?   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 זה תב"ר חדש.    מר ארז ברט: 

 

 . 1850תב"ר  מר יוסי מזרחי: 

 

 . 1851 מר חגי בורשטיין: 

 

 . 1850 מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.   3אופניים  מר חגי בורשטיין: 

 

מיליון ₪ זה איטום ושמירה   6.3-מיליון ₪ וה  3מיליון ₪, הצללות    3אופניים   מר יוסי מזרחי: 

 על הקיים של המתקנים.  
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 מיליון ₪.   3מיליון ₪, הצללה  3אופניים   מר ארז ברט: 

 

יה, שדרוגי  מיליון ₪ ההפרש זה הולך לעבודות איטום ועבודות אינסטלצ 6.3-ו מר יוסי מזרחי: 

 אינסטלציה גנרטורים וכיוצא בזה. 

 
 איטום, תיקון ושמירה על הקיים.   מר ארז ברט: 

 

 הרשימה של האופניים כאן מולכם. זה רשת שבילי אופניים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תיקון ושמירה על הקיים.    מר ארז ברט: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 דשים. זה בפירוש לא דברים ח  מר ארז ברט: 

 

 אין כאן שום דבר חדש.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -איטום, תיקון ושמירה על הקיים. מזגן שהתקלקל  מר ארז ברט: 

 

 אמת.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -נזילה  מר ארז ברט: 

 

 אין פה שום דבר.   מר יוסי מזרחי: 
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 החלק העליון זה...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חלון שנשבר.   מר ארז ברט: 

 

 והחלק התחתון זה מה מתוכנן לשנה בשיתוף משרד...  אל הילדסהיימר:מר ארי 

 

 מיליון ₪?   6.3מיליון ₪   3מיליון ₪,  3אנחנו מצביעים סעיף סעיף   מר ארז ברט: 

 

 כן. אוקיי, הסעיף הראשון רשת שבילי אופניים. דבי,   מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪.   3  מר ארז ברט: 

 

 ₪.  מיליון  3 מר יוסי מזרחי: 

 

   -שאמרנו שזה רק גב' מירב מאיר: 

 

 כן, שבילי אופניים. דבי?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מירב?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 חגי בורשטיין?   מר חיים ברוידא: 
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 נגד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 רונית ויינטראוב?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  וב: גב' רונית ויינטרא

 

 מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ניר קריסטל?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 נגד אופניים?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נגד אופניים?  מר חיים ברוידא: 

 

 לא. אני בעד אופניים, אני נגד התב"ר הזה. שאלת, עניתי.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה האיש שמוביל את שבילי האופניים.   מר חיים ברוידא: 

 

 נכון, ואני אמשיך להוביל אותו.  מר ניר קריסטל: 
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 לאן?  מר חיים ברוידא: 

 

 אל תדאג.  מר ניר קריסטל: 

 

 אל עבר האופק.   מר חיים גולדמן: 

 

 תאמין לי.  מר חיים ברוידא: 

 

 ניים.  האמן לי שאני אוביל את שבילי האופ מר ניר קריסטל: 

 

 איזה דברים. אוקיי, העיקר שאתה מאמין לעצמך. איילת ארז סגן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 נגד. ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

 רחמים?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 אנה?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 
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 נגד. אלי אלוש?   חיים ברוידא:  מר

 

 בעד.   מר אלי אלוש:

 

 אילן כהן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 דרורה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 חיים גולדמן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 לורן עייאש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  ר לורן משה עייאש: מ

 

 מיכל בעד.   גב' מיכל ברם:
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 מיכל? ענבר?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

חיים בעד. ניר על שמך רשום שהתנגדת לשבילי אופניים. אני רוצה להגיד לך  מר חיים ברוידא: 

 אין לי מילים, אבל בסדר גמור. 

 
 :הצבעה

 8 –בעד 

 10 -נגד 

 0 –נמנע 

 לטה: הח

תב"ר שדרוג ופיתוח מתקנים ומרחב ציבורי בנושא  לאשר את  לא  מועצת העיר החליטה ברוב קולות  

  מיליון ₪.   3שבילי אופניים על סך 

 

 דבי?  אוקיי, הצללות. נעבור לסעיף הצללות.  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מירב?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' מירב מאיר: 

 

 חגי?  חיים ברוידא: מר 

 



 לוגו חברת התמלול                                                         עיריית רעננה                               
 28.12.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 156 
 

 כן בעד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 רונית ויינטראוב?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ניר קריסטל?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר ניר קריסטל: 

 
 איילת ארז סגן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נמנעת.  יילת  ארז סגן: גב' א

 

 ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

 רחמים?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 
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 אנה?  מר חיים ברוידא: 

 

 נמנעת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אלי אלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אלי אלוש:

 

 אילן בעד, דרורה בעד.    מר אילן כהן:

 

 דרורה בעד, חיים גולדמן?   ם ברוידא: מר חיי

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 לורן עייאש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר לורן משה עייאש: 

 

 מיכל ברם?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 ענבר הוכברג?   מר חיים ברוידא: 
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 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 חיים ברוידא בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 כמה נגמר?   ר ארז ברט: מ

 

 בעד.  13 עו"ד תהילה סובל: 

 

 :הצבעה

 13 –בעד 

 3 -נגד 

 2 –נמנע 

 החלטה: 

את   לאשר  קולות  ברוב  החליטה  העיר  בנושא  מועצת  ציבורי  ומרחב  מתקנים  ופיתוח  שדרוג  תב"ר 

    בלבד. מיליון ₪ 3הצללות במרחב הציבורי על סך 

 

 על הקיים. דבי?   עבודות בטיחות ושמירה מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מירב?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' מירב מאיר: 

 

 חגי?  מר חיים ברוידא: 
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 בעד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 רונית ויינטראוב?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ניר קריסטל?  חיים ברוידא: מר 

 

 בעד.  מר ניר קריסטל: 

 

 איילת סגן?  מר חיים ברוידא: 

 

 נמנעת.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר ארז ברט: 

 

 רחמים?  מר חיים ברוידא: 
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 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 אנה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אלי אלוש?  ידא: מר חיים ברו

 

 בעד.   מר אלי אלוש:

 

 אילן בעד.   מר אילן כהן:

 

 אילן כהן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 דרורה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 חיים גולדמן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 לורן עייאש?  מר חיים ברוידא: 
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 בעד.  עייאש:  מר לורן משה

 

 מיכל ברם?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 ענבר הוכברג?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

שניר  מר חיים ברוידא:  אופניים  שבילי  רשת  אופניים,  של  העניין  למעט  אוקיי.  ברוידא  חיים 

 מוביל ועושה את הפוסטים, אז אני מבין שאתה נגד זה. 

 

 אולי תפסיק עם האישי?   רונית ויינטראוב:  גב'

 

 זה אישי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה כל כך מפחד ממנו?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גם אתם הולכים לאישי.    מר אילן כהן:

 

 אני ממש לא מפחד.   מר חיים ברוידא: 

 

 מה מעיד על הפחד?   מר חיים גולדמן: 
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 מה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שאלת אם הוא מפחד.   לדמן: מר חיים גו

 

 כנראה הסקר הרע של...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איזה סקר? בואי תחכמי אותנו גם כן.  מר חיים גולדמן: 

 

 אז אני אראה לך את הסקר, אם את תרצי אחר כך, גם בחוץ.  מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר, בסדר, טוב.   מר חגי בורשטיין: 

 

 ת תוכלי לראות אותו בחוץ, ותביני על מה שאני מדבר.  הסקר קיים וא מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 15 –בעד 

 2 -נגד 

 1 –נמנע 

 החלטה: 

את   לאשר  קולות  ברוב  החליטה  העיר  בנושא  מועצת  ציבורי  ומרחב  מתקנים  ופיתוח  שדרוג  תב"ר 

  בלבד.  מיליון ₪ 6,361,000בטיחות במרחב הציבורי על סך 

 

יוסי אוקיי, אישור   מר חיים ברוידא:  ירוקות.  וריאות  גינות  ושדרוג  תב"ר פיתוח הגינון מחזור 

 תסביר. 
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 רגע, מה עם הכלבייה לא הבנתי?  מר חיים גולדמן: 

 

  -זה בתוך ה מר יוסי מזרחי: 

 

 זה בתוך מה?   מר חיים גולדמן: 

 

 בטיחות והשמירה על הקיים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

לראות    בכל מקום שכתוב תכנית אביוסי, כתוב תכנית אב,   גב' דבי סלוצקי:  אנחנו מבקשים 

 את תכנית האב.  

 

 כלבייה עבר אבל רסקו לא עבר.  מר חיים גולדמן: 

 

 כלבייה עבר נכון?    מר אילן כהן:

 

 כלבייה עבר אבל רסקו לא עבר. זה פחות מכלבים.   מר חיים גולדמן: 

 

 אוקיי יוסי תסביר.   מר חיים ברוידא: 

 

פה  טוב,   מר יוסי מזרחי:  לנו  שיש  מה  למעשה  הזה  לנו  התב"ר  יש  כדלקמן:  הם  ההקצבות 

  -₪, שדרוג  1,200,000נושא של גיזום 

 

 כלבים בעד, אתם מבינים מה זה...   : גב' דרורה כהן
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 חתולים ועכברים בעד אה?   מר אילן כהן:

 

 בעד הכלבים, אבל נגד חנייה לשכונות.   : גב' דרורה כהן

 

  אריתראים.  מר אילן כהן:

 

 באמת איבדתם את... באמת איבדתם.   : גב' דרורה כהן

 

הקודם,   מר אילן כהן: שהיה  השלטון  כמו  הלכה.  שז"ל  השינוי  ממשלת  כמו  פועלים  אתם 

 איך הוא נקרא? השינוי.  

 

מיליון ₪.    19-אז כאן אתם רואים את פירוט העלויות של התב"ר הזה של ה מר יוסי מזרחי: 

  ₪7.5, עבודות גינון ושדרוגים    1,200,000מיליון ₪, גיזום    2השתילים    אם אתם רואים כל הנושא של

 ₪.  500,000מיליון ₪, הצטיידות 

 

 למה זה כתב"ר?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 זה פיתוח העיר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

שוב, זה פיתוח. אתם צריכים להבין, תב"ר זה דבר מאוד, ההגדרה בחוק היא   מר יוסי מזרחי: 

ע עבודות, מאוד  תחום  לוקחים  אנחנו  פה  עבודות.  תחום  או  פעמיות  חד  עבודות  נאמר  רטילאית. 

  -שמשמעותם שדרוגים, לא תחזוקה שוטפת. יש את המרכיב של תחזוקה שוטפת

 

 גיזום זה שדרוגים?   גב' דבי סלוצקי: 
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   -הואגיזום, אני גוזם עץ פעם בכמה שנים בחיי עץ. מבצע גיזום לא מבצע ש מר יוסי מזרחי: 

 

 זה לא שוטף?  גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא, לא, בפירוש לא.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה שוטף.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא, זה לא שוטף. ניר עם כל הכבוד זה לא שוטף.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

   -וראות הפקודהניר עשינו על זה בדיקה שלמה ביחד עם תהילה, זה עומד בה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר גמור.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא נכון.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

. כמובן הניקיון השוטף וזה שבאים לגנן  2-אותו דבר בגינון, הגינון מתחלק ל מר יוסי מזרחי: 

גינה, שזה באמת עבודה שוטפת. אבל לבוא ושתילות חדשות ותחזוקה והחלפת קווי צנרת, שזה נעשה  

 ה בא מתב"ר.  , ז-פעם ב

 

 -רניקוי וקיטו גב' דבי סלוצקי: 

 

 ניקוי וקיטור כן.   מר יוסי מזרחי: 
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 זה תב"ר?  גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן,...  מר יוסי מזרחי: 

 

 זה לא בתקציב רגיל?   מר חגי בורשטיין: 

 

   -האוטו הזה זה לא גב' מירב מאיר: 

 

דבר, קיטור זה כשאני בא לזה  לא, לא, זה משהו אחר, זה בשוטף. אני לא מ מר יוסי מזרחי: 

   -עם מכונה מיוחדת

 

 זה בניקיון, זה בניקיון.    מר אילן כהן:

 

 ... של תשתיות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

מערכות  מר יוסי מזרחי:  כל  הרחבת  השקיה,  מערכות  השקיה...  מערכת  בשוטף.  לא  זה 

 המחשבים מיליון ₪, לאורך כמה שנים זה בתב"ר.  

 )מדברים ביחד(  

 
 הוא מסביר שלא, יש פה פיתוח בתשתיות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

גם פרויקטים גם... של קבלן שיש איתו הסכם פאושלי הוא מתחלק בין שוטף   מר יוסי מזרחי: 

החד   העבודות  את  וגם  השקיה,  של  גם  הקיים,  שמירת  של  גם  שירותים  לי  נותן  שהוא  תב"ר.  לבין 

 ני מבין שאתם לא מסתכלים אפילו.  פעמיות. זה התב"ר. יש שאלות פה? א
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 הסתכלנו. מה נראה לך שאנחנו לא קולטים מהר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הלב של פיתוח המרחב הציבורי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אני עדיין לא מבין איך מר חגי בורשטיין: 

 

 אתה ממש...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 השנתי הרגיל. לא היה בתקציב  מר חגי בורשטיין: 

 

 כל שנה זה התקציב.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אגב כל מה שהיה מובהק שוטף עבר לשוטף.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה דברים שוטפים שעושים בעיר.  מר חגי בורשטיין: 

 

אז הוא אומר לך שלא. תהילה את רוצה לתת סקירה, בפקודת העיריות מה   מר אריאל הילדסהיימר:

 זה תב"ר? 

 
יש הגדרה מאוד ברורה מה זה תקציב בלתי, מה זה תב"ר. וההגדרה היא או   ד תהילה סובל: עו"

באמת חד פעמי, משהו חד פעמי כמו שיוסי אמר, או תחום פעילות מסוים. ולכן זה עומד בהוראות  

 הפקודה. 

 
 בתוך התקציב של העיר לא?  מר חגי בורשטיין: 
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זה אחזקה שוטפת? כאשר יש לי קבלן גינון שהוא  אבל זה בדיוק העניין. מה   מר יוסי מזרחי: 

שלו   החשבונית  השוטף,  תקציב  של  שוטפות  עבודות  אכן  זה  שלו  מהעבודות  חלק  פאושלי,  מקבל 

   -נרשמת בשוטף. וחלק כשהוא נכנס לשיקום של

 

 מערכות השקיה.    מר אילן כהן:

 

זה מר יוסי מזרחי:  אם  העניין  לצורך  זה  תנועה  אי  של  שיקום  או  זה   ...  אז  זה,  של  תב"ר 

 מהווה תב"ר.  

 

פיתוח   מר אריאל הילדסהיימר: רק  פה  יש  לשוטף.  עבר  הכול  לדוגמא,  גינון  מפקח  של  שכר  פה  אין 

  -תשתיות

 

 גם ניקוי זה תב"ר?    מר ארז ברט: 

 

 ותחומים ספציפיים, בוודאי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  ניקוי בקיטור, בקיטור, לא השוטף. מר יוסי מזרחי: 

 

 ניוקי עומק של תשתיות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

מיליון ₪ ניקוי מדרכות. זה    17-אם תשימו לב בתקציב הרגיל יש לנו קרוב ל מר יוסי מזרחי: 

 -₪ 200,000מדובר על נתח מאוד קטן  

 

אם לא היינו מאשרים תב"ר לעבודות מדרכה, לא הייתה בעיה לטפל בשורשי   מר ארז ברט: 

 המדרכה. 
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 וגם אם לא היה לי תושבים, לא היה לי חינוך...   יוסי מזרחי: מר 

 

 תחשוב על זה מראש.    מר ארז ברט: 

 

אוקיי אני עובר לזה. אישור תב"ר פיתוח הגינון, מחזור ושדרוג גינות וריאות  מר חיים ברוידא: 

 ירוקות. דבי?  

 
 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מירב?  א: מר חיים ברויד

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 חבר'ה, חבר'ה, חבר'ה, זה אפשר לסגור את העיר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 די, די, די.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אפשר לסגור את העיר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נבוא ונשוב ונדון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין גינון בעיר.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 יש דבר שנקרא נשוב ונדון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מצוין. מצוין.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה המרחב הציבורי, הפיתוח והתשתיות של כל המרחב הציבורי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חגי בורשטיין.   מר חיים ברוידא: 

 

 שלכם. תמשיכו אחרי... הכנסת   מר אילן כהן:

 

   -אחריי המבול. חגי מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 רונית ויינטראוב?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד. גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 
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 אחרי חברי הכנסת שלכם תלכו הביתה גם.    מר אילן כהן:

 

 ר קריסטל? ני מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 איילת ארז סגן?   מר חיים מלמן:

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 גם, הביתה.   מר אילן כהן:

 

 ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

 הביתה.   מר אילן כהן:

 

 רחמים?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 אנה?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  : אנה פוזמנטירב' ג
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 אלי אלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אלי אלוש:

 

 אילן כהן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

  דרורה?  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, הוא לא ענה אלי.    מר ארז ברט: 

 

 -אתה לוחץ על הכפתור מר חגי בורשטיין: 

 

על   מר חיים גולדמן:  לוחצת  שהיא  היא כמו  אחד,  כפתור  על  לוחץ  הוא  שלכם.  הכפתורים 

 . 4לוחצת על 

 

 אתה כל כך...   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא, לא, לא, אל תעשה לי ככה.  מר חיים גולדמן: 

 

 תבקשי שננקה לך את הרחוב...   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  
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 דיברו על השקיה.    מר אילן כהן:

 

 ענים, ההצבעה הסתיימה.  יוסי אל תטיל לי מט מר ניר קריסטל: 

 

   -אבל אני אומר שוב, בואו מר יוסי מזרחי: 

 

 בואו נעשה את אותה הצבעה.  גב' מירב מאיר: 

 

 אל תטיל מטענים, תעבור הלאה.  מר ניר קריסטל: 

 

  -הספיק לנו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תודה, תעברו לסעיף הבא.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

 ו הביתה, הביתה ילכו.  ילכ  מר אילן כהן:

 

 ... יתחננו, יכרעו על ברך.    : גב' דרורה כהן

 

 לא רוצה שיכרעו על ברך.    מר ארז ברט: 

 

 אז מה אתה רוצה?    : גב' דרורה כהן

 

   -איפה שאני חושב  מר ארז ברט: 

 



 לוגו חברת התמלול                                                         עיריית רעננה                               
 28.12.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 174 
 

 מה אתה רוצה? מה אתה רוצה כדי שרעננה תהיה ירוקה.   : גב' דרורה כהן

 

 נביא תקציב לגינון. מאיפה   מר אילן כהן:

 

 שתישאר יפה. רגע, רגע, תן לו לענות.   : גב' דרורה כהן

 

... חצרות של בתי ספר, לא לפתח את הגינון בעיר, לא לתקן את התשתיות של   מר אריאל הילדסהיימר:

 הגינון בעיר.  

 

 לפתח הכול ולשמור על בקרה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -שנה 20ושב, התב"ר הזה מופיע ככה מישהו שח מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חצרות בתי הספר מופיעות בשוטף.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אגב כל מה ששוטף, חצרות שדרוג גינון מר אריאל הילדסהיימר:

 

 גינון מוס"ח נמצא בשוטף.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא קורא, אתה לא קורא.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ה אני קורא, גינון מוס"ח נמצא בשוטף.  אני יודע מ מר ניר קריסטל: 

 

   -שדרוג חצרות, אתה עושה עכשיו שיפוץ קיץ מר אריאל הילדסהיימר:
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 אני יודע.  מר ניר קריסטל: 

 

  -כל שדרוג גינון באותו בית ספר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 גינון מוס"ח נמצא בשוטף.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר אתה טועה.  בעשרות מוסדות, מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא טועה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -שדרוג חצרות מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז בשביל מה יש תקציב.   מר חגי בורשטיין: 

 

בתי ספר וגנים שצריכים לקבל את שדרוג   30בגינון זה כאן, אמת יוסי? יש פה   מר אריאל הילדסהיימר:

  -הגינון, אתה תגיד להם שלא

 

 מה אתה יודע? מה אתה באת להרוס את העיר? מה באת להרוס את העיר?   א: מר חיים ברויד

 )מדברים יחד(  

 

 תגידו לבית ספר אגם שלא יהיה שדרוג של החצר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

לילדה בת   גב' רונית ויינטראוב:  , שאין לה צהרונית. 4.5קודם כל בבית ספר אגם תמצא צהרונית 

 בושה. 
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 זה קשור עכשיו לראש העיר? מה זה קשור.   מה  מר אילן כהן:

 

 אומרים לילדה ברעננה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

משתוללת?   מר אילן כהן: את  מה  משתוללת?  את  מה  האלה.  הקשקושים  עם  תפסיקי 

ביקשת שנתקן לך את הכביש, תיקנו לך. התקשרת אליי שהרחוב שלך מלוכלך, ניקו לך את הרחוב,  

 י כולה. מי ניקה? על חשבונ

 

אני עושה הפסקה. ... הפסקה זה עניין עקרוני, אתם רוצים להרוס את העיר,  מר חיים ברוידא: 

 לא ניתן לכם להרוס את העיר. 

  *** הפסקה ***

 

אנחנו מציגים לכם פה את התב"רים, אנחנו פיצלנו אותם גם כן, מה שנקרא  מר חיים ברוידא: 

 ר ויסביר את המשמעויות של הדברים.  דחוף ופחות דחוף. ואני רוצה שיוסי ידב

 

 הצבענו נגד.  מר רחמים שלום: 

 

ל מר יוסי מזרחי:  התב"ר  את  לפצל  למעשה  זה  מבקשים  שאנחנו  מה  החלק 2-תראו,  כל   .

היתר  ואת  זה  את  לאשר  מבקשים  אנחנו  מדרכה,  בשורשי  טיפול  עד  למעשה  רואים  שאתם  העליון 

של הדבר הזה, למעשה זה באמת חורבן של מצב הגינון  נפצל את זה. כי למעשה המשמעות אי אישור  

חוזים   לנו  יש  גם  כאשר  הזה.  הדבר  על  גם  מתבססות  שלנו  מהעבודות  נכבד  חלק  למעשה  כי  בעיר. 

כלפי הקבלנים האלה, זה הסכמים שנחתמו, זה מכרזים שאתם מכירים אותם, וזה מה שמבחינתנו  

mustהרכיבים יתר  לנשימה.  האוויר  שנקרא  מה  זה  וכל    ,  ההשקיה  מערכת  ייעול  כמו  מטה,  כלפי 

הדברים מטה, אוקיי לא ייעשו. לא ינקה קיטור, ולא נעשה את שיפוצי קיץ וכל הדברים הללו. אבל  
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 .  must ,must ,mustהחלק העליון זה מבחינתנו 

 

 מה העלות? גב' מירב מאיר: 

 

אליהם הביתה, לכל אחד לא, לא, אנחנו נעשה ניקיון, המיול ידחוף את הזבל    מר אילן כהן:

 ליד הבית שלו. שירגישו את הניקיון. 

 

מיליון ₪    12מה שתאשרו עם זה מה שנחיה. אנחנו מדברים פה על היקף של   מר יוסי מזרחי: 

החלק העליון, שזה מבחינתנו ההכרחי ביותר בתחזוקה השוטפת, את היתר אם אתם רוצים נאשר,  

 .  mustשרו, אבל החלק העליון מבחינתנו זה נצביע את זה שורה שורה, תאשרו או לא תא

 

  -אוקיי, אני חושב שהדברים שאמר זה עם המשמעויות של מר חיים ברוידא: 

 

  -, הגיזוםmust-... זה בתוך ה  מר ארז ברט: 

 

לא   מר יוסי מזרחי:  תשתול,  ולא  תחליף  לא  אם  אחרת  לעשות,  שצריך  תחלופה  זה  שוב,  כן 

  -תעשה את השליטה הרב עונתי

 

 יעלה אחר כך יותר.    מר אילן כהן:

 

 . 10יעלה פי  מר אריאל הילדסהיימר:

 

אנחנו נשלם על זה ביוקר. אתה תתחיל לראות את הקרחות, ותתחיל לראות  מר יוסי מזרחי: 

 את הדעיכה של הגינון בעיר. כי זה שמירה על הקיים. 
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 מערכות ההשקיה ישנות.    מר אילן כהן:

 

על אנחנו   מר יוסי מזרחי:  שמירה  על  פה  מדברים  אנחנו  למיניהם,  שדרוגים  על  מדברים  לא 

 הקיים בלבד.  

 

הם הגישו שאילתה נגד המים פעם שעברה, נכון? נגד מערכות השקיה. עכשיו   מר אילן כהן:

 הם נגד? 

 

 ₪.   12,019,000... זה  גב' מירב מאיר: 

 

 מיליון ₪.   2.5מיליון ₪  1מיליון ₪  7.5-כן, אפשר להגיד זה מורכב מה מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.  22למטה היה כתוב לך  מר חגי בורשטיין: 

 

 מיליון ₪ לאישור.   19לא, אני הבאתי רק  מר יוסי מזרחי: 

 

 טוב, אז בואו נצביע.    מר אלי אלוש:

 

שזה  מר חיים ברוידא:  אמר  שיוסי  מה  הדחוף,  פרק  שנקרא  מה  בעד  להצביע  רוצה  אני  אז 

 וא הגדיר את זה, שזה יהיה קטסטרופה, איך אמרת?  משמעותי, איך שה

 

 חורבן.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -חורבן של הדברים. אז מי בעד מר חיים ברוידא: 
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 מה לא נכנס לחלק של...   מר חיים גולדמן: 

 

 כל השאר.  מר חיים ברוידא: 

 

 התוספות. שדרוג החצרות במוסדות חינוך,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -מה זה שדרוג מן: מר חיים גולד

 

 נצביע עליו,  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נצביע בנפרד, נצביע בנפרד.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -בגני ילדים מגיעים פעם בשבועיים מר חיים גולדמן: 

 

 זה בשוטף.  מר ניר קריסטל: 

 

 נצביע על זה בנפרד, הם מבקשים לפצל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 טף.  חיים זה בשו  מר ארז ברט: 

 

 זה בשוטף חיים. גינון במוס"ח זה בשוטף.  מר ניר קריסטל: 

 

 נצביע על זה בנפרד.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 מה זה בשוטף?   מר חיים גולדמן: 

 

   -זה בשוטף. גינון במוס"ח מר ניר קריסטל: 

 

 נצביע על זה בנפרד.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ל בפרק הנפרד.  גינות כלבים בנפרד, זה הכו מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נצביע  בנפרד, יחליטו יחליטו. אבל מה שנקרא...   מר יוסי מזרחי: 

 

 גינות כלבים?  מר חיים גולדמן: 

 

 גינות כלבים מוותרים יאללה.   מר אילן כהן:

 

 ... אריתראים.   מר חיים גולדמן: 

 

הנושא הזה יש פה עניין באמת של הנושא, איך שתראה העיר שלנו, ולכן על   מר חיים ברוידא: 

על   מדבר  אני  אז  האחרים.  הדברים  כל  את  ומחק שמה  יוסי שלקח  עם  גם  מאוויי,  כל  את  שם  אני 

 הפרק הדחוף. דבי?  

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מירב? מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 
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 חגי?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 רונית?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  ונית ויינטראוב: גב' ר

 

 מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ניר קריסטל?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 איילת ארז סגן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 
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  רחמים? מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 אנה?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אלי אלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אלי אלוש:

 

 אילן כהן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 דרורה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 חיים גולדמן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  ם גולדמן: מר חיי

 

 לורן עייאש?  מר חיים ברוידא: 
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 בעד.  מר לורן משה עייאש: 

 

 מיכל ברם?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 ענבר הוכברג?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 חיים ברוידא.   מר חיים ברוידא: 

 

 כרגע הוא מסביר שזה קטסטרופה. מר לורן משה עייאש: 

 

 לא עוזר כלום אריאל...    : גב' דרורה כהן

 

 אני לא מבין, מה ההבדל?  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים ביחד( 

 

 למה באנו לפה?   מר לורן משה עייאש: 

 

 שקרנים, שקרנים.    : גב' דרורה כהן

 

 בואו נלך הביתה.   מר לורן משה עייאש: 
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 שקרנים. אתם רמאים.    : גב' דרורה כהן

 

 לא, אבל בואו נלך הביתה, מה אנחנו עושים פה?   : מר לורן משה עייאש

 

 בדיוק. מה אתם חיים באשליות.   : גב' דרורה כהן

 

 מה אנחנו עושים פה?   מר לורן משה עייאש: 

 

 הם שקרנים.   : גב' דרורה כהן

 

באים...   מר לורן משה עייאש:  לעשות  לא  מה  לי  אין  את...  עושים  בחודש  פעם  כלום.  עושים  לא 

   בחיים באמת?

 )מדברים יחד(  

 

 נלך הביתה, מה אנחנו עושים פה באמת.  מר לורן משה עייאש: 

 

   -חבר'ה אני מציע מר חיים ברוידא: 

 

 אני מציע בחודש הבא...    מר ארז ברט: 

 

 נלך הביתה, מה אנחנו עושים פה?  מר לורן משה עייאש: 

 

   -... התחייבויות שנדרשו  מר ארז ברט: 

 



 לוגו חברת התמלול                                                         עיריית רעננה                               
 28.12.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 185 
 

   -מציע עכשיו, אני רוצה שזה יירשם ארז אני מר חיים ברוידא: 

 

 אני אומר מה שאני מציע.    מר ארז ברט: 

 

   -חבר'ה אני רוצה שזה יירשם בפרוטוקול מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה גם להיות יעיל.    מר ארז ברט: 

 

   -בסדר, אני רוצה שיירשם בפרוטוקול. ארז אתם לקחתם פה ריזיקה מר חיים ברוידא: 

 

 -ארז, אתה היית צריך לעשות איזה  גב' מיכל ברם:

 )מדברים ביחד(  

 

 לא אכפת לכם מכלום.   מר לורן משה עייאש: 

 

את    גב' מיכל ברם: ולבזבז  משחק  לשחק  לפה  באת  אתה  זה...  את  לעשות  צריך  היית  אתה 

 הזמן של עובדי עירייה, לבזבז כספים של הציבור על כל מה שפתוח...  

 

 חסרי טעם. את צועקת דברים   מר ארז ברט: 

 

...    גב' מיכל ברם: ואל תגיד על הדברים שלי חסרי טעם.  אני לא צועקת דברים חסרי טעם, 

  -שאתה לא עשית שיעורי בית

 

 ואני אוסיף.   מר לורן משה עייאש: 
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 ואתה מלין על דברים, לא עשית שיעורי בית, אני אסביר לך את זה עוד פעם.    גב' מיכל ברם:

 

 א לא התכוון לעשות שיעורי בית. הו מר חיים גולדמן: 

 

   -אני אסביר לך עוד פעם. אם אתה קיבלת טבלה  גב' מיכל ברם:

 

לא    מר ארז ברט:  זה  אז  פעם קודמת שהתעלמו ממנה?  הדין אמרה  עורכת  לך מה  להזכיר 

חוכמה. עורכת הדין גם אמרה פעם קודמת שצריך להצביע ולא הצביעו, אז בואו, בואו. בסדר, אבל  

 שר לדבר כשרוצים... שלא רוצים. אי אפ

 

   -אתה קיבלת טבלה של תב"רים עם פירוט  גב' מיכל ברם:

 

 תודה אני לא עובד אצלך.    מר ארז ברט: 

 

   -יפה, אם זה היה  גב' מיכל ברם:

 

 את יכולה לתת לי ציונים עד מחר.   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 של רעננה...  אתה עובד הציבור, אתה עובד  : גב' דרורה כהן

 

 אין להם ציבור.   מר לורן משה עייאש: 

 

 אתה קיבלת חומרים, יכולת להלין ולהגיד מה זה...    גב' מיכל ברם:
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 כולכם פה ואנחנו פה. כולכם שמה ואנחנו פה.    : גב' דרורה כהן

 

 מה לעשות? כנראה אתה לא יודע מה התפקיד שלך. מה לעשות?   גב' מיכל ברם:

 

חברים, אתם מה שנקרא היום יש לכם את הרוב אתם מנצלים את זה, עכשיו  : מר חיים ברוידא

חברי מועצה. יש פה אנשים שהצביעו בעד, יש פה אנשים    18אני מודיע לכם, אנחנו נמצאים עכשיו  

שהחבות  מכתב  מוציא  אני  משמעית,  חד  לכם  מודיע  ואני  אותנו,  לתבוע  עומדים  נגד.  שהצביעו 

 את החוזים.  האישית תהיה על מי שהפר 

 

 כנראה לא שמעת שביקשתי חלוקה לחוזים חתומים.    מר ארז ברט: 

 

פה   מר חיים ברוידא:  יש  קבלנים,  פה  יש  האלה.  בדברים  משחקים  לא  משחקים,  לא  חבר'ה 

שהעירייה,   שמה  כיוון  משפט,  בבתי  דין  עורכי  עם  תתמודדו  אתם  מכתבים.  לכם  שיוציאו  קבלנים 

 את זה לאישור.   אנחנו עשינו את שלנו, הבאנו

 

 בחיים לא קרה דבר כזה.    : גב' דרורה כהן

 

 ואתם כרגע פוסלים. אני מסביר לך את המשמעות של הדבר הזה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

ואנחנו מפרים את ההתחייבות   עו"ד תהילה סובל:  והתחייבויות  על חוזים  ... שהעירייה חתומה 

  -הזאת

 

 נקבל את רשימת החוזים שאתם חתומים.  אז בואו   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  
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בעד   מר אריאל הילדסהיימר: הצבעת  את  שבעתיים.  יפים  הדברים  מכרזים,  ועדת  זה  האלה  החוזים 

  -החוזים האלה בוועדת מכרזים

 

 כן, הצביעה.   מר אילן כהן:

 

 ואת תהיי בבעיה קשה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -נשים עם משפטנים שיוציאו לכם את המיץ על מה שאתםיש פה א מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 לא איומים, לא איומים.    מר ארז ברט: 

 

   -חבר'ה אתם לא מכירים מר חיים ברוידא: 

 

לקבל   מר ארז ברט:  המשפטית,  הבעיה  את  פתרנו  הנה  המשפטית,  הבעיה  את  פתרנו  הנה 

   -סעיפים של חוזים חתומים ויסבירו לנו

 

 חבר'ה אני שם לכם את הדברים על השולחן, אתם תתבעו.  ם ברוידא: מר חיי

 

   -אתה תצחק עד מחר  מר ארז ברט: 

 

 אתם תתבעו על הדברים האלה. אף אחד לא ישחק אתכם.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אנחנו ביקשנו  מר ארז ברט: 
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 אנחנו חתומים ואתם... בעקבות הדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -שיירשם לפרוטוקול  : מר ארז ברט

 

 קיבלנו אישור מרונית בוועדת מכרזים על החוזים האלה. על אלה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

את   מר ארז ברט:  נקבל  שאנחנו  בפרוטוקול  שייכתב  משפט.  בבית  זה  על  לדבר  שנוכל 

  -הסעיפים, את החוזים החתומים

 

יודע  מר חיים ברוידא:  אתה  ארז  סעיפים.  פה  לך  יש  תתבעו,    הנה  שאתם  שמה  המשמעות  את 

אתה יודע את המשמעות ארז. ארז אתה יודע את המשמעות של הדברים האלה. וזה קרה, וזה קרה  

 ברשות מקומית.  

 

 חיוב אישי.   מר אילן כהן:

 

 תביא לי בבקשה את החוזים.  מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו נקבל לישיבה הבאה את החוזים החתומים.    מר ארז ברט: 

 ים יחד( )מדבר

 

שלחו לך טבלה מפורטת. אם חשבת שאין לך מספיק מידע, היית צריך לעשות   גב' מיכל ברם:

  -ריפליי במייל ולהגיד ליוסי, אני רוצה עוד מידע. היות ולא ביקשת את המידע הזה

 

 זה צריך להיות בשוטף.   מר חגי בורשטיין: 
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 אף אחד לא צריך לנחש.    גב' מיכל ברם:

 

תבינו דא: מר חיים ברוי אתם  שלכם  הכיס  דרך  רק  מה    חבר'ה  פה  לעשות  יכולים  לא  שאתם 

 שאתם רוצים. 

 

 אתה פה מומחה.   מר חגי בורשטיין: 

 

  -רונית ויינטראוב אני אומר לך משהו מר חיים ברוידא: 

 

  -בוא נראה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -תקשיבי מה אני אומר לך עכשיו מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מאיים עליי?   נטראוב: גב' רונית ויי

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

  -אני מאיים עליך, אכן כן. אני מאיים עליך ואומר לך דבר כזה מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מודה שאתה מאיים? אתה מאיים עליי?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -אם העובדה הזאת מר חיים ברוידא: 
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 בפרוטוקול.  נרשם  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבות אישית.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אם העובדה מר חיים ברוידא: 

 

 היא הצביעה בעד זה בוועדת מכרזים, החוזה הזה בדיוק. היא תיתן הסברים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אריאל, גם הצבעה  מר ארז ברט: 

 

 לא ייאמן, לא ייאמן.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 בואו נברח, היא מזמינה משטרה בואו נברח הביתה.    מר אילן כהן:

 

ייאמן.   מר אריאל הילדסהיימר: לא  ייאמן. פשוט  לא  ייאמן,  לא  העיר,  פיתוח  השנאה מקלקלת את... 

 אומרת לכם תהילה, תהילה אומרת את המשמעויות. 

 

 תהילה לא אמרה כלום.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אמרה לך את המשמעויות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אמרה, אמרה.    מר אילן כהן:

 

 את קיבלת על זה החלטה להצביע בעד הפרויקט.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 ... הצבעתם נגד.   מר לורן משה עייאש: 

 

   -כמו שאמרנו עד השורה מר יוסי מזרחי: 

 

 היא מתקשרת למוקד, אבל אין תקציב...   מר לורן משה עייאש: 

 

 של... זה הכול חוזים חתומים, שיש לנו מחויבות כלפי הקבלנים.  מזרחי: מר יוסי 

 

שחתמתם    מר ארז ברט:  מה  כל  אומר,  כבר  אני אני  א'  כזאתי,  היא  האישית  דעתי  חוזים, 

מנסה   אני  עירייה?  אישור  יעבור  אם  יודעים  לא  אם  חוזים  חותמים  איך  להבין  רוצה  אני  ב'  תומך, 

אמרתי קודם כל אני מאשר, גם אם זה נעשה בטעות, אני מאשר. אבל    להבין את הטכניקה, זה הכול.

 אני רוצה להבין את הטכניקה. 

 

 ... בדרך כלל במכרזים לא? זה עולה במכרזים, ועדת מכרזים מאשרת.    : גב' דרורה כהן

 

אז אני שואל, כל החוזים האלה, אני שואל עוד פעם, אני שואל את האנשים    מר ארז ברט: 

בזה, האם כל החוזים האלה שאתם מציגים הם חוזים ארוכי טווח בגין תב"רים שכבר  שמתעסקים  

 אושרו במועצות קודמות?  

 

  -כולם חוזים מר יוסי מזרחי: 

 

   -הגינון חד משמעית מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני שואל אותם, סליחה.    מר ארז ברט: 
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 שנים.  5-כולם חוזים לפחות ל עו"ד תהילה סובל: 

 

 אבל הם לא נחתמו השנה.    ברט:  מר ארז

 

 זה החוזים של העירייה, זה התוקף של החוזים.   עו"ד תהילה סובל: 

 

   -אבל הם לא נחתמו  מר ארז ברט: 

 

 לא השנה, כמובן שלא.    מר אילן כהן:

 

רגע, אני שואל החוזים הללו נחתמו השנה או נחתמו בשנים קודמות? זה מה    מר ארז ברט: 

 -הם נחתמו. אז אני אפילו מדייק את דבריי. חוזים שנחתמו בשנים קודמותשאני שואל, כי אם 

 

 אני לא מבין למה זה לא בתקציב.  מר חגי בורשטיין: 

 

שבהן התב"ר עבר את אישור העירייה, אני מאשר. גם חוזים שנחתמו חדשים   מר ארז ברט: 

 ולא עברו את אישור העירייה, ולדעתי נעשו בטעות, אני גם מאשר. 

 

 אין דבר כזה.    : ב' דרורה כהןג

 

ואני רוצה להבין אם יש כאלה, איך מונעים את הטעות הזאתי בפעם הבאה,   מר ארז ברט: 

 זה הכול. 

 

   -אני אגיד לך איך מר חיים גולדמן: 
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 אני שואל אותם. אתה לא חותם על החוזים.    מר ארז ברט: 

 

 דבר.  אבל תן לי, אל תדבר, אני גם יכול ל מר חיים גולדמן: 

 

 אתה לא חותם על החוזים.   מר ארז ברט: 

 

 מותר לי לדבר, אל תסתום לי את הפה.  מר חיים גולדמן: 

 

 אבל לא שאלתי אותך.    מר ארז ברט: 

 

 אל תסתום לי את הפה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אבל לא שאלתי.    מר ארז ברט: 

 

 ואני לא עונה לי.  מר חיים גולדמן: 

 

 לי.  אז אל תענה   מר ארז ברט: 

 

אתה   מר חיים גולדמן:  שלו,  השאלה  יוסי,  יוסי,  לך משהו,  להגיד  רוצה  אני  לך.  עונה  לא  ואני 

 יודע מה היא אומרת?  

 

 הוא מבין את השאלה שלי.   מר ארז ברט: 

 

ועדת  מר חיים גולדמן:  צריך  לא  מכרזים.  ועדת  את  מייתרת  אחרות  שאלות  הרבה  כמו  היא 
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שמות ועדת  צריך  שלא  כמו  כאן  מכרזים,  מכובדים  של  דעתם  לפי  ועדה  שום  צריך  שלא  כמו   ,

 שיושבים. 

 

   -לא, לא ענית לי  מר ארז ברט: 

 

 מרשרשים... מר חיים גולדמן: 

 

   -אני יושבת, אילן יושב  : גב' דרורה כהן

 

  -הם לא הולכים לשום ועדה מר חיים גולדמן: 

 

  -לא ענית לי  מר ארז ברט: 

 

לש מר חיים גולדמן:  באים  לא  התחייבו  הם  הם  שלהם,  מהזמן  מקדישים  לא  הם  ועדה,  ום 

נחנו דנים בדברים באופן  לתושבים שלהם, ולא נותנים להם שום תמורה. אנחנו יושבים בוועדות, א

 רציני, ובסוף הם... 

 )מדברים יחד( 

 

... האם הוועדות הם בתוקף, האם החלטת הוועדה היא בתוקף, האם החלטת  מר חיים גולדמן: 

היא   ונבדוק הוועדה  מכרזים  בוועדת  נשב  שאנחנו  שאחרי  דורש  הוא  תנאי.  על  לא  או  תנאי  על 

מכרזים, והצוות המקצועי יעשה כל מיני פעולות בעבודות... ונשב ונצביע ונעשה חוזים, אחרי כל זה  

 הוא דורש שזה יבוא להחלטת מועצת העיר.  

 

 עם הבדל אחד.    מר ארז ברט: 
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   -דעתאז אני רוצה ל מר חיים גולדמן: 

 

 גולדמן עם הבדל אחד.    מר ארז ברט: 

 

 אני לא מדבר אותך, ולא שואל אותך ולא רוצה לשמוע אותך בכלל.  מר חיים גולדמן: 

 

 החוק דורש, לא אני.    מר ארז ברט: 

 

מהיועצת   מר חיים גולדמן:  מבקש  אני  אז  איתך.  מדבר  לא  אני  בכלל.  אותך  לשמוע  רוצה  לא 

צב כזה, האם אנחנו צריכים לעשות ועדות? האם יש תוקף להחלטה המשפטית לחוות דעה, האם במ

שלנו כוועדת מכרזים? האם יש לנו תוקף בכלל כוועדות? כי מה שאני רואה פה ומה שמסתמן פה לכל  

אורך הערב הזה, שכל הוועדות מיותרות. כל הוועדות מיותרות. עכשיו כולנו יודעים, כל מי שיושב פה  

פעמים   Xחויבים לקיים אותם, אנו מחויבים להקים אותם ומחויבים לדון  יודע שהוועדות אנחנו מ

 בשנה. 

 

 ולקבל את אישור המועצה. ומחויבים לקבל את אישור המועצה.   מר ארז ברט: 

 

 לא נכון, לא נכון. ועדת מכרזים לא, לא, לא.    : גב' דרורה כהן

 

מזלזלים.  מר חיים גולדמן:  אתם  שלנו,  בהחלטות  מזלזלים  והצוות    ואתם  המשפטית  היועצת 

 שלה יושבים שעות וימים כדי... מכרזים כאלה.  

 )מדברים יחד(  

 

רעננה.  מר חיים גולדמן:  של  וחורבן  להרס  גורמים  אתם  עושים.  אתם  מה  עושים?  אתם  ומה 
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אנחנו לא ניתן לכם לחרב את העיר שלנו, מבחינתנו אתם יכולים כולכם לקום וללכת מפה. אנחנו לא 

עננה, אתם לא צריכים לעשות את הדברים האלה, תתביישו לכם. מה זה הדבר הזה? הכול  נחרב את ר

 פוליטי פה? אין לכם תושבים מול הראש? אין לכם בוחרים על הראש?  

 

 סמוטריץ' תירגע, סמוטריץ'.  מר רחמים שלום: 

 

פה אנשים מר חיים גולדמן:  יושבים  מנכ"ל,  פה  יושב  עיר,  פה ראש  יושב  וחרפה.  ימים בושה   ,

 ולילות צוות מקצועי של מאות עובדים, מאות עובדים בעירייה. 

 

 התעייפה, היא לא הגיעה הביתה. ... היא לא הגיעה הביתה.   : גב' דרורה כהן

 

ודואגים   מר חיים גולדמן:  לסדר,  ודואגים  לניקיון,  ודואגים  לגינון,  ודואגים  לחינוך,  ודואגים 

   -שוםלחוק, ואתם הכול ממוטטים. אין לכם 

 

 תביאו לו מים, תביאו לו מים.  מר רחמים שלום: 

 

 די רחמים.   : גב' דרורה כהן

 

הכרת הטוב ושום אחריות לתושבים שלכם. אתם רק חושבים על הפוליטיקה  מר חיים גולדמן: 

 ועל הפופוליזם שלכם, בושה וחרפה. 

 

 פוליטיקה קטנה.    : גב' דרורה כהן

 

 אני סיימתי.  מר חיים גולדמן: 
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   -אנחנו מבקשים  מר ארז ברט: 

 

 הוא ביקש שתעבירו רשימה.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 ביקשנו, אמרתי מראש שנאשר, אמרתי שמראש, לדעתי יהיו פה עוד כאלה.    מר ארז ברט: 

 

 אפשר לשמוע את היועצת המשפטית על הנושא?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מאשר.  אני הבעתי את דעתי, כל מה שחתום   מר ארז ברט: 

 

 על כל שאיימנו עלינו פה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -בבקשה. רק אני מבקש לפעם הבאה  מר ארז ברט: 

 

  -ארז יקירי אני אומר לך עוד פעם, אם הדבר הזה לא יעבור מר חיים ברוידא: 

 

   -אין לי מושג אם הוא יעבור או לא יעבור  מר ארז ברט: 

 

   -דמי שיצביע נג מר חיים ברוידא: 

 

 אבל בוא נקבל את הרשימה.   מר ארז ברט: 

 

 זה חברות ענק שלא ישחקו איתנו דקה אחת.   מר חיים ברוידא: 

 

 אבל בוא נקבל את הרשימה.  מר ארז ברט: 
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הפרק   מר חיים ברוידא:  על  להצבעה  עוברים  אנחנו  חבר'ה  חוזים.  היום  מפרים  למעשה  אתם 

 מיליון ₪.   13ל החתום חוזים חתומים עם חבות אישית בהיקף ש

 

 מה אמרת חבות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבות אישית. חבות אישית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

 חבר'ה אתם לא מבינים, אתם לא מבינים מה אתם עושים.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אנחנו מבינים טוב גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אם היו מבינים  מר אילן כהן:

 

   -לא, אני לא מצטערת, אני לא יכולה לשאול רונית ויינטראוב:  גב'

 

 יש פה אנשים שעובדים וחתמו פה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה לשמוע רק את היועצת המשפטית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סליחה.   : גב' דרורה כהן

 

 תסבירי, תסבירי.   מר חיים ברוידא: 
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   -כובע שלי כמשפטן כעורך דיןאני מנסה לחשוב ב  מר אלי אלוש:

 

 ראינו את העצות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די כבר, די.    גב' מיכל ברם:

 

 עורך חוזים כבר עשרות שנים.   מר אלי אלוש:

 

 תשחררי.   גב' מיכל ברם:

 

 , איך עשרות שנים? 28אתה בן   מר ארז ברט: 

 

משהו    מר אלי אלוש: פה  יש  ארז,  שאמר  למה  מתחבר  האם אני  הגיוני.  לא  שהוא  מובנה 

בכל   צריכים בעצם  היום  ואנחנו  ענק,  מגיעים להסכמים עם חברות  בוועדת מכרזים,  יושבים  אנחנו 

  -חוזה

 

 לאשר בדיעבד.   מר חגי בורשטיין: 

 

   -אני לא יודע אולי זה  מר אלי אלוש:

 

 זה החוק, יש תב"ר.    מר ארז ברט: 

 

 זה החוק.   : גב' דרורה כהן

 

 מאיפה את יודעת?    רט: מר ארז ב
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 אני בוועדת מכרזים.    : גב' דרורה כהן

 

 עובדה שזה עולה לפה.    מר ארז ברט: 

 

 קדנציה שלישית אני בוועדת מכרזים.   : גב' דרורה כהן

 

 אבל עובדה שזה עולה לפה.   מר ארז ברט: 

 

   -אני קדנציה שלישית  : גב' דרורה כהן

 

 זה עולה פה?   אז אם זה לא בחוק, למה  מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד( 

 

 ... להסכמי התקשרות בשנים קודמות.  עו"ד תהילה סובל: 

 

  -האם יש שמה תנאי מקדים שאומר שככול והחוזים שנחתמים  מר אלי אלוש:

 

 ... אישית.   מר אילן כהן:

 

עתידי    מר אלי אלוש: תב"ר  לאישור  כפוף  בעצם  שהכול  שאומר  מתלה  תנאי  יש  האם  לא, 

. וכדי לחתום על החוזים האלה נעשית  עצם את החוזים שאנחנו מאשרים, כמו שנאמר פהשמאשר ב

 פה עבודה משפטית, ועבודה תכנונית. זה נשמע לא הגיוני שבאבחה אחת חוזים כאלה... 

 

 עשרות מיליונים.    מר אילן כהן:
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 מה אמר הגזבר?    מר אלי אלוש:

 

 מיליון ₪ ומשהו.   12  מר ארז ברט: 

 

 מיליון ₪.   13 ל הילדסהיימר:מר אריא 

 

  -לא נשמע לי הגיוני שבאבחה אחת בהחלטה פוליטית לא פוליטית  מר אלי אלוש:

 

 לא, לא, נקמה אישית.    מר אילן כהן:

 

 זה בדיוק העניין.   מר חיים ברוידא: 

 

 הדבר לא ייצא לפועל?    מר אלי אלוש:

 

   -אישיתבשביל זה אני אומר אני צריך חבות  מר חיים ברוידא: 

 

האם יש פה גם כמו שנאמר פה, אחריות אישית, אנחנו כדירקטורים יש לנו   מר אלי אלוש:

   -אחריות אישית

 

 יש אחריות אישית.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... אתה יודע את החוק?   מר חגי בורשטיין: 

 

  -אני עוד פעם אומרת גם על הסכמים עו"ד תהילה סובל: 
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 היועצת המשפטית מדברת. רגע  גב' רונית ויינטראוב: 

 

עבודה  עו"ד תהילה סובל:  שעושים  קבלנים  עם  שנחתמו  קודמות,  משנים  הסכמים  על  מדובר 

עבור העירייה ומצפים לקבל את הכסף שלהם. מה שגולדמן שאל, ודאי שוועדת מכרזים היא ועדת 

ודאי שהיא ועדה חובה בעירייה, חייבים, יש לה סמכויות, ראש העיר הוא זה שמאשר את המלצותיה. 

 שאי אפשר לבטל את החלטותיה במועצת העיר.  

 

 למה אנחנו צריכים תב"ר?   מר אלי אלוש:

 

 נכון למה צריך תב"ר? אני עדיין לא מבין את הנקודה הזאת.  מר חגי בורשטיין: 

 

 זה היישום הכספי של ההחלטה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

לי   מר חגי בורשטיין:  ויש  מבין  שאני  לי  אני  האמן  הדברים.  את  מבין  ואני  משפטית,  השכלה 

ל  5אומר אני לא מבין. אתה עושה חוזה למשל   זה    5-שנים על הכיפאק הכול טוב. אתה מחלק את 

ומכניס את זה בתקציב השוטף שלך. אחר כך תרצה הגדלה או תוספת לדברים שיש חריגות, אז תבוא  

 עם תב"ר של מיליון ₪.  

 

 שנים.  5-וא לאבל החוזה ה מר יוסי מזרחי: 

 

שנים, בכל תקציב של שנה. זה מינהל לא תקין סליחה,   5-אז תפצל את זה ל מר חגי בורשטיין: 

 זה מינהל לא תקין. אתה עושה לי חוק ההסדרים מחוץ לתקציב. 

 

אתה צריך להבין, יש את התיאוריה. אבל בסוף אנשים לצורך העניין רוכשים  מר יוסי מזרחי: 
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 הם רוצים לראות אופק פעילות. הם לא יכולים לשנה.   ציוד, רוכשים רכבים.

 

 אין בעיה, הכול טוב ויפה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 5יש הבנה, בסוף יש הבנה, מה שנקרא שלא כתובה, שהם יודעים שיהיו פה   מר יוסי מזרחי: 

אתה    שנים, והם מוכנים לקנות ציוד, לקנות רכבים, כל דבר.  5-שנים, ואני אתן להם את העבודה ל

 יודע מה קח משאיות אשפה. 

 

 שנים?  5-אז למה לא עושים תב"ר ל   מר ארז ברט: 

 

 אי אפשר.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני שואל ברצינות.    מר ארז ברט: 

 

  -למה? אז אני אבוא עכשיו מר יוסי מזרחי: 

 

 אני שואל ברצינות.    מר ארז ברט: 

 

 זה הכי לא דמוקרטי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אתה יודע מה אני אבוא וסי מזרחי: מר י

 

 זה הכי לא דמוקרטי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני אסביר מה אני שואל.    מר ארז ברט: 
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   -אז אני אגיד לך רגע מר יוסי מזרחי: 

 

   -נגיד חותמים חוזה עם חברת גינון במוסדות חינוך  מר ארז ברט: 

 

  -מיליון ₪ שיש לי פה 12-ה אתה יודע מה רגע, בוא ניקח את מר יוסי מזרחי: 

 

  -שנים, אני שואל עכשיו באמת, למה לא עושים 5-שנייה ל  מר ארז ברט: 

 

 אז אני אתן לך תשובה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 כמו שעושים תב"ר, יש לנו פה תב"רים לכמה שנים.    מר ארז ברט: 

 

ה מר יוסי מזרחי:  את  קח  אומר,  זה  רגע,  ב  12-אז  תכפיל   ₪ ר6-מיליון  של  ,  הזה  התחום  ק 

 מיליון ₪.   60-הגינון, עכשיו אני מבקש ממך תב"ר ל

 

 אבל הוא לא שנתי?    מר ארז ברט: 

 

  -שנים 5שוב, כשאדם מתקשר איתי והוא רואה אופק פעילות של  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני מסכים.   מר ארז ברט: 

 

 הוא גם מתמחר, לכן ההצעה שלו היא כזאת.   מר יוסי מזרחי: 

 

עוד פעם אני מסכים, כבר דיברנו על זה בסעיפים, דיברנו על עדכוני תב"ר. אני   ברט: מר ארז 
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שנים, כי זה יותר זול, אני מבין. להביא את זה לתב"ר    5-חושב שהרבה יותר נכון לחתום על הסכם ל

לעוד   צפי  מיליון ₪ לשנה,  היא  הזה  צריך לאשר    4שבתב"ר כתוב העלות של הסעיף  כל שנה  שנים. 

 מיליון ₪.   5מיליון ₪, כדי לא לאשר מיד מחדש 

 

 אז זה מה שאני עושה פה.   מר יוסי מזרחי: 

 

שחי    מר ארז ברט:  הזה  הסעיף  אבל  לפני    5לא,  אנחנו,  אפילו,  אולי  אנחנו  שנים    4שנים, 

עכשיו לא אישרנו  יותר פשוט,    4-ל  כשאישרנו אותו,  יהיה הרבה  זה  ככה,  זה  נעשה את  בואו  שנים, 

ל בש  4-נאשר  לי: ארז, אישרת  תגיד  לא  ואז אתה  מיליון ₪ לשנה.  למה אתה לא מאשר    2019-נים 

 עכשיו? אני אגיד לך נכון צודק. 

 

   -זה מה שאמרתי לך, אם אתה רוצה לאשר מר יוסי מזרחי: 

 

 הרי דיברנו על זה גם בתכנונים.   מר ארז ברט: 

 

 יוסי שניכם צודקים.   מר ניר קריסטל: 

 

 נו ליוסי לענות.  ת גב' ענבר הוכברג: 

 

נורא   מר ניר קריסטל:  דבר  אומר  ארז  כי  צודק.  הוא  וגם  צודק  הוא  צודק.  הוא  אבל  בסדר, 

 פשוט, 

 

 הבנת מה ארז אומר.   גב' ענבר הוכברג: 

 

והם   מר ניר קריסטל:  מולנו,  מתחייבים  האלה  והקבלנים  חוזים  אלה  צודק,  יוסי  א'  רגע, 
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  -קונים

 

 ת.  וככה צריך לעשו  מר ארז ברט: 

 

והם קונים כלי רכב והם שוכרים עובדים, והם יודעים שיש להם איתנו חוזה   מר ניר קריסטל: 

שנים, ולכן פה יוסי צודק. מה ארז אומר? הוא אומר, חבר'ה אני לא יודע אבל מה הולך להיות   X-ל

אחת  שפעם  לדעת  צריך  אני  אומר,  הוא  מחדש.  אותי  מפתיעים  פעם  וכל  הבאה.  ובשנה  שנה  בעוד 

 שנים, ואני יודע שזה יחזור.   5-או ל 4-אישרתי עכשיו ל

 

 שנים.  4-לא, לא, לא, אני לא יכול לאשר ל  מר ארז ברט: 

 

   -לא, ברור. שתוכל כל שנה אבל אתה יודע מר ניר קריסטל: 

 

  -אני מאשר לשנה אבל אני יודע שזה  מר ארז ברט: 

 

 בדיוק.  מר ניר קריסטל: 

 

 לי.  כל שנה מחכה  מר ארז ברט: 

 

 יוסי יכול לענות על זה.    גב' מיכל ברם:

 

 מיליון ₪.   12-אני אומר אני עכשיו כבול ב מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪.   88,000מיליון ₪  12-כרגע אנחנו צריכים מתוך ה מר ניר קריסטל: 
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 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ר. יוסי, מה שכבול אני מאשר, בין אם נחתם בצדק ואני רק מאש  מר ארז ברט: 

 

 מיליון ₪.   12,088,000אנחנו כרגע צריכים לפתור לך  מר ניר קריסטל: 

 

 אמת.  מר יוסי מזרחי: 

 

 זהו, בואו נצביע על זה.   מר ניר קריסטל: 

 

אוקיי חבר'ה, בפרק הדחוף אני אומר חוזים חתומים עם חבות אישית בהיקף  מר חיים ברוידא: 

 מיליון ₪.   13

 

 , חיים, זה לא חוזים חתומים עם חבות אישית. לא, לא, חיים מר ניר קריסטל: 

 

 חבר'ה זה פוטנציאל לחבות אישית. ... חבות אישית.  מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה, נו באמת.   מר ניר קריסטל: 

 

   -חוזים חתומים מר חיים ברוידא: 

 

 חאלס עם השטויות האלה. מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪.   13בהיקף  מר חיים ברוידא: 
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 ₪.   12,088,000לא,  יר קריסטל: מר נ

 

 ₪.  12,088,000 מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪.  12,088,000 מר חיים ברוידא: 

 

 . 3נקודה   מר אילן כהן:

 

 תודה רבה. לא, זה מה שכתוב פה במספרים האלו.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא רואה.   מר אילן כהן:

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 אחד או כולם ביחד. אתה רוצה אחד   מר ארז ברט: 

 

 דבי?  מר חיים ברוידא: 

 

 מה שאתה רוצה זה בסדר. מה שתחליט.   מר ארז ברט: 

 

 בעד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 בעד. מירב?  מר חיים ברוידא: 
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 בעד.  גב' מירב מאיר: 

 

 חגי?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 רונית.  מר חיים ברוידא: 

 

 נמנעת.  : גב' רונית ויינטראוב

 

 מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ניר קריסטל.  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר ניר קריסטל: 

 

 איילת ארז סגן.   מר חיים ברוידא: 

 

 נמנעת.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר ארז ברט: 
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 רחמים?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  ם שלום: מר רחמי

 

 אנה?  מר חיים ברוידא: 

 

 נמנעת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אלי אלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אלי אלוש:

 

 אילן כהן?  מר חיים ברוידא: 

 

 אלי אלוש בעד, אילן בעד.    מר אילן כהן:

 

 דרורה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 דרורה בעד.   מר אילן כהן:

 

 חיים גולדמן?  מר חיים ברוידא: 
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 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 לורן עייאש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר לורן משה עייאש: 

 

 מיכל ברם, ענבר הוכברג, חיים ברוידא.   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 13 –בעד 

 2 -נגד 

 3 –נמנע 

 החלטה: 

את   לאשר  קולות  ברוב  החליטה  העיר  הגמועצת  פיתוח  וריאות תב"ר  גינות  ושדרוג  מחזור  ינון, 

   בלבד. מיליון ₪ 12,088,000ירוקות בנושא גינון קיים על סך 

 

 מיליון ₪.   7-רגע, עכשיו יש לנו עוד פרויקטים ב מר יוסי מזרחי: 

 

  -אתה יכול מר חגי בורשטיין: 

 

 צריך להצביע.    מר ארז ברט: 

 

  -צריך להצביע. שזה אין התחייבות מר יוסי מזרחי: 

 

   -אין חוזים חתומים מר אריאל הילדסהיימר:
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 תודה. צריך להצביע.   מר ניר קריסטל: 

 

   -זה פיתוח לעיר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הבנו.  מר ניר קריסטל: 

 

 וצריך להצביע.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בואו נצביע.  מר ניר קריסטל: 

 

 תסביר להם יוסי.    מר אילן כהן:

 

 מיליון ₪.  7קף של היתר ההי מר יוסי מזרחי: 

 

 אני מציינת לפרוטוקול שלא קיבלנו הבטחה על איומים...  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 איימו עליי פה בגלל הצבעה. זה הטיית הצבעה, זה לא סתם.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די תעלו להצבעה כבר.   מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  

 

יוסי תודה אני הבנתי, אני יודע לקרוא. התשובה היא לא. ממני, לא יודע בשם   מר ניר קריסטל: 

 אחרים, ממני לא.  
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   -אוקיי הפרק השני מר חיים ברוידא: 

 

 רגע לא, אתה לא מתקדם, כי אני ביקשתי הבהרה מהיועצת המשפטית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עיר.   את לא מנהלת את הישיבה אבל, יש פה ראש  מר אילן כהן:

 

 אבל היא שאלה שאלה, מותר לה.  מר ניר קריסטל: 

 

 יוסי רוצה להגיב.    מר אילן כהן:

 

 מקצוענית כמו תהילה...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

אני מבקשת, נאמרו פה דברים חבויות אישיות, כל מיני דברים. אני מבקשת  גב' רונית ויינטראוב: 

 ממך הבהרה של המצב המשפטי. 

 

העירייה,   סובל:  עו"ד תהילה של  התחייבויות  הפרת  לגבי  פעם.  עוד  אסביר  ואני  הסברתי  אני 

  -העירייה תיתבע. העירייה תיתבע במיליונים, זה הכול. אם היא מפרה חוזים ש 

 

 ולגבי...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די אישרנו.   מר ארז ברט: 

 

 אישיות. לא, לא ענית לי על חבויות   גב' רונית ויינטראוב: 
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 אבל תהילה אנחנו אחרי זה.  מר ניר קריסטל: 

 

 תהילה לא ענית לי על חבויות אישיות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני רוצה מר חיים ברוידא: 

 

 צריכים להתעמק בזה, צריכים להתעמק בזה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 לא הייתי לוקח את הסיכון, בואו נגיד ככה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הם לא באים לישיבות אבל.   כהן: מר אילן

 

 בגלל זה בחרת להיות נבחר ציבור זה בסדר.    מר ארז ברט: 

 

 זה בולשיט. גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בולשיט מה שאומרת לך היועצת המשפטית?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא, היועצת המשפטית גב' רונית ויינטראוב: 

 

   לא, מה שאתה אמרת. מר חגי בורשטיין: 

 

 מה שאתה אמרת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לאן הגענו.  מר אריאל הילדסהיימר:
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   -אבל קרה פה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הגזבר רוצה להסביר.    מר אילן כהן:

 

  -ראש העיר הודה שהוא מאיים עלינו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חיים, הגזבר רוצה להסביר על הפרויקטים.    מר אילן כהן:

 

 יוסי קדימה.   חיים ברוידא: מר 

 

₪.  מר יוסי מזרחי:  מיליון  השקיה  מחשבי  החלפת  היתר  בין  עבודות  כוללת  הפרויקטים   ...

 שוב, יש לנו חוסר יעילות, יש לנו נזילות. זה שיקול של חלק מהמערכת.  

 

 בזבוזי מים, צריך להגיד להם.   מר אילן כהן:

 

 זה בזבוזי מים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה נותן חיסכון של המון כסף.   כהן: מר אילן

 

ההשקיה   מר יוסי מזרחי:  מערכת  האגף.  של  הצטיידות  בחדקונית,  טיפול  בשורשים,  טיפול 

 ₪ של מוטורולה כידוע לכם. יש לנו פה עמדות מחזור.   320,000עצמה מערכת התוכנה שלה 

 

 זה אקווה לא?   מר ניר קריסטל: 
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 אקווה כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ... של אקווה?  ר קריסטל: מר ני

 

 אקווה כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 תעביר את זה לשוטף. אתה משלם את זה כל שנה, תעביר את זה לשוטף.   מר ניר קריסטל: 

 

שוב, כמו שאמרנו כל הנושא של פחים כתומים, שיפוצי קיץ בבתי ספר, שדרוג   מר יוסי מזרחי: 

 7-של קשירת עצים, כל הדברים האלה מסתכמים ב₪. יש לנו כל הנושא    400,000חצרות בבתי ספר  

 מיליון ₪, לפי הפירוט שאתם רואים פה. אז אתם רוצים לאשר שורה שורה?  

 

 אחד אחד יצביעו. תצביע אחד אחד.   מר אילן כהן:

 

 תגיד לי מה אתם... שורה שורה?  מר ניר קריסטל: 

 

בי השקיה לדעתי זה דחיפות, זה בגלל זה אני אומר, אולי נקצה, לדוגמא מחש מר יוסי מזרחי: 

 דחוף. 

 

 מיליון ₪ ונגמור.  7-תעלה את כל ה מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪.   7-טוב, בואו נעלה את כל ה מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, תעשה להם סעיף סעיף.   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד( 
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 אריאל שיעשו סעיף סעיף.    מר אילן כהן:

 

 אנחנו כן.  סעיף סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 לא סליחה, אתה הבאת פה לאישור תב"ר?   מר ניר קריסטל: 

 

 מה זאת אומרת...?   מר חיים ברוידא: 

 

לסעיף   מר ניר קריסטל:  זה  את  לי  לפרוט  עכשיו  יכול  לא  אתה  תב"ר,...  לאישור  הבאת  אתה 

 סעיף. אתה רוצה... אתה הבאת לאישור תב"ר, זה מה שמונח לפנינו. היועצת המשפטית? 

 מדברים יחד(  )

 

לתקן    מר אילן כהן: נגד  אתם  עכשיו  המים,  מערכות  על  לסדר  הצעה  נתתם  רונית  אבל 

 אותם? 

 

ותשתיות  מר חיים ברוידא:  שדרוגים  השני  הפרק  השני,  הסעיף  על  מצביע  אני  חבר'ה,  אוקיי 

 ₪. דבי?  7,000,000וגינון, הסך הוא 

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

  מירב? מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 
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 העצים.   מר אילן כהן:

 

 חגי?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 מדשאות.   מר אילן כהן:

 

 רונית?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מים.   מר אילן כהן:

 

   -העלית הצעה לסדר על ה  גב' מיכל ברם:

 

 טל? ניר קריס מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 על הנזילות.   גב' מיכל ברם:

 

 כן.   מר אילן כהן:

 

 על העצים.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 כן, הוא העלה על נזילות. עכשיו יהיה נזילות על חשבונכם.   מר אילן כהן:

 

 בישיבה הקודמת העלית הצעה לסדר...   גב' מיכל ברם:

 

 רך אגב תגיד להם כמה חסכנו כסף.  תסביר להם. ד  מר אילן כהן:

 

ב  : גב' דרורה כהן לחסוך  רוצים  שהם  להם  תגיד  לא,  מים    7.5-לא,  בזבוזי  לתושב,   ₪

  -במיליונים

 

 במיליונים לא אכפת לכם לבזבז. הרבה כסף חסכנו.    מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

 תעלו הצעה לסדר, תבקשו...   גב' מיכל ברם:

 

 נטפל אם אי אפשר לטפל? איך   מר אילן כהן:

 

 ... גינה ירוקה, יהיה בזבוזי מים.   : גב' דרורה כהן

 

 זה המדשאות, איפה גני ילדים.   מר אילן כהן:

 

 יהיה בזבוזי מים.    : גב' דרורה כהן

 

עכשיו    מר אילן כהן: אתם  פתאום  מה?  מהילדים  אתכם  מעניין  לא  ישחקו?  הילדים  איפה 

 נגד. 
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 דיברנו נתחיל בהצבעה.   : גב' רונית ויינטראוב

 

ניר   מר חיים ברוידא:  חבר'ה אין בעיה אנחנו נעשה את הכול במכה אחת. איפה הייתי אחרון? 

 קריסטל? 

 

 אמרתי נגד כבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 נגד. איילת ארז סגן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

 רחמים?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 אנה?  מר חיים ברוידא: 

 

 לא פה.   מר אילן כהן:

 

 אלוש?  מר חיים ברוידא: 
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 בעד.   מר אלי אלוש:

 

 אנה הלכה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אנה לא פה.   : גב' דרורה כהן

 

 אוקיי, אלי אלוש?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אלי אלוש:

 

 אילן בעד.   ילן כהן:מר א

 

 אילן?  מר חיים ברוידא: 

 

 דרורה.   מר אילן כהן:

 

 דרורה, חיים גולדמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 לורן עייאש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר לורן משה עייאש: 
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 מיכל ברם?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 הוכברג?   ענבר מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 חיים ברוידא בעד. כמה אנחנו פה?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 8-9  מר אילן כהן:

 

 נגד.  9. 8-9. אנה לא פה, אנה לא הצביעה. אז זה 8-9 עו"ד תהילה סובל: 

 

 אוקיי, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 רוצים הצבעה חוזרת?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

לא, אני אפרסם בפייסבוק מחר שמר"צ העלו את הנושא של המים ועכשיו הם   לן כהן:מר אי

 נגד. גם את זה נעלה בפייסבוק. 

 

 לא נחפש פה רציונל.   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה
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 8 –בעד 

 9 -נגד 

 0 –נמנע 

 אנה פוזמנטיר לא נכחה בהצבעה. 

 החלטה: 

וריאות    תב"רלאשר את  לא  מועצת העיר החליטה ברוב קולות   גינות  פיתוח הגינון, מחזור ושדרוג 

  מיליון ₪.   7,110,000ירוקות בנושא שדרוגים ותשתיות על סך 

 

 וביטחון במתקני העירייה. יוסי תסביר.אישור תב"ר בטיחות  מר חיים ברוידא: 

 

של   מר יוסי מזרחי:  הנושא  כל  את  לנו  יש  למעשה  הביטחון.  אגף  תחת  תב"ר  זה  כאן  טוב, 

מש האלמנטים  בדיקת  את  מכירים  שאתם  מניח  אני  בזה.  וכיוצא  לחירום  זה הצטיידות  אם  טחי... 

 שם. תעלו להצבעה.  

 

 אוקיי דבי?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מירב?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' מירב מאיר: 

 

 חגי?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חגי בורשטיין: 
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 נית? רו מר חיים ברוידא: 

 

 רונית?  גב' מירב מאיר: 

 

  מיכאל רייזמן? מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' מירב מאיר: 

 

 רייזמן?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ניר קריסטל?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר ניר קריסטל: 

 

 ארז?   איילת ארז סגן? מר חיים ברוידא: 

 

   רונית לא הצביעה. גב' מירב מאיר: 

 

 רחמים.  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 
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 אנה?  מר חיים ברוידא: 

 

 היא לא כאן.     דובר:

 

 אלי אלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אלי אלוש:

 

 אילן כהן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 דרורה? מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 חיים גולדמן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 לורן עייאש?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר לורן משה עייאש: 

 

 מיכל ברם?  מר חיים ברוידא: 
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 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 ענבר הוכברג?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 חיים ברוידא בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 כמה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 15 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 :הצבעה

 15 –בעד 

 2 -נגד 

 0 –נמנע 

 אנה פוזמנטיר לא נכחה בהצבעה. 

 החלטה: 

  תב"ר בטיחות וביטחון במתקני העירייה.   מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 אישור תב"ר שיפוצי קיץ ובטיחות במוסדות חינוך, יוסי.  מר חיים ברוידא: 

 

וגני   וסי מזרחי: מר י זה שיפוצי הקיץ, כאן אנחנו למעשה מתכננים לשדרג בתי ספר  טוב, פה 

 -ילדים ועבודות משפצים כל שנה
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 כן בסדר, אין בעיה, בסדר. תעלה להצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, לא שנשנה את ההצבעה, מה התוכנית השנה דרך אגב?   מר ארז ברט: 

 

 שרון, ביל"ו ורננים.  ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 תעלה להצבעה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי, מעלה להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר בהרמת יד?   מר יוסי מזרחי: 

 

 מבחינתו אפשר, אני מציע להצביע כולם ביחד.    מר ארז ברט: 

 

יחות במוסדות חינוך? מי נגד? מי נמנע?  אוקיי, מי בעד תב"ר שיפוצי קיץ ובט מר חיים ברוידא: 

 אוקיי. 

 

   -אנה נכנסה  גב' מיכל ברם:

 

 לא הייתי בדיון.   : אנה פוזמנטירגב' 
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 :הצבעה

 16 –בעד 

 1 -נגד 

 0 –נמנע 

 אנה פוזמנטיר לא נכחה בהצבעה. 

 החלטה: 

  תב"ר שיפוצי קיץ ובטיחות במוס"ח.   מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

מי בעד תב"ר שדרוג ופיתוח תשתיות מחשוב במוסדות חינוך, מתקני עירייה   ר חיים ברוידא: מ

 ועיר חכמה. 

 

טוב, זה תב"ר המחשוב שבו יש גם את הפריסה של הסיבים האופטיים, גם יש  מר יוסי מזרחי: 

 -CRM-את המצלמות וגם את כל מערכות המחשוב שיש לנו, גם מערכת ה

 

 ביטחון כמובן.  למען ה  מר אילן כהן:

 

 הכול ביטחון.   מר חגי בורשטיין: 

 

 למעשה כל התוכנות של העירייה, אני חושב שאין בעיה.  מר יוסי מזרחי: 

 

מי בעד תב"ר שדרוג ופיתוח תשתיות מחשוב במוסדות חינוך, מתקני עירייה   מר חיים ברוידא: 

 ועיר חכמה? 

 

 מה קורה לכם?   גב' ענבר הוכברג: 
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 מחשב מתקלקל בבית ספר דקל, לא יתקנו אותו?   יימר:מר אריאל הילדסה

 

 רגע, זה גם כולל רכישה של מחשבים?   גב' מיכל ברם:

 

 זה גם רכישה, גם הצטיידות בחינוך, גם הצטיידות מחשבים יש לנו פה.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 זה לא יתכן, זה לא יתכן.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ריאל, זה כולל רכישה של מחשבים גם? א  גב' מיכל ברם:

 

 גם רכישה של מחשבים.   מר יוסי מזרחי: 

 

אני    גב' מיכל ברם: הספר?  בבתי  עכשיו  מחשבים  יצטרכו  כשהם  לתלמידים  תספרו  מה  אז 

 חייבת להבין.  

 

 חד משמעית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

וך בתי הספר, ואז הם ברפורמת המחר הם יצטרכו הרבה עבודות לעשות בת  גב' מיכל ברם:

 יבואו ויגידו אה אין להם חדרי מחשב, מה תעשו?  

 

בגן ילדים מחשב לפטופ לתלמידים, זה נטו מחשב לטובת הילדים שלכם. זה   מר אריאל הילדסהיימר:

 אי אפשר לא לאשר דבר כזה. 
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 עוד לא הצבענו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 -מנו את הידלא, הצבענו, הצבענו. אנחנו הר  גב' מיכל ברם:

 

 הרמנו את היד, ואתם לא הרמתם את היד.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 עוד לא סיימנו את ההצבעה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא סיימת את ההצבעה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אנחנו הרמנו, רציתם להצביע את זה כמקשה אחת.    גב' מיכל ברם:

 

 תמשיך לשאול.   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 נעשה שמית.  מר חיים ברוידא: 

 

 טוב יאללה תצביעו. לא שמנו לב שעשינו הצבעה.    גב' מיכל ברם:

 

חברים, לא יוצא לי מזה שום דבר מעבר לעניין הזה שאנחנו לא יכולים לצייד  מר חיים ברוידא: 

 את בתי הספר במחשבים.  

 

מחשב לילד? איך יבחרו בך? איך יבחרו בך ראש עיר אם אתה מתנגד לבסיס, ל  : גב' דרורה כהן

מי יבחר? ... מי יבחר בך? מי יצביע בשבילך מי? מי המטומטם בעיר שיצביע בשבילך מי? מי? יצביע  

 בעדם כנגד... התחרפנתם לגמרי. 
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 מי בעד אישור תב"ר שדרוג ופיתוח תשתית מחשוב במוסדות חינוך?  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד? מי נמנע?   ים ברוידא: מר חי

 

 העיקר קפצת.  מר חגי בורשטיין: 

 

   -לא עניין של לקפוץ מר חיים ברוידא: 

 

 אתה צריך להצביע בעד. מה תגיד לתלמיד ולמורה? נמנעתי מההצבעה?    גב' מיכל ברם:

 

 :הצבעה

 8 –בעד 

 1 -נגד 

 9 –נמנע 

 החלטה: 

שדרוג ופיתוח תשתיות מחשוב במוס"ח, מתקני   תב"רמועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את  

   עירייה ועיר חכמה.   

 

 אישור תב"ר שיפוצים והצטיידות בספורט.   מר חיים ברוידא: 

 

 כאן יש לנו, אנחנו מתכננים להחליף את הדשא בלב הפארק.  מר יוסי מזרחי: 
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 במגרש כדורגל בלב הפארק. תוכל לשחק עם דשא חדש.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש לזה תכנית אב פה של הספורט?  מר יוסי מזרחי: 

 

 בטח, בטח, יש.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תציגו תכנית אב.   גב' דבי סלוצקי: 

 

  -בעצם מדובר פה, רוב התקציב על החלפת הדשא בלב הפארק מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הסינטטי.   מר אילן כהן:

 

נגדנ מר חיים ברוידא:  להיות  עומדת  נמנע אותה של הדשא,  אולי  אני מקווה שאנחנו  ו תביעה, 

להגיע  צריך  שיוף.  נייר  על  משחקים  כאילו  הם  לחלוטין,  נשחק  הדשא  פשוט,  שלו  הילדים  הורים, 

 לשמה ולראות את הדשא לא קיים בכלל.

 

 על כביש. כמו כביש.    מר אילן כהן:

 

פציעות אם אתם תרצו לראות  אגב יש תמונות, אני לא יודע, יש תמונות של ה מר חיים ברוידא: 

 אותם. 

 

אותה   מר אריאל הילדסהיימר: ועשה  שנתיים,   לפני  כבר  שהתחילה  שנתית  רב  תכנית  לנו  יש  בעצם 

גם   המחייב  הזמן  על  כבר  ועבר  הפארק  בלב  הדשא  על  העיר  ראש  דיבר  אז  מקצועי.  יועץ  כמובן 

ועי. פה זה רשות הספורט ביחד  להחלפה. בכל שנה אנחנו מכניסים בתי ספר לפי המלצת הצוות המקצ 

 עם אגף בינוי ואלה ההמלצות. השנה זה...  
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 ₪.   5,190,000מיליון ₪, אתם מציגים  2.6זהו זה  מר ניר קריסטל: 

 

מים    2.6זה...   מר יוסי מזרחי:  קווי  החלפת  הבריכה,  אחזקת  שם  לנו  יש  בנוסף   .₪ מיליון 

ו מחליפים שם את כל קווי המים. הצטיידות ₪, ידוע לכם שהיה פיצוץ שם בבריכה. אנחנ  600,000

 ₪.  ₪400,000, רישוי אולמות עוד   500,000במתקני ספורט 

 

 מה זה רישוי אולמות?   מר ניר קריסטל: 

 

 רישוי.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -הדרישות היום מחייבותרישוי עסקים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה אבל הרישוי נמצא בזה?  מר ניר קריסטל: 

 

  -כי אם אני צריך לשים מצלמות לדוגמא יוסי מזרחי:  מר

 

 רישוי אולמות ספורט.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -כל נושא מצלמות דברים כאלה מר יוסי מזרחי: 

 

 למה זה לא בתקציב? אני לא מבין את זה.   מר חגי בורשטיין: 

 

   -ממש לא. חבר'ה זה האימא של התב"ר, זה תב"ר מר אריאל הילדסהיימר:
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 זה תב"רים, אם זה דרישות חד פעמיות.   מר ניר קריסטל: 

 

 אקסלנס, אסור לשים את זה בשוטף. תב"ר לכל דבר ועניין. -פר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש לך שם דרישות חד פעמיות.  מר ניר קריסטל: 

 

 מה יש לך דרישות?   מר חגי בורשטיין: 

 

 מצלמות למשל.  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, לא, אבל רישוי זה לא חד פעמי.  ן: מר חגי בורשטיי

 

 מה זה רישוי?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -דרישות המשטרה היום לדוגמא מר יוסי מזרחי: 

 

 זה חד פעמי.  מר חגי בורשטיין: 

 

 בטח.  מר יוסי מזרחי: 

 

 כן, כן, זה חד פעמי.   מר ניר קריסטל: 

 

  -והצטיידות בספורטאוקיי חבר'ה, אישור תב"ר שיפוצים  מר חיים ברוידא: 

 

 מר"צ הם אנטי של האנטי.   : גב' דרורה כהן
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 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 מר"צ זה אנטי, מר"צ זה נגד. זה מר"צ.   : גב' דרורה כהן

 

 רגע דרורה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד? מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, רוצים להצביע שנייה. נעשה עוד פעם מחדש.  ובל: עו"ד תהילה ס

 

 תנו רגע צ'אנס.   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי, מי בעד תב"ר שיפוצים והצטיידות בספורט? מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 10 –בעד 

 1 -נגד 

 6 –נמנע 

 החלטה: 

 ים והצטיידות בספורט. תב"ר שיפוצמועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 אוקיי, אישור תב"ר שיפורים בטיחותיים בכבישים ומיסעות, יוסי.   מר חיים ברוידא: 
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הנושא   מר יוסי מזרחי:  כל  זה  כאן  אספלט טוב,  זה  אם  הכבישים,  של  ואחזקה  תחזוקה  של 

ים אחת  גרוס, אם זה החלפת גדרות, אם זה החלפת שילוט, אם זה כל הנושא של הסימון שאנחנו עוש

 לחצי שנה, נגישות והנמכות של המדרכות, עבודות טרקטור, פתיחת ניקוזים וכיוצא בזה. 

 

נמנע?   מר חיים ברוידא:  מי  נגד?  מי  ומיסעות?  בכבישים  בטיחותיים  שיפורים  תב"ר  בעד  מי 

 אוקיי. 

 

 אולי תחזירו את ההצבעה על השכונה שלנו, אולי רחמיהם ייכמרו?    : גב' דרורה כהן

 

 :ההצבע

 15 –בעד 

 2 -נגד 

 0 –נמנע 

 רחמים שלום לא נכח בהצבעה

 החלטה: 

 תב"ר שיפורים בטיחותיים בכבישים ומיסעות. מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 אישור תב"ר שיפוץ מועדונים קהילתיים, יוסי.   מר חיים ברוידא: 

 

לשפץ   מר יוסי מזרחי:  השנה  מתכננים  אנחנו  תכנית מועדונים    2טוב,  מתוך  וקשת,  ברסקו 

  -להיכנס לכל המרכזים הקהילתיים

 

 תעבור להצבעה.    מר ארז ברט: 
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 השנה זה...  מר יוסי מזרחי: 

 

 תעלו להצבעה.  מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד תב"ר שיפוץ מועדונים קהילתיים? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, מי נגד?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נגד.  2 וידא: מר חיים בר

 

 מי נגד?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין נמנעים.  מר חיים ברוידא: 

 

 יש, אני נמנע.    מר ארז ברט: 

 

 גם אני נמנעת.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 אנה אתם נמנעתם?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 :הצבעה

 13 –בעד 

 2 -נגד 
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 2 –נמנע 

 ח בהצבעהרחמים שלום לא נכ

 החלטה: 

 תב"ר שיפוץ מועדונים קהילתיים. מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 אישור תב"ר מרכז נוער נווה זמר.  מר חיים ברוידא: 

 

   -טוב, אנחנו מר יוסי מזרחי: 

 

 אני אצביע נגד, הם הצביעו נגד רסקו, אני מצביעה נגד...   : גב' דרורה כהן

 

 חלילה וחס.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

לא   מר אילן כהן: אנחנו  בתושבים.  תומכים  אנחנו  ציבור.  אנשי  אנחנו  נוקמים,  לא  אנחנו 

 עושים מגדרים, לא דת, לא גזע ולא מין, אנחנו אנשי ציבור. 

 

 אוקיי חבר'ה, אישור תב"ר מרכז נוער נווה זמר.   מר חיים ברוידא: 

 

 שמר"צ אולי ישמעו.    מר אילן כהן:

 

 אנחנו מדברים פה על הכשרה של מעטפת.  רחי: מר יוסי מז

 

 תעברו כבר להצבעה נו.   מר ניר קריסטל: 

 

 מעטפת.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 אנחנו יודעים, אפשר להצביע?  מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד אישור תב"ר מרכז נוער נווה זמר?   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא רסקו.   מר אלי אלוש:

 

 נגד? מי נמנע?   מי מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 13 –בעד 

 4 -נגד 

 1 –נמנע 

 החלטה: 

 תב"ר מרכז נוער נווה זמר.  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 

   -אישור תב"ר פיתוח מר חיים ברוידא: 

 

 כולם נגד השחורים.    : גב' דרורה כהן

 

 , יוסי. אישור תב"ר פיתוח ושדרוג גינות ציבורית ומתקנים מר חיים ברוידא: 

 

כ מר יוסי מזרחי:  ציבוריות,  גינות  של  לשדרוג  אב  תכנית  לנו  זה   40-יש  זמן.  לאורך  גינות 

 העלות העיקרית. יש כמובן מתקני משחקים, החלפת כמובן גם מתקנים וגם מתקני כושר וגם משטחי 
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 הולם. 

 

  -צריך להגיד שמחייבים אותנו להחליף, איך קוראים להם המרכז מר חיים ברוידא: 

 

 מכון התקנים.   מר יוסי מזרחי: 

 

מכון התקנים מחייב אותנו להחליף את הדברים. לצערי הרב אני אומר שזה   מר חיים ברוידא: 

מחייבים   אבל  קופה.  עלינו  שעושה  מישהו  איזה  כמו  לי  נראה  זה  כי  הדברים,  את  לעשות  נכון  לא 

 אותנו להחליף את המתקנים. 

 

   זה כולל הצללות? מר חיים גולדמן: 

 

 לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, לא כולל הצללות, רק המתקנים עצמם.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אבל אם יש שם מתקני מר חיים גולדמן: 

 

 אני מציע שתביאו פירוט לישיבה הבאה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -פירוט של מה זה  מר ארז ברט: 

 

 ודר... פירוט של הכול, תביאו פירוט לישיבה הבאה מס מר ניר קריסטל: 

 

   -הסכום גדול, מה זה מכון התקנים, מה זה  מר ארז ברט: 
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  -חבר'ה רגע, רגע, שנייה שנייה מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אני כבר אומר, מכון התקנים  מר ארז ברט: 

 

   -שנייה, ילדיכם היקרים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בטיחותי.   : גב' דרורה כהן

 

  -אז אמרתי  מר ארז ברט: 

 

   -כל הגינות משחקים אריאל הילדסהיימר:מר  

 

 אז אמרתי כן, אמרתי.    מר ארז ברט: 

 

ועכשיו   מר אריאל הילדסהיימר: קרוסלה  ועכשיו  נדנדות  מה  אז  בואו  חבר'ה  המשחקים.  גינות  כל 

 מגלשה לא יהיה? זה השדרוג של כל גינות המשחקים. 

 

   -יהיה בחודש הבא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה בחודש הבא?   דסהיימר:מר אריאל היל 

 

 כשנרצה בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

  -יהיה מאושר כשתביא את זה גב' רונית ויינטראוב: 
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   -אבל את יודעת  גב' מיכל ברם:

 

 -יש לי שאלה, איך אנחנו  מר ארז ברט: 

 

 הילדים שלכם, משחקים שלכם, הגינות משחקים בעיר, באמת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -יש לי שאלה, אריאל  : מר ארז ברט

 

 כל שנתיים עושים בדיקת בטיחות בכל המתקנים, זה חובה.   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 

הרגע   מר ארז ברט:  להצבעה.  אחורה  אותנו  להחזיר  צריכה  שאולי  מהותית  שאלה  לי  יש 

 נשאלתם אם זה כולל הצללה, אמרתם לא.  

 

 כולל הצללה.  זה? התב"ר הזה לא מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סעיפים על הצללה.  3אבל יש פה   מר ארז ברט: 

 

 ₪ הצללה.  280,000מה זה לא? יש פה  מר ניר קריסטל: 

 

זה   מר אריאל הילדסהיימר: כבר.  שאושר  בתב"ר  נמצאת  מגרשים  הצללת  הצללה,  בין  מערבב  אתה 

  -הצללה של גינת משחקים

 

 . זה לא אושר, לא אישרתם את זה מר יוסי מזרחי: 
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 לא אישרנו.   מר ארז ברט: 

 

פה   מר אריאל הילדסהיימר: האופניים.  אושר  לא  אושר,  הצללה  אושר.  לא  אושר,...  הצללה  מה?  את 

מדובר על הצללה של גינות משחקים. מי שבנה את זה, זה לא חיים ולא אני, זה יועץ מקצועי של אגף  

 א לאשר דבר כזה?  שנים. איך אפשר ל 7-בינוי, ממפה את כל הגינות, תכנית ל

 )מדברים יחד(  

 

 שנייה, שנייה, קודם כל זו תכנית שהתחילה עוד ממזמן.   גב' מיכל ברם:

 

 בקדנציה הקודמת.    מר ארז ברט: 

 

האלה   גב' מיכל ברם: שהתושבים  אומרת  זאת  המענים.  את  המשיכו  הזאת  בקדנציה  נכון. 

האחרונות שכבר התחילו הם  האלה,  והגינות  העניין  הם    לצורך  אותם  מעכבים  אתם  אם  אז  מזמן. 

 יקבלו את זה עוד המון המון זמן. וזאת בעיה.  

 

גינות  מר חיים גולדמן:  בכבודך.  במחילה  סליחה  אבל  מצוין.  זה  מיכל,  מצוין  זה  מצוין,  זה 

 -משחקים של ילדים ללא הצללה, זה סכנת נפשות לילדים

 

 ה כוללות הצללה.  כל מילה... כמעט כל הגינות פ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה כולל הצללה.   מר חיים גולדמן: 

 

 בוודאי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  
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 מה לעשות יש לנו ילדים.    מר אילן כהן:

 

 אנחנו צריכים להתפטר מתפקידנו כולנו, אם זה לא מאושר דבר כזה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ₪.  ,0003,100אתם מראים פה אבל  מר ניר קריסטל: 

 

 מה הרציונל שאתם לא מאשרים את זה?  מר חיים ברוידא: 

 

   -אני שואל שאלה מר ניר קריסטל: 

 

  -רגע נכון מר יוסי מזרחי: 

 

 מישהו אמר כאן שלא מאשרים? או שאתה רוצה עוד פעם לאיים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

תחסכו   מר ניר קריסטל:  הבאה  בישיבה  בחיי  תגידו,  שאלה,  שואל  על  אני  הפתיח  את  רק  לנו 

 תרבות הדיבור.  

 

 זה לפרוטוקול ראש העיר אמר שהוא מאיים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

מיליון ₪   ₪7.7 למול תב"ר של    3,152,000אני שואל שאלה, אתם מציגים פה   מר ניר קריסטל: 

 אפשר להבין את ההבדל?  

 

גינות ציבוריות.   40ת אב של  מיליון ₪ זה שדרוג של אותם אמרתי תכני  3-ה מר יוסי מזרחי: 

מעבר לכך יש לי עוד מיליון ₪ למתקני משחקים כל האחזקה. יש לנו עוד סדר גודל של כמיליון ₪  



 לוגו חברת התמלול                                                         עיריית רעננה                               
 28.12.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 246 
 

 משטחי הולם, שצריך להחליף ולשדרג. 

 

 כמה?   1.1כמה זה מדויק  מר ניר קריסטל: 

 

 סליחה? אה כמה הגעתי בסך הכל?  מר יוסי מזרחי: 

 

 יש שם בהולם הזה? לא, כמה  מר ניר קריסטל: 

 

 כמיליון ₪.   מר יוסי מזרחי: 

 

 , כמה המספר?  -לא כ מר ניר קריסטל: 

 

, אני יורד איתך  -₪, אני לא יורד ל  ₪880,000, אני מעגל לך כמו שזה    900,000 מר יוסי מזרחי: 

לסכומים העיקריים שיש לי פה. יש לי את הנושא של סככות ובדיקת קונסטרוקציות שאנחנו צריכים  

עוד  ל שזה  לכך,  מעבר  ציבוריות  בגינות  בלאי  כמובן  ויש   .₪ מיליון  חצי  זה  זמן,  לפרק  אחד  עשות 

 מיליון ₪.   ₪7.7. כלומר סך הכל אנחנו מדברים פה על  400,000

 

ועוד דבר שהיום חובה בכל עיר, זה פארק רב דורי, זה פארק שמשמש גם את   מר אריאל הילדסהיימר:

   -ילדים בשילובהאזרחים הוותיקים וגם את ה

 

 ולא מקבלים מימון מזה מהמשרד לשוויון חברתי וממשהו?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קודם כל ניגשנו לקול קורא של המשרד, ודאי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ונקבל?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 אני מאמין שכן.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חץ על הממשלה. בעזרת השם אני אפעיל ל  מר אילן כהן:

 

 אוקיי, אני מעמיד את זה להצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -ואז זה אומר שנקבל : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מי בעד אישור תב"ר פיתוח ושדרוג גינות ציבוריות ומתקנים?  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע שנייה, להרים ידיים, להרים ידיים, לא רואים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתם לא מצביעים בעד? עוד פעם.  ה סובל: עו"ד תהיל

 

 -יוסי, אם בעתיד מתקבל קול קורא : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 במידה וזה מתקבל אנחנו מקבלים החזר על הכסף, לאן הולך הכסף הזה?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מקטין את החלק שאני צריך לתת.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ממה?  : טיראנה פוזמנגב' 
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 מקטין את החלק שאני צריך לשים על התב"ר.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זאת אומרת שיהיה פחות הסכום נכון?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

את לא יכולה להמיר אותו למקום אחר. את לא יכולה להעביר את הכסף הזה   גב' מיכל ברם:

 באותו תב"ר.  את פשוט מוציאה פחות כסףלמקום אחר. 

 

 קודם כל מקבלים תקציב אחר כך מקבלים את הקול קורא. מה ההיגיון פה?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -אבל זה ה מר יוסי מזרחי: 

 

 מי בעד? מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 8 –בעד 

 3 -נגד 

 7 –נמנע 

 החלטה: 

 ושדרוג גינות ציבוריות ומתקנים.  תב"ר פיתוחמועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 אנחנו עוברים לתב"ר הבא.  מר חיים ברוידא: 

 

  -התב"ר הזה מר יוסי מזרחי: 
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  -אישור תב"ר מר חיים ברוידא: 

 

 יוסי מה אתה מראה עכשיו?   מר אילן כהן:

 

הקמת   מר יוסי מזרחי:  פאדל.  הכנסות,    3מגרשי  להניב  הולך  גם  הזה  הדבר  פאדל.  מגרשי 

שנים הוא מחזיר את    ₪5 בשנה. כלומר תוך    300,000הולך להחזיר את עצמו בסדר גודל של    כלומר

 ההשקעה פה. 

 

 מה זה הפאדל הזה? אתה יכול להסביר.   מר חיים גולדמן: 

 

 מגרש חדש כזה.    מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

 זה להיט היום. חיים זה להיט.   מר אילן כהן:

 

 להסביר. הבן אדם הוא פאדליסט...   רגע, תן מר חיים גולדמן: 

 

 אין בעיה להעלות להצבעה. תעלה להצבעה. מעלים להצבעה?  מר ניר קריסטל: 

 

 אישור תב"ר מגרשי פאדל, מי בעד? מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד פאדל?   מר אילן כהן:

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 
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 ל? מה אתם נגד? אתם נגד פאד מר לורן משה עייאש: 

 

 וגם נגד שיהרסו מגרש טניס קיים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם לא יודעים מה זה.    מר אילן כהן:

 

 אבל ראית באיזה מצב מגרשי הטניס?  מר לורן משה עייאש: 

 

  -אתה התבלבלת זה לא העירייה יכולה לחיות בלי זה  גב' מיכל ברם:

 

 העיר יכולה לחיות בלי זה.  מר חגי בורשטיין: 

 

  -אתה אומר שהתושב לא בא לי לתת לו  גב' מיכל ברם:

 

 די, די, את צעקנית.   מר חגי בורשטיין: 

 

 סליחה לא שמעתי מה אמרת.   גב' מיכל ברם:

 

 שאת צעקנית.  מר חגי בורשטיין: 

 

 לא שמעתי. ומה אתה? לא שמעתי.   גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד(  

 

 אתה קצת התבלבלת.    גב' מיכל ברם:
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 למה אתם מצביעים נגד? אפשר להבין? אף אחד לא משחק פאדל?  לורן משה עייאש:  מר

 

 אתה קצת התבלבלת חגי.    גב' מיכל ברם:

 

 אף אחד לא עושה פה ספורט.   מר אילן כהן:

 

 להיות נגד התימני אני מבין, אבל נגד הפאדל אני לא מבין.  מר לורן משה עייאש: 

 

ריך להיות מדויק בדברים שלך. כשאתה אומר העירייה, זה  לא, אתה פשוט צ  גב' מיכל ברם:

   -לא העירייה, העירייה לא ישות. העירייה בסך הכל

 

 אני חוזר בי, לא העירייה, העיר תחייה בלי זה.   מר חגי בורשטיין: 

 

  -אתה לא  גב' מיכל ברם:

 

 למה אתה אומר כאלה שטויות?  מר לורן משה עייאש: 

 

   -יש כסף למה אם מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אין לך כסף אמרת.   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא, בתב"ר הזה יש כסף.   מר חיים ברוידא: 

 

  -בתב"ר יש לך, תב"רים אתה מחלק מר חגי בורשטיין: 
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 זה לא שלו פרטי, זה של העירייה.   מר אילן כהן:

 

   -אז בוא תסביר למה. בוא תחכים אותנו ותסביר מר חיים ברוידא: 

 

 כן, תגיד לנו למה לא.    הן:מר אילן כ

 

 אם יש לי אפשרות לבנות מגרש פאדל, למה אתה נגד זה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אזמין אותך למשחק סקווש.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אבל אתה אומר כאלה שטויות, זה מצחיק אותך?   מר לורן משה עייאש: 

 

  -אתה יודע מר חגי בורשטיין: 

 

 תה יודע? אתה לא יודע כלום. מה א מר לורן משה עייאש: 

 

 הצבענו נגד, ההצבעה הסתיימה?  מר ניר קריסטל: 

 

 איזה טמבל, אתה לא יודע כלום.  מר לורן משה עייאש: 

 

 ההצבעה הסתיימה?   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל מה זה השטויות האלה, זה מרגיז. אני לא מבין את השטויות האלה.   מר לורן משה עייאש: 

 )מדברים יחד(  
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 איש הביעו התעניינות בפאדל.   3,000מיכאל,  ר אריאל הילדסהיימר:מ

 

 תודיע לתושבים שהם נגד.    מר אילן כהן:

 

   -התפעול של הדבר הזה מר מיכאל רייזמן: 

 

 אוקיי, עדכון תב"ר תכנון הרחבת רחוב ויצמן.   מר חיים ברוידא: 

 

רש פאדל. נוסעים עד תל אביב כדי  אבל תקשיב, תבין משהו. פה באזור אין מג מר לורן משה עייאש: 

מקבלים   לא  אתם  יום  כל  אליכם,  מתקשר  אחד  אף  שפה,  לי  נראה  אבל  מטורף.  ביקוש  יש  לשחק. 

טלפונים 'לורן תעזור    20טלפונים מאזרחים שהם מבקשים מכם טובות? לא יודע, כל יום אני מקבל  

 ם שום ציבור. אני לא מאמין.  לנו לזה', 'לורן תעזור'. אתם לא מקבלים טלפונים, אתם לא מציגי

 

 :הצבעה

 8 –בעד 

 10 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 תב"ר מגרשי פאדל.  לאשר את לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 עדכון תב"ר תכנון הרחבת רחוב ויצמן, יוסי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

ובז מר יוסי מזרחי:  ויצמן.  ברחוב  האחרונות  ההשלמות  למעשה  זה  את טוב,  סיימנו  ה 

 הפרויקט הזה.  
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 רחמים, שיחקת פעם פאדל? אחלה ספורט.   מר לורן משה עייאש: 

 

  -למה זה מגיע מר ניר קריסטל: 

 

 בוא אני אראה לך, שתצביע בעד.  מר לורן משה עייאש: 

 

 מיליון ₪.   2תקשיב אתה מבקש עוד  מר ניר קריסטל: 

 

 זה משחק מטורף.   מר לורן משה עייאש: 

 

   -קודם כל יש חשבון סופי זרחי: מר יוסי מ

 

 לא עבר.   מר אילן כהן:

 

 ויש עוד השלמת עבודות קטנה.  מר יוסי מזרחי: 

 

 כי חגי חשב שזה העירייה משתמשת.   גב' מיכל ברם:

 

 לא עבר הפודל?   מר חיים גולדמן: 

 

 -הוא לא הבין, הוא חושב שזה פאדל זה עם ה מר לורן משה עייאש: 

 

 וקיי, עדכון תב"ר תכנון הרחבת רחוב ויצמן מי בעד? מי נגד? א מר חיים ברוידא: 
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 מיכאל הצביע בעדנו?    : גב' דרורה כהן

 

 אתה בעד?  מר ניר קריסטל: 

 

 -אתה הצבעת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, אני בעד.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 כל הכבוד.   מר אלי אלוש:

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

יודע על א מר מיכאל רייזמן:  נגד... של הכסף. אני  ני הצבעתי בעד התב"ר, אני לא יכול להצביע 

 מה אני מצביע.  

 

 איזה יושר, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני יודע על מה אני מצביע.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מי נגד? מי נגד? מי נמנע? מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 9 –בעד 

 3 -נגד 

 0 –נמנע 
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 טה: החל

 תב"ר תכנון הרחבת רחוב ויצמן. מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 עדכון תב"ר פיתוח תשתיות בשכונות החדשות. יוסי.  מר חיים ברוידא: 

 

   -טוב, פה אנחנו נדרשים מר יוסי מזרחי: 

 

 יש לי שאלה כללית על כל עדכוני התב"רים.    מר ארז ברט: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

למיטב זכרוני בישיבת המועצה הקודמת שדיברה על תב"רים, בשנה שעברה,    ז ברט: מר אר

ומה   נשאר,  עוד  כמה  הערכה  יכללו  החדשים  התב"רים  וכל  התב"רים  עדכוני  שכל  במפורש  דיברנו 

מהם מסיים, מה מהם חשבון סופי. אז אני שואל עוד פעם, אחרי שקיבלנו את ההחלטה הזאתי, מה  

 שבון סופי או שאין אף אחד כזה? מעדכוני תב"ר הוא ח

 

 אז אני אציין, אז אני אציין.  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, כי זה אמור להיות מצוין, סיכמנו שזה יצוין בדף.   מר ארז ברט: 

 

 אז אני אגיד לפרוטוקול כל אחד עכשיו.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ומה שלא מסכם, כמה עוד נשאר, מה הערכה קדימה.   מר ארז ברט: 

 

 אין שום בעיה. אז ויצמן זה סופי.  יוסי מזרחי:  מר
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 זה מאושר.   מר ארז ברט: 

 

התב"ר הבא תשתיות זה נווה זמר זה לא סופי, זה למעשה השלמת שצ"פ שלב  מר יוסי מזרחי: 

 ב'. 

 

 על איזה תב"ר אתה מדבר?  מר חגי בורשטיין: 

 

דשות. אנחנו בנווה זמר, אנחנו מיליון ₪, בשני. פיתוח תשתיות בשכונות הח  2 מר יוסי מזרחי: 

המשך פיתוח בהתאם לקצב האכלוס שיהיה    2.8-מיליון ₪ לשצ"פ שלב ב' סיום שלו, ו   2פה מבקשים  

זה   כמובן  4.8שמה.  ועוד  השצ"פ,  של  בתב"ר  ג'  בשלב  נוספות  הוצאות  עוד  יהיו  כי  סופי,  לא  זה   .

 המשכי פיתוח בהתאם לקצב. 

 

 ך הכל? יש הערכת תקציב בס  מר ארז ברט: 

 

 מיליון ₪.   11לפחות בשצ"פ שלב ג', אני מעריך אותו משהו כמו  מר יוסי מזרחי: 

 

 שלב ב', זה מסיים את שלב ב'?   מר ארז ברט: 

 

 לא, זה שלב ב', אבל יש עוד שלב ג' של השצ"פ.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אבל זה סופי לשלב ב'?    מר ארז ברט: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 
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 עדכון תב"ר פיתוח תשתיות בשכונות החדשות יוסי?   א: מר חיים ברויד

 

 אז זהו הסברתי.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪ על כמה?  4.8וכמה זה היה עד עכשיו? אנחנו מוסיפים   מר ארז ברט: 

 

 על כל פיתוח שכונת נווה זמר.  287על  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי אני רואה.    מר ארז ברט: 

 

 מי בעד? מי נגד? מי נמנע?   א: מר חיים ברויד

 

  -אז כל השאלות האלה רק כדי כאילו מר לורן משה עייאש: 

 

 להבין.   מר ארז ברט: 

 

 סתם לבזבז את הזמן?   מר לורן משה עייאש: 

 

בכלל לא. מה זאת אומרת אני רושם את זה. פעם קודמת גם רשמתי. חשוב לי    מר ארז ברט: 

 לדעת מה התקציב. לדעת מה התקציב העירוני. חשוב לי 

 

 למה... מתבזבזים. למה לא חשוב... מתבזבזים?    : גב' דרורה כהן

 

 למה אתם לא רוצים להצביע לפאדל? מה מפריע לך בפאדל?  מר לורן משה עייאש: 

 )מדברים יחד( 
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 :הצבעה

 12 –בעד 

 2 -נגד 

 3 –נמנע 

 רונית ויינטראוב לא נכחה בהצבעה.

 החלטה: 

 תב"ר פיתוח תשתיות בשכונות חדשות. ב קולות לאשר את מועצת העיר החליטה ברו 

 

   -עדכון תב"ר סלילת מר חיים ברוידא: 

 

 די לצעוק, די.   מר חגי בורשטיין: 

 

 עדכון תב"ר סלילת רחוב הדולב.  מר חיים ברוידא: 

 

הדולב זה מה שאנחנו נדרשים להשלים לצורך אכלוס אמדוקס. ובזה סיימנו  מר יוסי מזרחי: 

 "ר הזה.  גם את התב

 

 זה סופי?  מר חגי בורשטיין: 

 

 סופי.  מר יוסי מזרחי: 

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 הדולב זה מאחורי הבניין.   מר חיים גולדמן: 
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 מי בעד? מי נגד? מי נמנע? אוקיי אנחנו עוברים.   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 14 –בעד 

 2 -נגד 

 1 –נמנע 

 רונית ויינטראוב לא נכחה בהצבעה.

 החלטה: 

 .  סלילת רחוב הדולבתב"ר  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

  -עדכון תב"ר בניית מתחם מר חיים ברוידא: 

 

 . 1היא נמנעת   מר אילן כהן:

 

ובזה אנחנו בגמר   1.5 מר יוסי מזרחי:  מיליון ₪. שוב, זה השלמות פיתוח למתחם המחוננים 

  חשבון עם הקבלן, ובזה סיימנו סופית.

 

 על המחוננים?  על מה אתה מדבר עכשיו מר חיים ברוידא: 

 

 מחוננים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 .  1אוקיי, עדכון תב"ר בניית מתחם מחוננים. מי בעד? מי נגד? מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 
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 :הצבעה

 15 –בעד 

 1 -נגד 

 1 –נמנע 

 רונית ויינטראוב לא נכחה בהצבעה.

 החלטה: 

 תב"ר בניית מתחם המחוננים.  ברוב קולות לאשר את מועצת העיר החליטה 

 

 עדכון תב"ר שדרוג הפארק, יוסי.  מר חיים ברוידא: 

 

מתקני   מר יוסי מזרחי:  כל  את  שם  לשדרג  שוב  התקנים  מכון  בגלל  למעשה  נדרשים  אנחנו 

 המשחק שם, שיש שם במתקני הכושר.  

 

 אז למה זה עדכון?    מר ארז ברט: 

 

   -הכנסת את זה למה מר חגי בורשטיין: 

 

 כי הפארק הוא בפני עצמו.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ולמה הוא לא תב"ר חדש אלא עדכון תב"ר?    מר ארז ברט: 

 

 הוא מתחם בפני עצמו.    מר אילן כהן:

 

לגמור   מר יוסי מזרחי:  זה  עם  רוצה  ואני  קטנה  יתרה  איזו  שם  לי  יש  זה,  את  נסיים  למעשה 

  -ולהמשיך
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 שנתיים.  זה יקרה כל שנה או שנתיים,  לא לשנה  מר ארז ברט: 

 

 אפשר להציג בדיוק מה מחליפים שם?  מר ניר קריסטל: 

 

 נכון, אבל אם יהיה בעתיד, זה יהיה תב"ר חדש.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אפשר להציג בדיוק מה מחליפים שם?  מר ניר קריסטל: 

 

שעשועים   מר אריאל הילדסהיימר: מתקני  להקריא.  אפשר  להקריא,  כמו אפשר  התוקף  להם  שנגמר 

  -שאמר יוסי

 

כל מתקן שעשועים מעץ, אנחנו כבר למעשה גוררים את זה כמעט שנה, הוא  מר חיים ברוידא: 

   -לא בטיחותי, אנחנו כל הזמן מבקשים אישורים

 

 מה זה הגשר עץ הזה?   מר חגי בורשטיין: 

 

י מתלונן נגד כל הרשויות  כן. אמורים לפרק אותו לחלוטין, זה בדיוק מה שאנ  מר חיים ברוידא: 

כבר   פשוט  הם  אבל  להמשיך,  היה  אפשר  שלדעתי  דברים  לפרק  אותנו  ומחייבים  אלינו,  שבאים  פה 

   -מחייבים. וויטוריו חתם בפעם האחרונה

 

 ומה הולך להיות במקומו?  מר ניר קריסטל: 

 

ש מר אריאל הילדסהיימר: מכרז,  של  בהליך  כמובן  זה  מעץ,  אחרת  מתקנים  של  את מערכת  תחליף 

 המתקנים שיצאו מהתקן.  
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 מיליון ₪.  1.5-זה ה מר חגי בורשטיין: 

 

 כן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז אולי תציגו לנו אותו.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה זה מתקן העץ הגדול?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 ים להחליף מבחינת התקן.  ומתקני כושר שנגמר להם התוקף, שחייב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה בטיחותי.    מר אילן כהן:

 

 אז למה לא קודם...   גב' מירב מאיר: 

 

לא, אני לא יכול. אני חייב הרשאה תקציבית, אני לא יכול לעשות מכרז בלי   מר יוסי מזרחי: 

 הרשאה. 

 
 זה משכ"ל, זה משכ"ל, מכרז משכ"ל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 , עדכון תב"ר שדרוג הפארק מי בעד?  אוקיי מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:
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 מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 לא הצבעתי, לא משתתפים.  מר ניר קריסטל: 

 

 :הצבעה

 10 –בעד 

 1 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 תב"ר שדרוג הפארק. מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 דכון תב"ר שכונת נאות שדה. ע מר חיים ברוידא: 

 

ל מר יוסי מזרחי:  מתחלק  התב"ר  שדה  אכלוס,    1,400,000:  2-נאות  עקב  פיתוח  להשלמת   ₪

   -שהולך להתאכלס ה

 
 ידוע.  מר ניר קריסטל: 

 

 ₪ לשצ"פ.  1,400,000-המנה האחרונה של הדיור שם. ו מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪ לשצ"פ הוא גם גמר?  1,400,000-ה  מר ארז ברט: 

 

 ₪ לא יספיק ונצטרך הגדלה בשנה הבאה.  1,400,000-יתכן שה מר יוסי מזרחי: 

 

 אוקיי, מי בעד?   מר חיים ברוידא: 
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 יש הערכה כמה יעלה השצ"פ הזה?   מר ארז ברט: 

 

 מיליון ₪.   ₪2...  1,400,000-כנראה עוד כ מר יוסי מזרחי: 

 

 מי נמנע?   מי בעד תב"ר שכונת נאות שדה? מי נגד? מר חיים ברוידא: 

 

 נמנעים.  3 עו"ד תהילה סובל: 

 

 לא הצביעו.  6 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 :הצבעה

 10 –בעד 

 1 -נגד 

 7 –נמנע 

 החלטה: 

 תב"ר שכונת נאות שדה.   מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 עדכון תב"ר שיפוץ מרכז המוסיקה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -העבודותלמעשה זה גמר  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני נגד.  מר חיים גולדמן: 

 

המולטימדיה  מר יוסי מזרחי:  מערכת  את  לשדרג  רוצים  שאנחנו  שם  תרומה  קיבלנו 
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 באודיטוריום המרכזי שם. 

 

 מי בעד תב"ר שיפוץ מרכז המוסיקה?  מר חיים ברוידא: 

 

 ₪?  170,000רגע, תרומה זה  מר חיים גולדמן: 

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪ שלנו.  185,000כן, כן, ועוד  קריסטל: מר ניר 

 

 ומה אנחנו שמים?   מר חיים גולדמן: 

 

 ₪.  180,000 מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪ כתוב.   185,000 מר חגי בורשטיין: 

 

 זה כאילו שקל על שקל?   מר חיים גולדמן: 

 

 שקל וקצת.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא קשור, זה פשוט העלויות של השדרוג.   מר יוסי מזרחי: 

 

 שקל וקצת.  מר ניר קריסטל: 

 

 וזה גומר אותו וזהו?   מר חיים גולדמן: 
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 כן.  מר ניר קריסטל: 

 

 יותר לא שמים שם שקל.   מר חיים גולדמן: 

 

 בעזרת השם.  מר יוסי מזרחי: 

 

 תב"ר שיפוץ מרכז המוסיקה.  מר חיים ברוידא: 

 

בישיבה הזאתי, היא העלתה    אתה בטח היית   1900אל תגיד לי הלו הלו, בשנת   מר חיים גולדמן: 

 את זה, ושעבדו אותנו אדון ביילסקי לפני שהוא הלך, חודש לפני הבחירות.  

 

 היית איתו אבל לא?    מר ארז ברט: 

 

 אני הצבעתי נגד, לא הייתי איתו.  מר חיים גולדמן: 

 

 אחלה מרכז מוזיקה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 קה, מי בעד?  עדכון תב"ר שיפוץ מרכז המוסי מר חיים ברוידא: 

 

  -אבל... את מפעל הפיס בשביל מר חיים גולדמן: 

 

 מי בעד? מי בעד?    מר אילן כהן:

 

 מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 
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 נמנעים. נגד סליחה.   2 עו"ד תהילה סובל: 

 

 :הצבעה

 16 –בעד 

 2 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 רכז המוסיקה.   תב"ר שיפוץ ממועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 אוקיי, עדכון תב"ר תכנון וביצוע אולם ספורט נווה זמר.  מר חיים ברוידא: 

 

 כאן מדובר בחשבון סופי שצפוי להיות על האולם.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בסדר, שייגמר כבר, כמה עבודות, איזה סבל לבית ספר ולתושבים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ישכאשר שימו לב  מר יוסי מזרחי: 

 

 למה את דואגת לתושבים?  מר לורן משה עייאש: 

 

 רק תגמרו את זה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה חדש?  מר לורן משה עייאש: 

 

 אתה אל תלמד אותי להתנהג.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 )מדברים יחד(  

 
 זה תב"ר שמכניס כסף.    מר ארז ברט: 

 

 מי בעד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד הפאדל.  רן משה עייאש: מר לו

 

 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

   -רגע, בוא הנה תגיד מי בעד, מי נגד, אני עוד לא מר ניר קריסטל: 

 

 הנה עכשיו דיברנו.   מר חיים ברוידא: 

 

 אולם ספורט.   מר אילן כהן:

 

 שאלת, אפשר לעשות את זה בצורה מסודרת?  מר ניר קריסטל: 

 

 ריך לשלם על התב"ר הזה? כמה כסף צ  מר ארז ברט: 

 

 אתה בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 כן.  מר ניר קריסטל: 

 

 ₪ בתב"ר הזה.  800,000לא ההיפך, מקבלים כסף. מקבלים   מר ארז ברט: 
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 :הצבעה

 13 –בעד 

 2 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 .  תכנון וביצוע אולם ספורט נווה זמרתב"ר  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 פריצת דרכים.   2011אוקיי, עדכון תב"ר רע/ מר חיים ברוידא: 

 

, זה בנוסף להזכיר 2023-, זו המנה שצפויה להיות השנה ב2011המשך פיתוח   מר יוסי מזרחי: 

 40לכם, המקורות שאישרנו במועצה קודמת. כמובן שזה לא סופי. הצפי עלות שם יסתכמו משהו כמו 

 מיליון ₪.   50או 

 

רע/ ידא: מר חיים ברו תב"ר  עדכון  בעד  מי  אתה    2011אוקיי,  נמנע?  מי  נגד?  מי  דרכים.  פריצת 

 בעד? 

 
 כן,  מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי, תוסיף את ניר. ניר גם בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 15 –בעד 

 2 -נגד 

 1 –נמנע 
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 החלטה: 

 .  2011תב"ר רע/מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 עדכון תב"ר הנגשה פיזית במוסדות חינוך, יוסי.   וידא: מר חיים בר

 

סוגי הנגשה במוסדות חינוך, פיזית    2הנגשה פיזית, למעשה פה זה הנגשה, יש   מר יוסי מזרחי: 

   -וחושית. אנחנו מבקשים

 

 . ם זה נגישות לנכים לעיוורי  מר אילן כהן:

 

 מוסדות חינוך? מי נגד? מי נמנע?  אוקיי, מי בעד אישור תב"ר הנגשה פיזית ב מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 17 –בעד 

 1 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 תב"ר הנגשה פיזית במוסדות חינוך.   מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 אוקיי, עדכון תב"ר הנגשה חושית במוסדות חינוך.   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

  תשאל מי בעד.  מר ארז ברט: 
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 מי בעד? מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אמרת נגד...  מר חיים גולדמן: 

 

 :הצבעה

 17 –בעד 

 1 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 תב"ר הנגשה חושית במוסדות חינוך.   מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 .  2012עדכון תב"ר רע/ מר חיים ברוידא: 

 

, כמו שאמרנו בנוסף למקורות כמו שהיה בתב"ר 2023-להתוכנית שמתוכננת   מר יוסי מזרחי: 

 מיליון ₪ לכל השכונה.  115-הקודם. צפי כולל יהיה כ

 

 .  2012עדכון תב"ר רע/ מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪?   115צפי   מר ארז ברט: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 
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 תואם להיטלי ההשבחה מהשכונה? הוא מיליון ₪ האלה  115-וה  מר ארז ברט: 

 

 לא, זה פחות.  מר יוסי מזרחי: 

 

 פחות.   מר אילן כהן:

 

 אוי ואבוי אם זה היה יותר.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני שואל.   מר ארז ברט: 

 

 פחות.  מר יוסי מזרחי: 

 

 הכנסות יותר מההוצאות.    מר אילן כהן:

 

 מי בעד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה נגד?  גולדמן:  מר חיים

 

   רגע, רגע, בואו נדבר על זה, בואו נדבר על זה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כל דבר שלא בא לך אנחנו צריכים לדבר על זה?   מר ניר קריסטל: 

 

 אם אנחנו מסכימים הכול בסדר?  מר חגי בורשטיין: 

 

 לא בא לי לדבר איתך.   מר ניר קריסטל: 
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   -ם הצבעתם בעד השכונה הזו, הצבעתם בעד הפיתוח של השכונהאת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה בדרך שלנו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הם רוצים לעשות הפסקה עם השכונה.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 
 יש לנו קבלן בשטח.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -ול הקבלניםאני רק רוצה להגיד דבר נוסף, בנוסף לחוזים שיש לנו מ מר חיים מלמן:

 

 חתומים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אנחנו גם חשופים מול בעלי הקרקע שכבר מקבלים היתרי בנייה.   מר חיים מלמן:

 

 רגע, זה חוזים חתומים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לגמרי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לאיפה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 להיות הסך הכל של החגיגה הזאת פעם אחת ולתמיד?   אפשר לדעת כמה הולך מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪.   115  מר ארז ברט: 
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 כמה השתמשת עד היום?   מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪?   27  מר אילן כהן:

 

 מיליון ₪.   10  מר ארז ברט: 

 

 מיליון ₪.   27  מר אילן כהן:

 

 מיליון ₪.   10.5עד היום  מר חיים מלמן:

 

 מיליון ₪.   10.64י לדעת  מר ארז ברט: 

 

 אנחנו נדוש בזה עוד הרבה אני מבין.  מר חגי בורשטיין: 

 

 ₪.  10,640,000  מר ארז ברט: 

 

 חיים בוא נגיד ככה, זה התב"ר... להשבחה בעיר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה מקור הכנסה.   מר חיים מלמן:

 

 זה חייבים.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -... הגדול שלנו מר חיים מלמן:
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 הכי גדול, הכי גדול.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ? מי נגד? מי נמנע? אוקיי. 2012אוקיי, מי בעד עדכון תב"ר רע/ מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 9 –בעד 

 2 -נגד 

 2 –נמנע 

 החלטה: 

 .   2012תב"ר רע/מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

  -רגטיתעדכון תב"ר התייעלות אנ  מר חיים ברוידא: 

 

 אתם לא מצביעים כאילו?    גב' מיכל ברם:

 

 לא, הם עייפים כבר לא יכולים.  מר חיים גולדמן: 

 

  -עדכון תב"ר התייעלות אנרגטית מר חיים ברוידא: 

 

 ברגע... שאין ציבור שאין כלום, לא אכפת. מה אכפת.  מר לורן משה עייאש: 

 )מדברים יחד(  

 
 עלות אנרגטית תאורת לד, יוסי.  עדכון תב"ר התיי מר חיים ברוידא: 

 

 ?  170-זאת ההלוואה של ה  מר ארז ברט: 
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 מיליון ₪.  12-זו ההלוואה שקיבלנו כ מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.  15אנחנו אישרנו  מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪ יכול להיות, לא זוכר.  15 מר יוסי מזרחי: 

 

 האחרון.   מר אילן כהן:

 

חיסכון    למעשה מר יוסי מזרחי:  יש  ללד.  הרחובות  כל  של  ההחלפה  כל  של  התוכנית  גמר  זה 

 משמעותי מאוד.  

 

 החליפו כבר בכל הרחובות?   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 
 ישנם... שצריך להחליף אותם, זה כבר מחוץ להלוואה.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -ת וסקראבל אתם הסברתם לנו שהתוכנית הזאתי, שזה מבוסס תכני מר ניר קריסטל: 

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪ ואישרנו הלוואה.   15והצגתם  מר ניר קריסטל: 

 

  -אישרנו הלוואה מאיפה הגיעו  מר ארז ברט: 
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 למעשה הוספנו... להוסיף את מגרשי הטניס מה שהכנסנו...  מר יוסי מזרחי: 

 

 הם מזמן הוחלפו?   מר ניר קריסטל: 

 

 ולם.  לא, לא, לא כ מר יוסי מזרחי: 

 

 הם הוחלפו.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא כולם.  מר יוסי מזרחי: 

 

 הוחלפו מזמן.  מר ניר קריסטל: 

 

זה   מר יוסי מזרחי:  את  רואים  אנחנו  היום,  ללדים  הכול  את  העברנו  ספורט,  מגרשי  יש 

 בצריכת החשמל, ירידה משמעותית בצריכה וגם באחזקה. 

 )מדברים יחד(  

 
רוצ מר יוסי מזרחי:  לא  משלמים  אני  אנחנו  מומנה,  לא  ההלוואה  כי  הלוואה,  עוד  לבקש  ה 

 אותה. 

 
  -כן, אבל הייתה הלוואה שראינו שהיא גם פרושה להרבה זמן  מר ארז ברט: 

 

  -נכון, אמת. אבל מאחר והתכולה של הפרויקט, הוספנו עוד מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪?   15-מיליון ₪ ל 2.5-מה ההבדל בין ה  מר ארז ברט: 

 

מול הוצאה  מיליון ₪    15אנחנו אישרנו הכנסה, כלומר מקור מימון הלוואה   מר יוסי מזרחי: 
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מיליון ₪, אני לא מבקש את זה כהלוואה, אני    2.5מיליון ₪. אנחנו עכשיו רוצים להוציא עוד    15של  

 מבקש את זה כמקור עצמי. אתם רואים הלוואה?  

 

  -אני שואל  מר ארז ברט: 

 

 י מפחד מכם מהלוואות, אני לא מבקש.  אנ מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, הלוואה על ההתייעלות הזאת הצבענו בעד.    מר ארז ברט: 

 

כי אני חושב שזה סכום שאנחנו יכולים לאכול אותו, אין טעם לקחת הלוואה   מר יוסי מזרחי: 

 על דבר כזה. 

 

 ? מי נמנע?  אוקיי, מי בעד תב"ר התייעלות אנרגטית תאורת לד? מי נגד מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא בעד, לא נגד, לא נמנע?  מר חיים גולדמן: 

 

 לא הצבעתי, מה קרה?   מר ניר קריסטל: 

 

 לא הצביע, לא רוצה להצביע.   מר אילן כהן:

 

 לא מצביע נקודה.   מר ניר קריסטל: 

 

 :הצבעה

 8 –בעד 

 2 -נגד 
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 6 –נמנע 

 החלטה: 

 .    יעלות אנרגטיתהתיתב"ר  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 עדכון תב"ר הנגשת מתקני העירייה. יוסי.   מר חיים ברוידא: 

 

ההוא מר יוסי מזרחי:  התב"ר  של  המשך  ממרץ זה  לבצע  צריכים  שאנחנו  השנייה  המנה  זו   ,

   -עד פברואר 2023

 
 הייתה רשימה.    מר ארז ברט: 

 

 הייתה רשימה, אני פשוט עכשיו...  מר יוסי מזרחי: 

 

 .  2023, וזו הרשימה של 2022מועצות על  2הסתכלתם על הרשימה לפני  ילדסהיימר:מר אריאל ה 

 

 עדכון תב"ר הנגשת מתקני העירייה מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 זה מחולק שם לשנים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זו הרשימה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

  -ן חושב שיש שם דבריםאני עדיי  מר ארז ברט: 
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 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 .  2022-שצריך להקדים ל  מר ארז ברט: 

 
 :הצבעה

 17 –בעד 

 1 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 תב"ר הנגשת מתקני העירייה.    מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 אוקיי, עדכון תב"ר התייעלות אנרגטית.   מר חיים ברוידא: 

 

כאן אנחנו מדברים על התייעלות אנרגטית של מזגנים ושל תאורת פנים. יש   מזרחי: מר יוסי 

 גם מענק של משרד האנרגיה כנגד זה, רואים את החיסכון. 

 

 אוקיי, מי בעד עדכון תב"ר התייעלות אנרגטית? מי נגד? מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 ? לצורך התייעלות אנרגטית.  מי בעד שתוריד מהעצים את המנורות גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 
 :הצבעה

 8 –בעד 

 2 -נגד 

 6 –נמנע 

 החלטה: 



 לוגו חברת התמלול                                                         עיריית רעננה                               
 28.12.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 282 
 

 תב"ר התייעלות אנרגטית.    מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 חבר'ה עדכון תב"ר עבודות ניקוז, יוסי.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה עבודות ניקוז,   מר יוסי מזרחי: 

 

 ו קדימה תעלה.  יאללה נ מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 עבר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 לדרורה יש בקשה.    מר אילן כהן:

 
 :הצבעה

 16 –בעד 

 2 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 .    עבודות ניקוזתב"ר  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 כון תב"ר שביל רעננה, יוסי. עד מר חיים ברוידא: 
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 שביל רעננה.  אחרון אחרון חביב מר יוסי מזרחי: 

 

 תעלה להצבעה.  מר חגי בורשטיין: 

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל למה צריך לעדכן אותו עוד פעם?   מר ארז ברט: 

 

 עוד מנה, עוד מנה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 מתוך כמה? יש גם ג', ד'.  ו  מר ארז ברט: 

 

 ₪.   400,000עוד אחד, עוד  מר יוסי מזרחי: 

 

 יש גם ג' ד'?   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 
 רגע עוד פעם.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עוד פעם, עוד פעם, מהתחלה רגע, לא ספרנו.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 רעננה?   מי בעד? יוסי, אתה הסברת את שביל מר אריאל הילדסהיימר:
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 כן, כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 כן, כן, אנחנו מבינים הלאה.  מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה הספירה של שביל רעננה?  מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, רגע לא הצבענו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, עוד לא הצביעו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 ד פעם.  בבקשה עו מר ניר קריסטל: 

 

 מתנגדים.   2-, ו3, 8 מר חיים ברוידא: 

 

 מה?  מר ניר קריסטל: 

 

   -עוד לא הצבענו מר חגי בורשטיין: 

 

 איך ספרת?  מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא, לא, תעשה את הספירה כמו שאתה רגיל לעשות חוזרת.  מר חגי בורשטיין: 

 

רעננה. מר חיים ברוידא:  שביל  תב"ר  עדכון  בעד?  מי  פעם,  מצביעים   עוד  לא  אתם  בעד?  מי 
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 עכשיו? מקודם הצבעתם לא? מי נגד? 

 

 רגע, רגע, בואו נסביר שנייה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה עוד פעם עם הרגע רגע?  מר ניר קריסטל: 

 

 אל תזלזל בהבנה שלנו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 . 8-10 מר ניר קריסטל: 

 

   -שנייה, שנייה ימר:מר אריאל הילדסהי 

 

 אל תזלזל בהבנה שלנו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא שנייה.  מר ניר קריסטל: 

 

 קיבלת יותר ממה שרצית.   מר חגי בורשטיין: 

 

   -שימו לב תגובה של חבר מועצה, קיבלת יותר ממה שרצית, שימו לב מה מר חיים ברוידא: 

 

 ן... אל תדבר אליי בצורה כזאתי. מה שרצית. מה זה רצית? אתה לא מבי  גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד(  
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 הצבעה אחרונה.    מר אילן כהן:

 

 מסגרות אשראי.   מר ניר קריסטל: 

 

 -5%מסגרות אשראי בגובה של  מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד( 

 
 עוד לא סיימנו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -מתקציב  5%מסגרת אשראי בגובה  מר יוסי מזרחי: 

 

 הם יכולים ללכת.   ה עייאש: מר לורן מש

 

   -חבר'ה חבר'ה א' יש פה חוזה חתום עם קבלן מר אריאל הילדסהיימר:

 

 במה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ק"מ 16מקטעים,  8שביל רעננה. שביל רעננה זה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 קיבלתם קול קורא, קיבלתם כסף מהמדינה.    : גב' דרורה כהן

 

   -יבלנו תקציב שלק  גב' מיכל ברם:

 

 רגע, אז למה חתמת חוזה?  גב' רונית ויינטראוב: 
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כל תלמידי רעננה עוברים שם, אחד הפרויקטים הכי פופולריים על ידי מערכת   מר אריאל הילדסהיימר:

 החינוך. 

 
 תגיד שזה לא פרויקט טוב.  מר חיים ברוידא: 

 

 חרא של פרויקט.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חרא של פרויקט חבר'ה, חרא של פרויקט.   א: מר חיים ברויד

 

 ... תינוקות של בית רבן, באמת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אם נחתם הסכם אני נמנע.   מר ארז ברט: 

 

 רונית בבקשה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אם נחתם הסכם...   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

מבי, זה מכרז פומבי אגב, זה מכרז פומבי בוועדת  ארז, חד משמעית במכרז פו מר אריאל הילדסהיימר:

 מכרזים. ומי שהצביע בוועדת מכרזים בעד, יהיה בבעיה. 

 

 אבל הייתה כבר הצבעה, ורונית הלכה.   מר ניר קריסטל: 

 

 נעשה הצבעה חוזרת.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 לא, אבל רונית יצאה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ת הצבעה חוזרת? אפשר לעשו מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סליחה, רונית יצאה. לא מקבלים הצבעה חוזרת, הייתה הצבעה.  מר ניר קריסטל: 

 

 רונית בחרה ללכת.    גב' מיכל ברם:

 

הצבעה   מר ניר קריסטל:  מאשר  לא  חוזרת.  הצבעה  מאשר  לא  אני  חוזרת,  מצביע  לא  אני 

 חוזרת. 

 

 אתה לא תצביע הצבעה חוזרת.  מר חגי בורשטיין: 

 

   -רונית בחרה ללכת  יכל ברם:גב' מ

 

 ההצבעה חוקית, היא הלכה אחרי שהייתה הצבעה חוקית.  מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד עדכון תב"ר שביל רעננה?  מר חיים ברוידא: 

 

   -אבל סליחה, הייתה מר ניר קריסטל: 

 

   -לא, הייתה הצבעה מר חגי בורשטיין: 

 

  -תהילה מר ניר קריסטל: 
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  -יחה תהילה הייתה הצבעהסל מר חגי בורשטיין: 

 

 הייתה הצבעה חוקית.   מר ניר קריסטל: 

 

 החוזה חתום לא?   מר חיים ברוידא: 

 

 הייתה הצבעה חוקית.   מר ניר קריסטל: 

 

 הוא קיבל הבהרה.    מר אילן כהן:

 

 .  1זה היה על מקטע  עו"ד תהילה סובל: 

 

 . 2לא, מקטע   מר ארז ברט: 

 

 חוקית.  אבל הייתה הצבעה מר ניר קריסטל: 

 

 ₪.   400,000 1מקטע  עו"ד תהילה סובל: 

 

 חברים, הייתה הצבעה חוקית.  מר ניר קריסטל: 

 

 השאלה אם ההצבעה הייתה חוקית או לא.   מר חגי בורשטיין: 

 

 תודה רבה. תקשיב לתהילה.  מר ניר קריסטל: 

 

 ההצבעה הסתיימה.   עו"ד תהילה סובל: 
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 אמרה היועצת המשפטית.  ההצבעה הסתיימה חברים, מר ניר קריסטל: 

 

   -אוקיי חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 ההצבעה הסתיימה.   מר ניר קריסטל: 

 

ה  מר ארז ברט:  שלדעתה  אמרה  המשפטית  שהיועצת  בפרוטוקול  כתוב  יהיה  שגם  -אבל 

 ₪ השניים אין חוזה מחייב. זה מה שהיא אמרה הרגע.  400,000

 

 מה זה אין חוזה?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש עורך דין.    ר ארז ברט: מ

 

 היא אמרה. תודה רבה.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 
 לא רוצה לסבך את מי שחתם.   מר ארז ברט: 

 

   -ח המשפטי שנייה. הילדיםעזוב רגע, סליחה על הזה, עזוב רגע את הכסת" מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נהפוך הוא, לא רוצה לסבך אותך.   מר ארז ברט: 

 

 -הנכדים שלך ברעננה שהולכים שמה בכלום כסף יאל הילדסהיימר:מר אר 

 )מדברים יחד(  
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 למה לא? הילדים הולכים בשביל יפיפה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה? למה? תסביר ארז?   מר חיים ברוידא: 

 

 כמו שאתה לא הסברת למה הצבעת נגד. אתה תמיד הסברת מה הצבעת נגד?    מר ארז ברט: 

 

 מההצבעות שלי תבדוק אותם הם בעד.   95% וידא: מר חיים בר

 

 גם באופוזיציה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מההצבעות שלי במועצת העיר... היו בעד.   95% מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתה אומר? באופוזיציה אתה הצבעת בעד?   מר ניר קריסטל: 

 

 . 95% מר חיים ברוידא: 

 

לא   מר ניר קריסטל:  שישיבות  מזל  לך  זאביק יש  את  לפגוש  צריך  אתה  אולי  אבל  מצולמות. 

 שיזכיר לך כמה דברים.  

 

 בסדר גמור, מי זה זאביק?  מר חיים ברוידא: 

 

 איך?  מר ניר קריסטל: 
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 :הצבעה

 8 –בעד 

 10 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 תב"ר שביל רעננה.    לאשר את לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 מהתקציב.    5%בה אישור מסגרת אשראי בגו  .3

 

 מהתקציב, יוסי תסביר.   5%אוקיי, אישור מסגרת אשראי בגובה  מר חיים ברוידא: 

 

 . 2022אישור מסגרת אשראי מתקציב  מר יוסי מזרחי: 

 

 . 2022תעלו, תעלו. מתקציב  מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד?  מר יוסי מזרחי: 

 

 מי בעד? מי נגד? קדימה.   מר ניר קריסטל: 

 

מהתקציב? מי נגד? מי נמנע? רבותיי    5%מי בעד אישור מסגרת אשראי בגובה   וידא: מר חיים בר

 אני נועל את הישיבה. תודה רבה. 

 

 :הצבעה

  16 –בעד 
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  1 – נגד

 0 –נמנע 

 רונית ויינטראוב לא נכחה בהצבעה. 

 החלטה: 

 . מהתקציב 5%מסגרת אשראי בגובה מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

  

          

  __ ____________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                

 
 
 
 
 

  


